
 
 
 
                               Ajuntament de                   Caldes d’Estrac 
 
 
 
 
ACTA DE SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE L’AJUNTAMENT EN 
DATA 28 DE SETEMBRE DE 2009 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 07/2009 
Caràcter: ordinari 
Data: 28 de setembre de 2009 
Horari: de 20:00 a 23:20 hores. 
Lloc: Sala Cultural de la Casa Consistorial de Caldes d’Estrac 
 
 
Assistents: 
 
Sr. Joaquim Arnó i Porras, Alcalde (CIU) 
Sr. Francesc Garcia i Cuyàs, Primer Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sra. Helena Gallardo i Sainz, Segona Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sr. Àngel Rusiñol i Esteban, Tercer Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sr. Marcos Blázquez i Garcia (CIU) 
Sr. Joan Vázquez i Bellatriu (CIU) 
Sra. Rosa Isabel Cantenys i Monsant (PSC) 
Sr. Miquel González i Monforte (PSC) 
Sr. Pedro Cano i Martínez (PSC) 
 
 
Presenten excuses: 
 
Sr. Ricardo Pérez de la Hoz (PSC) 
Sra. Elena Díaz i Torrevejano (PSC) 
 
Secretari: 
 
Sr. Oscar Campos i Planes 
 
Oberta la sessió i un cop comprovada l’existència del quòrum legal necessari per tal 
que pugui ser iniciada, es procedeix tot seguint, 
 
ORDRE DEL DIA 
 
1. APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LES ACTES DE LES SESSIONS DE DATES 7 

DE JULIOL DE 2009 I 27 DE JULIOL DE 2009. 

 

Alcalde: En primer lloc passaríem a l’aprovació de les actes de les sessions del dia 7 
de juliol del 2009 i del 27 de juliol del 2009. 

Rosabel: Nosaltres les hem revisat i no hi ha cap problema, estem a favor. 

Alcalde: Molt bé doncs, aprovades per unanimitat. 
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2. DESPATX DE L’ALCALDIA 
Alcalde: Com a despatxos d’alcaldia cal mencionar un parell o tres de coses. La una 
és el fet de que els Gremis d’Hosteleria de Mataró i Maresme ha concedit un guardó a 
les tres viles per la guia turística recentment publicada. Guardó que s’ha de recollir la 
setmana vinent en el sopar anual que es realitza a Vila Minerva. Ens en alegrem que 
una iniciativa turística d’aquestes característiques tingui la seva recompensa. 

Per altra banda també donem compte del fet de que l’última sessió ordinària es va tirar 
endavant l’adquisició d’un camió grua per rènting, però que a l’endemà mateix va sortir 
una ordre de Governació en la qual donaven subvencions precisament per adquirir 
vehicles de serveis cosa que va provocar que es deixés sense efecte per decret i 
aprovat per junta la petició. I l’acord de ple, de moment, deixar-ho en reserva a fi de 
poder optar a aquesta subvenció. 

En aquell moment va comportar una discussió en el ple, però bé, de moment queda en 
suspens esperant doncs, la resolució. Si Governació acaba atorgat aquesta subvenció 
a l’Ajuntament de Caldes procedirem a un altre acord de ple a deixar-lo sense efecte i 
acceptar la subvenció i si no fos el cas procediríem amb l’acord ja pres. 

Per altra banda també donem compte del fet que l’Ajuntament de Caldes ha obtingut a 
través de l’Institut del Ministeri d’Indústria i Comerç un ICO turístic per valor de 
2.000.000 d’euros per executar accions turístiques en el municipi de Caldes, accions 
com la que s’està iniciant ja del parc fotovoltaic, és a dir dels aparcaments turístics a 
l’entrada N-II amb placa fotovoltaica. L’arranjament del passeig marítim amb tota la 
seva extensió, des del canvi d’enllumenat, balustrades i terra i els estudis previs per un 
nou balneari a Caldes que ja li comença a convenir. Doncs, bé donem compte 
d’aquest ajut, d’aquesta subvenció. Un ICO turístic és un préstec a un 0,5 % d’interès, 
per tant un préstec molt tou. No eurivor més 0,5, sinó un 0,5 % d’interès palat amb una 
carència de 5 anys i un retorn a 10 anys. És a dir, quinze anys en total. Cosa que amb 
els recursos que s’obtindran de la planta fotovoltaica donen suficient com per retornar 
d’aquí cinc anys la part proporcional, és a dir, el 10% de l’amortització de capital i 
permetre els deu mil euros anuals que comporta cada anualitat amb interessos. No 
oblidem que la planta aproximadament generarà uns 180.000 euros anuals nets. 

També donem compte de la fermesa de la sentència del recurs ordinari 592/2007 E 
interposat per Caldesport, S.L. contra la resolució de l’ajuntament de la ocupació del 
poliesportiu. Doncs, bé, cal dir que a primera instància se’ns va donar la raó, no s’ha 
interposat recurs contra aquest acord  i la sentència també és ferma. És a dir, ara 
sense cap mena de dubte l’actuació que va fer l’Ajuntament al seu dia, la ocupació del 
poliesportiu per les irregularitats que s’havien produït era correcta i ajustada a llei. No 
només això sinó que ara ens permetrà resoldre sense cap mena de problema legal 
procedir a la licitació del gimnàs i del bar restaurant a fi de que aquest poliesportiu 
funcioni a ple rendiment. També això ens permet ara procedir a la reclamació 
patrimonial de danys i perjudicis i de les accions que corresponguin contra qui 
correspongui per depurar les responsabilitats que toquin. Això dona via lliure a la 
reclamació patrimonial. Això seria els despatxos d’alcaldia. Alguna cosa a dir. 

Rosabel: Sí, en relació al que ha estat comentat d’aquest ajut, aquesta subvenció en 
relació al Ministeri d’Indústria cal deixar ben clar i després també tindrem oportunitat 
d’aprofundir-hi que no es tracta d’una subvenció. Aquí s’ha volgut vendre aquest tema 
com si fos una subvenció, com si a Caldes li haguessin caigut dos milions d’euros 
sobre tot com ho van fer vostès a Portada i no és així, es tracta d’un crèdit, com deia 
vostè ara. Un crèdit que pensem nosaltres hipotecarà el futur de Caldes. Perquè és un 
crèdit durant cinc anys del qual s’hauran de pagar els interessos, 10.000 euros anuals i 
després a partir del sisè fins a l’any que fa quinze s’hauran de pagar 200.000 euros 
anuals. Nosaltres ens preguntem si Caldes d’aquí a quinze anys, l’Ajuntament de 
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Caldes estarà habilitat per fer front a una despesa tan gran. Pensem que aquesta 
decisió és una decisió que hipoteca el futur de Caldes precisament el futur del poble 
perquè no sabem realment si es podrà fer front o no a aquest import. 

Alcalde: Ja veig que no m’ha escoltat però li he dit perfectament que es tractava d’un 
préstec a un 0,5 % d’interès. En cap moment hem mencionat el tema de subvenció i 
que lo que fa, És la generació de l’energia fotovoltaica que és un contracte com vostès 
saben perfectament a 25 anys marcat per llei; permet la devolució d’aquest préstec 
durant els deu anys corresponents i d’aquí quinze anys l’Ajuntament de Caldes tindrà 
uns ingressos extraordinaris sense necessitat de fer altra cosa que esperar que entrin. 
Evidentment que els préstecs els avala un banc, el banc de Santander, ben conegut 
per no donar préstecs a qui no li pot permetre el retorn. És a dir, si s’han donat dos 
milions d’euros és perquè un banc com el de l’entitat del Santander, ha permès i ha 
cregut que l’Ajuntament de Caldes pot respondre amb el contracte de les 
fotovoltaiques i no només això sinó que ha fet una aposta important per l’Ajuntament 
de Caldes. 

Rosabel: Perdó, hauria de ratificar que realment avala el banc de Santander perquè 
això vol dir que si no paga l’Ajuntament de Caldes se’n farà càrrec el Banc de 
Santander i les coses no van així. Després ja tindrem oportunitat d’entrar més 
profundament en aquest tema i veurem com no és tan senzill. No és tan senzill perquè 
hi ha tota una sèrie de normatives que posa el Ministeri que s’han de complir i si 
aquestes normatives no es compleixen l’Ajuntament de Caldes es veurà obligat a fer el 
retorn immediat d’aquests dos milions d’euros. Per exemple, ja li dic que després ja 
aprofundirem. Però per exemple una de les condicions que posa el Ministeri és que el 
30% d’obra ha d’estar a càrrec d’un privat i si aquest privat no compleix en el termini 
de quatre anys el que és, amb el que s’ha compromès, amb el projecte en que s’ha 
compromès el Ministeri automàticament demana que l’Ajuntament retorni aquests dos 
milions d’euros. Per tant, ja li dic, no és tan senzill de com vostè ho explica les coses 
són molt més complicades i el futur de Caldes amb la signatura d’aquest crèdit està en 
joc; està en joc i veurem realment que passa perquè tal com vostè diu aquí que explica 
que amb el tema de les plaques fotovoltaiques es podrà recuperar tota aquesta 
inversió realment no és així les plaques fotovoltaiques vostès quan les van adjudicar 
ho van fer-ho a un import que realment avui no és real. Es van adjudicar a 44 cèntims 
quilovat i actualment l’última adjudicació del Ministeri dels propers tres anys preveu 
que han de ser 29 cèntims quilovat per tant hi ha una diferència i aquesta diferència no 
l’han ajustat que nosaltres sapiguem i a més a més no només està baixant el que és el 
cèntim per quilovat sinó que també el preu de les plaques també està baixant, per tant 
no és tal com vostè diu. Aquests beneficis no hi seran al contrari tot aquest projecte 
serà deficitari i això, realment comptar en que Caldes podrà fer front a aquest crèdit 
amb el que es podrà treure de les plaques fotovoltaiques no és així. 

Alcalde: Evidentment ja veig que de la documentació que ha consultat n’ha entès la 
meitat, el que està clar és que el que si que s’ha de garantir és que hi hagi un privat 
que com a mínim hagi invertit en el Municipi el 30% del valor del crèdit demanat, és a 
dir, que hi hagi un privat que amb inversions turístiques hagi invertit sis-cents mil euros 
en el poble de Caldes evidentment en coses de la seva propietat, en cap cas, 
especifica ni demana que un privat inverteixi amb acció pública, si fos el cas aquest, ja 
ens ho haguessin requerit. Si que és cert que els preus es van valorar amb la base al 
nou decret, el nou decret que preveia 0,29 en terra i 0,33 com és el cas, perquè en el 
nou decret si se’l ha llegit veurà que les marquesines es contemplen com a sostre per 
tant el sostre es cotitza a 0,33 euros el quilovat, cosa que ens fa i els números que li 
he donat abans de 180.000 euros nets anuals corresponen a la valoració de 0,33. I 
miri si és prou deficitari que la pròpia Diputació de Barcelona està endegant un pla 
juntament amb el Banc Europeu, la Caixa de Catalunya i “La Caixa”, dos entitats 
importants en els quals ha obtingut un crèdit de cinc-cents milions i que està ofertant 
precisament en els Ajuntaments que li donguin sostre per poder invertir amb plaques 
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fotovoltaiques, en els sostres d’equipaments públics a canvi d’una remodelació, és a 
dir, la pròpia Diputació de Barcelona potencia que hi hagi aquest tipus de fets, és a dir 
potencia que hi hagi activitat de generació d’energia i no només això sinó que un privat 
fa una inversió i a sobre es dona un rèdit a l’Ajuntament. Lògicament és molt més 
rentable el fet de que nosaltres generem i fem el projecte sense que passi per un 
tercer perquè el benefici se l’acaba emportant el tercer. Per tant revisi sisplau la 
documentació i insisteixo si un dels requisits per donar dos milions d’euros amb un 
Ajuntament com Caldes hagués sigut que el privat hagués tingut que fer una inversió 
ens a l’haguessin requerit i això no és així. Vam justificar la inversió privada en el 
municipi de Caldes per valor de més del 30% en cap cas insisteixo el privat a d’invertir 
en acció pública. 

Rosabel: Si, però si aquesta inversió privada que vostè fa referència del 30% no 
l’executa llavors és el que li deia. Si aquesta inversió privada no s’executa amb quatre 
anys, l’Ajuntament perd aquest ajut i ha de saber tornar íntegrament més els 
interessos legals en aquell moment del diner, els dos milions d’euros. 

Alcalde: Torno a insistir. 

Rosabel: No 

Alcalde: El que s’ha justificat és la inversió ja realitzada no la que es realitzarà i qui té 
quatre anys per fer la inversió és l’Ajuntament de Caldes no cap privat, perquè el privat 
quan atorguen el préstec ja ha d’haver realitzat l’obra i per tant s’ha justificat amb 
llicències d’obra atorgades, és a dir, obra ja realitzada qui té quatre anys per fer la 
inversió és l’Ajuntament de Caldes. 

Rosabel: Doncs rellegirem la documentació perquè a nosaltres no ens consta que sigui 
així 

Alcalde: Això mateix 

Rosabel: i ho tornarem a concretar 

Alcalde: molt bé. Doncs bé procediríem a tractar el Punt Següent 

 
3. DONAR COMPTE I/O RATIFICACIÓ DECRETS DE L’ALCALDIA I/O ACORDS 

JUNTA DE GOVERN LOCAL 
 

Que van del 661 al 849  

(no hi ha cap comentari al respecte) 

Alcalde: Bé, passaríem ara en els punts propis de l’Ordre del dia. En aquest ple d’avui 
passem a aprovar les ordenances fiscals. Com tots saben les ordenances fiscals són 
aquells impostos, taxes i preus públics que graven les accions que du a terme 
l’Ajuntament en vers el ciutadà i els serveis que presta en vers el ciutadà. Doncs, bé, 
per primera vegada a la història de Caldes i sinó és així segur que m’ho rectificaran. 
Els impostos de Caldes no pujaran, no es toquen. Cap impost, taxa o preu públic 
pujarà enguany, tan sols fem modificacions en alguns dels impostos i taxes a fi de 
incorporar-hi beneficis fiscals que millorin les accions del ciutadà en vers la seva 
butxaca. Per tant podríem començar amb l’ordenança fiscal núm. 1, la d’Impost Bens 
Immobles, és a dir, la més gravosa pels ciutadà, la que grava la pròpia vivenda que 
l’únic que fem és modificar en el següent paràgraf: 
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4. APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LA MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA FISCAL 
NÚM. 1 IMPOST BENS IMMOBLES 

“”” 
Atès que és necessari procedir a la modificació de l’Ordenança Fiscal núm. 1 

Impost Sobre Bens Immobles. 

Atès que és preceptiu tramitar les modificacions proposades durant aquest 
trimestre de l’exercici 2009 perquè puguin ser aplicades a l’exercici 2010 i següents. 

Vistos els articles 15 a 19 del text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals així com la disposició addicional quarta apartat 3 de la Llei General Tributària, 
l’article 106.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril reguladora de les bases de Regim Local i 
l’article 52 d) del text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 

Vist l’informe de secretaria-intervenció i la Memòria d’Alcaldia. 

Es proposa al Ple de la Corporació de prendre el següent 

ACORD 

PRIMER: Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança Fiscal núm. 1 Impost 
sobre bens immobles en el següent sentit: 

S’afegeix a l’article 5 de l’esmentada ordenança un nou punt núm. 4 que és del 
següent tenor literal: 

“S’obtindrà una bonificació del 25 % de la quota de l’impost en bens immobles els qui 
adaptin instal·lacions de sistemes d’aprofitament tèrmic o elèctric de l’energia provinent 
del sol. L’aplicació d’aquesta bonificació resta condicionada a que les instal·lacions per 
a la producció de calor incloguin col·lectors que disposin de la corresponent 
homologació per l’Administració competent. Aquestes Bonificacions en cap cas seran 
acumulables amb d’altres possibles Bonificacions o Beneficis Fiscals”. 

SEGON: Indicar que el text de l’Ordenança fiscal reguladora de l’Impost sobre Béns 
Immobles, és coincident en tot allò que constitueix prescripció legal d’obligatòria i 
general aplicació amb el model aprovat per la Diputació de Barcelona i publicat al 
Butlletí Oficial de la Província. 

TERCER: Exposar al públic en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament l’anterior acord 
provisional durant el termini de trenta dies hàbils comptats des del dia següent al de la 
publicació de l’anunci d’exposició en el BOP. 

Durant el període d’exposició pública de les Ordenances els qui tinguin un 
interès directe o resultin afectats en els termes previstos a l’article 18 del text Refós de 
la Llei reguladora de les Hisendes Locals aprovat pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, podran examinar l’expedient i presentar-hi les reclamacions que estimin 
oportunes. Transcorregut el període d’exposició pública sense haver-se presentat 
reclamacions els acords adoptats restaran definitivament aprovats. 

No obstant el Ple amb el seu superior criteri decidirà el que cregui més adient. 

          “”” 
 

Alcalde: Val a dir que totes les bonificacions que si incorporen no se les inventa 
l’Ajuntament de Caldes sinó que queden contemplades i venen regulades a la Llei 
d’Hisendes Locals en el Text Refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals 
2/2004, de 5 de març. És a dir, des del 2004 aquestes bonificacions es poden aplicar. 
Aquesta seria l’Ordenança Fiscal núm. 1. El seu torn. 
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Rosabel: Nosaltres entenem que no es pugen els impostos perquè aquest any l’IPC ha 
estat negatiu i a més a més l’any passat quan es va aprovar aquí a Caldes tot el tema 
de les ordenances fiscals i les taxes es va aprovar l’IPC per sobre d’un punt que 
nosaltres ja ho vam dir. 

Alcalde: Perdó, perdó, hi ha algú que té un mòbil? 

Alcalde: Pot continuar 

Rosabel: Doncs, com comentàvem que entenem que aquest any no es pugin els 
impostos precisament per això, perquè aquest any l’IPC ha estat negatiu i l’any passat 
quan es van aprovar l’IPC el van aprovar vostès per sobre d’un punt que nosaltres ja 
els hi vam dir que l’estaven aprovant massa alt. A més a més durant dos anys, per 
exemple l’IBI ha pujat un 14 % aquests dos últims anys, per tant entenem que aquest 
any donades aquestes circumstàncies no s’apugin més. Pel que fa a l’Ordenança dels 
Bens Immobles, de l’IBI nosaltres, pensem que amb la crisi que hi ha i que moltes 
economies familiars es veuen afectades ja que es volen fer bonificacions en l’IBI, 
aquestes bonificacions perquè s’ajustin més a la realitat, per tant siguin més justes no 
només haurien d’incloure bonificacions pel tema de les plaques solars sinó que 
haurien de contemplar mesures de caràcter més social com per exemple si una 
persona està a l’atur que pogués tenir aquesta bonificació del 25 %. 

 

A més a més en relació, també volem comenta’ls-hi perquè només s’aplicarà aquesta 
bonificació en plaques solars, és a dir, perquè es limiten les bonificacions a la 
instal·lació de plaques solars si hi ha altres sistemes de produir calor i electricitat 
vinculat a l’edificació per exemple, la geometria, l’energia minieòlica les calderes de 
biomassa, tot això sistemes que també comporten un important estalvi energètic i per 
tant ens preguntem perquè només hi ha bonificació pel que posi plaques solars. I ens 
preguntem, és que potser se’n ha de beneficiar algun instal·lador de plaques solars? I 
per això no es tenen en compte els altres sistemes d’energia?. A més a més, també 
ens preguntem perquè només es bonificaran els sistemes actius com són les plaques 
solars i no per exemple els sistemes passius. És a dir, que passa si una persona no es 
proposa una instal·lació activa, com les descrites si no per exemple una de passiva 
com per exemple millorar el nivell d’aïllament de l’edifici, que en aquest cas, quan es fa 
l’aïllament de l’edifici, l’estalvi energètic pot ser el mateix a un cost econòmic més baix 
i per tant potser molt més accessible a molta més gent i en canvi veiem que amb la 
modificació d’aquesta ordenança només es contempla com hem dit una bonificació per 
les plaques solars; per tant en aquest sentit ens agradaria que tinguessin en compte 
aquesta proposta que nosaltres estem fent i que s’incloguin aquests altres aspectes 
que els hi proposem i a més a més tampoc veiem clar que només s’exclogui l’obra 
nova perquè ja obliga la llei i en canvi no s’excloguin els edificis de reconversió 
d’antiga edificació i el resultat d’obres de gran rehabilitació que segons el disposat en 
l’article 1 de dret d’Eco eficiència també obliga a que s’hagin de posar. Per tant, 
pensem que les bonificacions s’haurien d’extendre a aquell tipus d’obra que les 
normatives d’aplicació preveuen en els seus efectes i no només en el que s’hagi 
considerat doncs a nivell particular aquí a l’Ajuntament, per tant els hi proposem 
doncs, que acceptin aquestes propostes que nosaltres fem, que reformulin el text de 
l’ordenança i d’aquesta manera nosaltres estarem a favor de que hi hagi totes 
aquestes bonificacions i el nostre vot serà favorable. 

 

Alcalde: Bé, com vostè ja sap, sinó ja li explico jo les bonificacions que es poden 
recollir en els impostos que graven i que es porten en els Ajuntaments venen recollides 
explícitament en la llei d’Hisendes Locals i en el Text refós que abans he mencionat, 
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és a dir, en un impost no es pot recollir res que no es contempli en aquesta llei, 
bàsicament perquè això ho regula el propi estat, és a dir, no podem posar 
bonificacions que creiem que poden ser justes, sinó aquelles, repeteixo, només 
aquelles que venen contemplades en el Text refós de la Llei d’Hisendes Locals, per 
tant si hem recollit aquesta bonificació és perquè és l’única que venia recollida. En tot 
cas li accepto la proposta pel que fa a les rehabilitacions com vostè ha mencionat, si 
és el cas de que ho contempla la Llei reguladora i per tant és factible de poder-la 
incloure no és cap inconvenient en poder-la acceptar, ara bé, repeteixo sempre i quan 
això ho reculli la pròpia Llei. Perquè posar bonificacions de qualsevol mena amb 
impostos després tindríem un problema i és que qualsevol persona ens podria 
impugnar l’impost i no ens permetria tirar endavant i tindre-ho llest l’1 de gener del 
2010, per tant revisem la Llei, però veuran com es contempla el que hem posat en 
aquí no ens inventem res, tal sols fem una transcripció del que comporta aquesta Llei. 

Rosabel: Doncs, ens agradarà que tinguin en compte aquesta altra alternativa que 
nosaltres els hi plantejàvem i que tinguin a bé recollir-la. Esperem que sigui així. 

Alcalde: Repeteixo, sempre i quan ho contempli la Llei. 

Rosabel: Ja li dic, esperem que sigui així. 

Alcalde: Sinó és així quedarà tal com està, si és així, la inclourem rectificada. Estan 
d’acord la resta del consistori? El seu vot per tant? 

Rosabel: El nostre vot serà d’abstenció. 

Alcalde: Incloent l’esmena? 

Rosabel: No, si, s’inclou l’esmena serà favorable. 

Alcalde: Si, però és que l’hem de decidir ara, és a dir, jo el que li proposo és que 
l’esmena quedaria recollida de la següent manera. Si la proposta de grans 
rehabilitacions com ha dit vostè a banda d’incloure la d’obra nova, si les grans 
rehabilitacions queda contemplada en a la Llei d’Hisendes doncs l’acceptem. 

Senyor González és que el problema és que no es pot posar les bonificacions que es 
vulguin en els impostos, només les que queden recollides en a la Llei d’Hisendes 
Locals, per tant els paràgrafs queden prou definits. 

Alcalde: El tema social ja està inclòs que són les famílies nombroses. 

Alcalde: Però una cosa és una taxa i l’altre és un impost. Jo li he fet la diferenciació 
que un impost ve regulat per l’Estat i la taxa la regula el propi Ajuntament. Llavors són 
dos coses substancialment diferents. 

Miquel: Per donar-li subvencions a les famílies poden haver-hi molts sistemes per 
poder satisfer aquest 25 % de l’IBI a la gent que està a l’atur. 

Alcalde: Si, però... 

Miquel: Molts camins per poder-ho solucionar 

Alcalde: Miri els camins, els camins...  

Miquel: Només a l’Ordenança o a la legalitat exacte de la Llei de lo que marca doncs 
entenem només aquí posa plaques solars. Nosaltres estem proposant fer tota una 
sèrie de bonificacions a les famílies i sobre tot a la part social, pensem que es podria 
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fer una ajuda, una part social estem en una època de crisis i creiem que és molt 
important. 

Alcalde: Doncs, jo li faig una proposta, proposi-ho al seu partit, que ho proposi ara que 
estan fent els pressupostos de l’Estat i que ho contemplin, amb una esmena a la Llei. 
El que no podem nosaltres és esmenar una Llei de rang superior i torno a insistir una 
cosa és una taxa que tenim certa llibertat igual que els preus públics i l’altre són els 
impostos que venen reglats. Hi ha una sèrie d’impostos que nosaltres l’únic que 
podem és imposar el gravamen, acceptar o no una sèrie de bonificacions que venen 
contemplades per Llei però que no ens podem sortir d’aquest marc. L’Ajuntament té 
les capacitats que té. La resta de bonificacions socials nosaltres ja les estem aplicant, 
amb ajuts socials a través de Benestar Social que les persones amb necessitat doncs 
venen se’ls hi fa un informe i hi ha un procés que s’està seguint i que s’està gaudint. 
Ara incloure una sèrie de bonificacions que no recull cap llei, la veritat és que no els 
podem incloure, perquè llavors és desconèixer el si de la pròpia Llei. 

Rosabel: Doncs quan veiem el text definitiu li direm el nostre vot de moment és 
abstenció. 

Alcalde: Torno a insistir si vostès s’abstenen no ho recollim. Jo el que li proposo és el 
següent 

Rosabel: No, no vostè pot recollir 

Alcalde: No, miri, el que passa és que la votació es fa ara sinó ens haurem de passar 
al proper ple que serà el mes de novembre. El que està demanant és no aplicar més 
bonificacions sinó treure bonificacions. El que ens està demanant és que s’exclogui de 
les bonificacions el que faci rehabilitacions integrals en grans edificis. Vostè ens està 
demanant això? 

Rosabel: Nosaltres li diem perquè ja que ho recull la llei i vostè diu que s’ha d’atendre 
a la Llei, doncs precisament per ser més just i que no paguin uns que no han de pagar 
i a la inversa. I per tant per ser més justos amb la Llei. 

Alcalde: Si, no, vostè està demanant que no tingui bonificació la persona que tingui 
una casa gran que faci rehabilitació integral 

Rosabel: No, jo estic dient el que diu la Llei que de la mateixa manera que la persona 
que fa una obra nova, la Llei li diu, doncs que no. Doncs, la persona que té una casa fa 
una rehabilitació i la Llei diu que no, doncs que reculli el que diu la Llei. 

Alcalde: Però quin article ho recull això? 

Rosabel: Això ja li he dit, el recull l’article aquest de’Ecoeficiència. A l’article 1 del Dret 
d’Ecoeficiència 

Alcalde: Si, però estem parlant d’Hisendes Locals. 

Rosabel: ah!, vostè ha dit en tot cas que el que faria seria mirar si això es contemplava 
o no en la Llei d’Hisendes Locals 

Alcalde: Exacte. 

Rosabel: això és el que ha de fer vostè. 

Alcalde: Val, llavors el que diem és: si nosaltres. Si veiem que això ho recull la Llei 
d’Hisendes Locals i per tant es pot contemplar com una bonificació, repeteixo, una 
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excepció a la bonificació, ho recollirem. Si no ho recull la Llei d’Hisendes Locals no 
podem recollir-lo. La pregunta seria: amb els termes de, condicionats, a que si la Llei 
d’Hisendes Locals en el seu apartat corresponent a l’IBI recull que es pot eximir de la 
bonificació el que vostè menciona de grans rehabilitacions ho recollirem, per tant 
estaria d’acord, amb aquests termes, el seu vot és? 

Rosabel: El nostre vot en principi serà d’abstenció 

Alcalde: Doncs així no podem recollir-ho. 

Rosabel: Però... 

Alcalde: Bé, doncs escolti’m, val, doncs, abstenció per tant s’aprova  

Rosabel: Però nosaltres el que voldríem veure que aquest acord es porta a la pràctica 

Alcalde: Però, ha d’entendre... 

Rosabel: Clar, no farem pas al·legacions, el que estic dient és això 

Alcalde: Però, ha d’entendre que si ara nosaltres votem a favor i vostès s’abstenen la 
descripció de l’actual text queda recollit tal com està redactat, per tant per fer això 
nosaltres ens hauríem d’abstenir-nos igual que vostès llavors abstenció la veritat és 
que no té sentit. Jo el que li dic és que la seva esmena la recollim així  

Miquel: Tres vots estan lligant l’IBI de l’any que ve, això no té sentit, senyor alcalde, no 
té cap sentit que tres persones estiguin ara lligant el tema de l’ordenança de l’IBI 

Alcalde: Que vol dir tres persones? 

Miquel: Igual el vot favorable seu condicionat a tot això, el nostre és vot d’abstenció 
condicionat a tots els punts que ens ha dit. 

Alcalde: Però és que no té sentit, no ho entén que no té sentit això en una votació?  

Miquel: No, però, a veure? Què votarà?  

Alcalde: Estem contemplant la seva...  

Miquel: Nosaltres li hem demanat unes coses i vostè diu si surt a la Llei aleshores ho 
farem. Bueno, nosaltres votem abstenció condicionat. Si, podem votar que si però 
condicionat a que estigui a la Llei. Si vostè que vol votar que si voti que si, voti a l’escrit 
que ha fet de l’IBI i ja està 

Alcalde: Però, escolti’m, quin escrit, contemplant aquelles bonificacions en aturats que 
no contempla la Llei?  

Miquel: No, no, però vostè diu que els que estiguin a la Llei els contemplarà 

Alcalde: No, li hem dit de les rehabilitacions  

Miquel: No, però ni ha més  

Alcalde: No, però és que els altres ja diem que no hi són. La proposta de la seva 
companya és el fet que nosaltres hem exclòs l’obra nova i el que volíem és que 
excluísim també les grans rehabilitacions. Si, el matís està en aquí  

Rosabel: Perquè la Llei ho diu això  
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Rosabel: És contemplar si realment diu això la Llei o no? 

Alcalde: És a dir, l’acord seria si vostès diuen votem a favor si s’inclou les grans 
rehabilitacions com exempció de la bonificació del 25 % i nosaltres diem i acceptem 
aquesta esmena sempre hi quan la Llei d’Hisendes Locals ens ho permeti. És a dir, si 
la Llei d’Hisendes Locals no ho permet per molt que facin vostès després al·legacions 
tampoc servirà de res perquè la pròpia Llei ens acota. 

Rosabel: Jo veig que aquí no ens en sortirem perquè s’està embolicant la troca sense 
necessitat 

Alcalde: Doncs, fem-ho d’una altra manera. Miri, vostès s’abstenen nosaltres votem a 
favor, fan al·legacions que ja haurem pogut mirar la Llei i si la Llei ho contempla 
acceptarem l’al·legació. Els hi sembla correcte? 

Rosabel: Si 

Alcalde: perfecte, doncs queda aprovat per sis a favor i tres abstencions. 

Bé, passarem a l’Ordenança Fiscal núm. 5 

 

5. APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LA MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA FISCAL 
NÚM. 5 IMPOST SOBRE CONSTRUCCIONS INSTAL·LACIONS I OBRES 

“”” 
Atès que és necessari procedir a la modificació de l’Ordenança Fiscal núm. 5 

Impost Sobre Construccions Instal·lacions i Obres. 

Atès que és preceptiu tramitar les modificacions proposades durant aquest 
trimestre de l’exercici 2009 perquè puguin ser aplicades a l’exercici 2010 i següents. 

Vistos els articles 15 a 19 del text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals així com la disposició addicional quarta apartat 3 de la Llei General Tributària, 
l’article 106.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril reguladora de les bases de Regim Local i 
l’article 52 d) del text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 

Vist l’informe de secretaria-intervenció i la Memòria d’Alcaldia. 

Es proposa al Ple de la Corporació de prendre el següent 

ACORD 

PRIMER: Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança Fiscal núm. 5 Impost 
sobre Construccions Instal·lacions i obres en el següent sentit: 

S’afegeix a l’article 6 de l’esmentada ordenança un redactat que és del següent tenor 
literal: 

“S’obtindrà una bonificació del 25 % a favor de les construccions instal·lacions i obres 
en les que s’incorporin sistemes per a l’aprofitament tèrmic o elèctric de l’energia solar. 
L’aplicació d’aquesta bonificació resta condicionada a que les instal·lacions per a la 
producció de calor incloguin col·lectors que disposin de la corresponent homologació 
de l’Administració competent. Queda expressament exclosa d’aquesta bonificació 
l’obra nova. 
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Obtindran una bonificació del 25 % sobre aquest impost, les construccions 
instal·lacions i obres que adaptin les condicions d’accés i habitabilitat dels 
discapacitats. Queda expressament exclosa d’aquesta bonificació l’obra nova”. 

SEGON: Indicar que el text de l’Ordenança fiscal reguladora de l’Impost Sobre 
Construccions Instal·lacions i Obres, és coincident en tot allò que constitueix 
prescripció legal d’obligatòria i general aplicació amb el model aprovat per la Diputació 
de Barcelona i publicat al Butlletí Oficial de la Província. 

TERCER: Exposar al públic en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament l’anterior acord 
provisional durant el termini de trenta dies hàbils comptats des del dia següent al de la 
publicació de l’anunci d’exposició en el BOP. 

Durant el període d’exposició pública de les Ordenances els qui tinguin un 
interès directe o resultin afectats en els termes previstos a l’article 18 del text Refós de 
la Llei reguladora de les Hisendes Locals aprovat pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, podran examinar l’expedient i presentar-hi les reclamacions que estimin 
oportunes. Transcorregut el període d’exposició pública sense haver-se presentat 
reclamacions els acords adoptats restaran definitivament aprovats. 

No obstant el Ple amb el seu superior criteri decidirà el que cregui més adient. 

           “”” 
Alcalde: Estem en lo mateix, tampoc s’apuja però hi hem contemplat també les 
bonificacions que en aquest cas vindrà a ser la mateixa discussió, és a dir, s’obtindran 
bonificacions del 25 % a favor de construccions, instal·lacions i obres a les que 
s’incorporen sistemes d’aprofitament tèrmic o elèctric de l’energia solar. L’aplicació 
d’aquesta bonificació resta condicionada a que les instal·lacions per la producció de 
calor incloguin col·lectors que disposin de la corresponent homologació de 
l’administració competent. Queda expressament exclosa d’aquesta bonificació l’obra 
nova precisament per això, perquè ja està obligada a que incorpori aquest sistema. 
També obtindran una bonificació del 25 % sobre aquest impost les construccions, 
instal·lacions i obres que adaptin les condicions d’accés dels discapacitats. Queda 
expressament exclosa l’obra nova perquè lògicament l’obra nova, ja de per si ho 
contempla. En aquest cas m’imagino que serà el mateix que l’anterior. 

Rosabel: Si, perquè nosaltres volíem plantejar el mateix.  

Alcalde: Perfecte 

Rosabel: Per tant queda igual que l’Ordenança anterior. 

Alcalde: Doncs, queda aprovat per sis vots a favor i tres abstencions. 

Passaríem a l’Ordenança Fiscal núm. 11 

6. APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LA MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA FISCAL 
NÚM. 11 TAXA PER L’OCUPACIÓ DE TERRENYS D’ÚS PÚBLIC AMB 
TAULES I CADIRES AMB FINALITAT LUCRATIVA. 

Alcalde: En aquesta tan sols i afegim un nou apartat que diu el següent: 

“”” 
Atès que és necessari procedir a la modificació de l’Ordenança Fiscal núm. 11 

Taxa Per l’Ocupació de Terrenys D’ús Públic Amb Taules I Cadires Amb Finalitat 
Lucrativa. 
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Atès que és preceptiu tramitar les modificacions proposades durant aquest 
trimestre de l’exercici 2009 perquè puguin ser aplicades a l’exercici 2010 i següents. 

Vistos els articles 15 a 19 del text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals així com la disposició addicional quarta apartat 3 de la Llei General Tributària, 
l’article 106.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril reguladora de les bases de Regim Local i 
l’article 52 d) del text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 

Vist l’informe de secretaria-intervenció i la Memòria d’Alcaldia. 

Es proposa al Ple de la Corporació de prendre el següent 

ACORD 

PRIMER: Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança Fiscal núm. 11 Taxa 
Per l’Ocupació de Terrenys D’ús Públic Amb Taules I Cadires Amb Finalitat Lucrativa, 
en el següent sentit: 

S’afegeix a l’article 6  (Regles Particulars d’Aplicació) un nou apartat d) que és del 
següent tenor literal: 

“d) En cas de renúncia a l’ocupació sol·licitada, el subjecte passiu no tindrà dret al 
retorn de la taxa per aquest concepte”. 

SEGON: Indicar que el text de l’Ordenança fiscal reguladora de la Taxa Per l’Ocupació 
de Terrenys D’ús Públic Amb Taules I Cadires Amb Finalitat Lucrativa, és coincident 
en tot allò que constitueix prescripció legal d’obligatòria i general aplicació amb el 
model aprovat per la Diputació de Barcelona i publicat al Butlletí Oficial de la Província. 

TERCER: Exposar al públic en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament l’anterior acord 
provisional durant el termini de trenta dies hàbils comptats des del dia següent al de la 
publicació de l’anunci d’exposició en el BOP. 

Durant el període d’exposició pública de les Ordenances els qui tinguin un 
interès directe o resultin afectats en els termes previstos a l’article 18 del text Refós de 
la Llei reguladora de les Hisendes Locals aprovat pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, podran examinar l’expedient i presentar-hi les reclamacions que estimin 
oportunes. Transcorregut el període d’exposició pública sense haver-se presentat 
reclamacions els acords adoptats restaran definitivament aprovats. 

No obstant el Ple amb el seu superior criteri decidirà el que cregui més adient. 

           “”” 
 

És a dir, això es grava qualsevol paradista o qualsevol persona que pugui posar una 
guingueta a l’espai públic, la taxa el que grava és la gestió administrativa. Ens passava 
que fins ara si hi havia algú que se li donava aquest permís, per tant es feia una feina 
per part de l’administració que acabem pagant entre tots i després en renunciava la 
feina era doble, és a dir, se li tenia que donar tot el tràmit per donar la llicència, 
després tot el tràmit per renunciar a la llicència i a sobre es retornaven els impostos. 
Per tant aquí els hi estem dient: el que després no ocupi, no se li retornen els imports. 
Altra cosa és causa de força major, per qualsevol accident són temes que es poden 
estudiar. 

Rosabel: nosaltres aquí ens abstindrem  

Alcalde: Doncs, queda aprovat per sis a favor i tres abstencions. 
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En a l’Ordenança Fiscal núm. 12  

7. APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LA MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA FISCAL 
NÚM. 12 TAXA PER LA INSTAL·LACIÓ DE QUIOSCOS EN LA VIA PÚBLICA 

 “”” 
Atès que és necessari procedir a la modificació de l’Ordenança Fiscal núm. 12 

Taxa Per La Instal·lació De Quioscos En la Via Pública. 

Atès que és preceptiu tramitar les modificacions proposades durant aquest 
trimestre de l’exercici 2009 perquè puguin ser aplicades a l’exercici 2010 i següents. 

Vistos els articles 15 a 19 del text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals així com la disposició addicional quarta apartat 3 de la Llei General Tributària, 
l’article 106.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril reguladora de les bases de Regim Local i 
l’article 52 d) del text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 

Vist l’informe de secretaria-intervenció i la Memòria d’Alcaldia. 

Es proposa al Ple de la Corporació de prendre el següent 

ACORD 

PRIMER: Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança Fiscal núm. 12 Taxa 
Per La Instal·lació De Quioscos En la Via Pública. 

S’afegeix a l’article 6 de l’esmentada Ordenança (normes particulars d’aplicació) un 
punt d) que és del següent tenor literal: 

“En cas de renúncia a l’ocupació sol·licitada, el subjecte passiu no tindrà dret al retorn 
de la taxa per aquest concepte”. 

SEGON: Indicar que el text de l’Ordenança fiscal reguladora de la Taxa Per La 
Instal·lació De Quioscos En la Via Pública, és coincident en tot allò que constitueix 
prescripció legal d’obligatòria i general aplicació amb el model aprovat per la Diputació 
de Barcelona i publicat al Butlletí Oficial de la Província. 

TERCER: Exposar al públic en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament l’anterior acord 
provisional durant el termini de trenta dies hàbils comptats des del dia següent al de la 
publicació de l’anunci d’exposició en el BOP. 

Durant el període d’exposició pública de les Ordenances els qui tinguin un 
interès directe o resultin afectats en els termes previstos a l’article 18 del text Refós de 
la Llei reguladora de les Hisendes Locals aprovat pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, podran examinar l’expedient i presentar-hi les reclamacions que estimin 
oportunes. Transcorregut el període d’exposició pública sense haver-se presentat 
reclamacions els acords adoptats restaran definitivament aprovats. 

No obstant el Ple amb el seu superior criteri decidirà el que cregui més adient. 

           “”” 
 

Alcalde: S’incorpora el mateix text pels mateixos motius, s’incorpora també en aquesta 
taxa i si volem podem incloure en el punt següent que és la núm. 13 

Queda aprovat per sis vots a favor i tres abstencions 
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8. APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LA MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA FISCAL 
NÚM. 13 TAXA PER PARADES BARRAQUES CASETES DE VENDA, 
ESPECTACLES O ATRACCIONS SITUATS EN TERRENYS D’ÚS PÚBLIC I 
INDÚSTRIES DEL CARRER I AMBULANTS I RODATGE CINEMATOGRÀFIC. 

Alcalde: A totes dues a l’igual que a l’anterior ens passava el mateix i per tant traiem 
aquest retorn. 

“”” 
Atès que és necessari procedir a la modificació de l’Ordenança Fiscal núm. 13 

Taxa per Parades Barraques Casetes de Venda, Espectacles o Atraccions Situats En 
Terrenys D’ús Públic i Indústries Del Carrer I Ambulants i Rodatge Cinematogràfic. 

Atès que és preceptiu tramitar les modificacions proposades durant aquest 
trimestre de l’exercici 2009 perquè puguin ser aplicades a l’exercici 2010 i següents. 

Vistos els articles 15 a 19 del text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals així com la disposició addicional quarta apartat 3 de la Llei General Tributària, 
l’article 106.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril reguladora de les bases de Regim Local i 
l’article 52 d) del text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 

Vist l’informe de secretaria-intervenció i la Memòria d’Alcaldia. 

Es proposa al Ple de la Corporació de prendre el següent 

ACORD 

PRIMER: Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança Fiscal núm. 13 Taxa 
per Parades Barraques Casetes de Venda, Espectacles o Atraccions Situats En 
Terrenys D’ús Públic, Indústries Del Carrer i Ambulants i Rodatge Cinematogràfic. 

S’afegeix a l’article 6 de l’esmentada Ordenança un nou punt núm. 3 que és del 
següent tenor literal: 

“En cas de renúncia a l’ocupació sol·licitada, el subjecte passiu no tindrà dret al retorn 
de la taxa per aquest concepte,”. 

SEGON: Indicar que el text de l’Ordenança fiscal reguladora de la Taxa per Parades 
Barraques Casetes de Venda, Espectacles o Atraccions Situats En Terrenys D’ús 
Públic, Indústries Del Carrer i Ambulants i Rodatge Cinematogràfic, és coincident en 
tot allò que constitueix prescripció legal d’obligatòria i general aplicació amb el model 
aprovat per la Diputació de Barcelona i publicat al Butlletí Oficial de la Província. 

TERCER: Exposar al públic en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament l’anterior acord 
provisional durant el termini de trenta dies hàbils comptats des del dia següent al de la 
publicació de l’anunci d’exposició en el BOP. 

Durant el període d’exposició pública de les Ordenances els qui tinguin un 
interès directe o resultin afectats en els termes previstos a l’article 18 del text Refós de 
la Llei reguladora de les Hisendes Locals aprovat pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, podran examinar l’expedient i presentar-hi les reclamacions que estimin 
oportunes. Transcorregut el període d’exposició pública sense haver-se presentat 
reclamacions els acords adoptats restaran definitivament aprovats. 

No obstant el Ple amb el seu superior criteri decidirà el que cregui més adient. 

          “”” 

Rosabel: El nostre vot també serà d’abstenció 
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Alcalde: Per tant a les dues, els punts 7 i 8 queden aprovats per sis vots a favor i tres 
abstencions. 

L’Ordenança núm. 18 

9. APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LA MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA FISCAL 
NÚM. 18 TAXA PER EXPEDICIÓ DE DOCUMENTS ADMINISTRATIUS 

Alcalde: Hi ha dos modificacions, una que es treuen uns pagaments que es realitzaven 
per plans parcials que passaran a l’Ordenança núm. 19, és a dir, el mateix tipus surt 
d’aquesta ordenança i es transfereix a la següent i després s’inclou la compulsa de 
documents que fins ara no hi era per valor de dos euros per compulsa. Així mateix el 
que és les fotocòpies, lo que es fa és rebaixar-les una miqueta, és a dir, cada fotocòpia 
DINA 3 degut a les pujades d’IPC em sembla que estava a 0,23 si no recordo 
malament, ara el que fem és rebaixar-ho a 0,20, un número rodó i les de DINA4, em 
sembla que estaven a onze cèntims passen a 10, és a dir, es baixen, es regulen a la 
baixa. 

Rosabel: Aquí també ens abstindrem 

Alcalde: Molt bé, doncs, queda aprovat per sis a favor i tres abstencions 

“”” 
Atès que és necessari procedir a la modificació de l’Ordenança Fiscal núm. 18 

Taxa Per Expedició De Documents Administratius. 

Atès que és preceptiu tramitar les modificacions proposades durant aquest 
trimestre de l’exercici 2009 perquè puguin ser aplicades a l’exercici 2010 i següents. 

Vistos els articles 15 a 19 del text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals així com la disposició addicional quarta apartat 3 de la Llei General Tributària, 
l’article 106.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril reguladora de les bases de Regim Local i 
l’article 52 d) del text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 

Vist l’informe econòmic a que es refereix l’article 25 del text Refós de la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals. 

Vist l’informe de secretaria-intervenció i la Memòria d’Alcaldia. 

Es proposa al Ple de la Corporació de prendre el següent 

ACORD 

PRIMER: Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança Fiscal núm. 18 Taxa 
Per Expedició De Documents Administratius en el següent sentit: 

L’article 6 queda redactat de la següent forma: 

Article 6. Quota tributària 
 
1. La quota tributària es determinarà per una quantitat fixa que s'assenyalarà segons la 
naturalesa dels documents o expedients que s'han de tramitar, d'acord amb les tarifes 
següents: 
 

  euros 
Epígraf 1. Documents expedits o extesos per les Oficines Municipals   
1.      Per cada document que s’expedeixi en FOTOCOPIA:   

      Per cada foli o DIN-A4 ................................................................ 0,10 

      Per cada foli o DIN-A3 ................................................................ 0,20 

Epígraf 2. Documents relatius a serveis d’urbanisme   
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1.      Per cada certificació que s’expedeixi de serveis urbanístics sol.licitada a instància de 
part .................................................................................. 

83,60 

2.      Per cada informe que s’expedeixi sobre característiques de terrenys o consulta per a 
edificació a instància de part   ...................... 

83,60 

3.      Per cada certificació de l’Arquitecte o Enginyer Municipal, en valoració de danys per 
incendis i d’altres peritatges sobre edificis  ....... 

83,37 

4.      Obtenció de cédules urbanística ........................................................ 83,37 

5.      Plaques de senyalització d’obres 12,74 
    
Epígraf 3. Fotocòpies Biblioteca Can Milans   
2.      Per cada fotocopia 1,00 

    

Epígraf 4. Certificacions   
1. Certificats d’empadronament 3,00 
 Epígraf 5. Processos de selecció   
1. Presentació de sol·licituds als processos de selecció de personal mitjançant concurs, 
oposició, o concurs-oposició 

30,00 

    
Epígraf 6. Informes tècnics accidents de trànsit   
1. Emissió d'informes tècnics per accidents de trànsit sense fotgrafia 30,00 

2. Emissió d'informes tècnics per accidents de trànsit amb fotografia: increment per cada 
fotografia respecte la taxa establerta en el punt 1 d'aquest epígraf 

5,00 

  
Epígraf 7. Compulses   

1. Per cada compulsa 2,00 

  

 
2. La quota de tarifa correspon a la tramitació completa, en cada instància, del 
document o expedient de què es tracti, des que s'inicia fins a la seva resolució final, 
inclosa la certificació i la notificació a l'interessat de l'acord recaigut. 
 
3. Les quotes que en resulten de l'aplicació de les tarifes anteriors s'incrementaran en 
un 50 per cent quan els interessats sol·licitin amb caràcter d'urgència la tramitació dels 
expedients que motivin l'acreditament. 
 

SEGON: Indicar que el text de l’Ordenança fiscal reguladora de la Taxa Per Expedició 
De Documents Administratius, és coincident en tot allò que constitueix prescripció legal 
d’obligatòria i general aplicació amb el model aprovat per la Diputació de Barcelona i 
publicat al Butlletí Oficial de la Província. 

TERCER: Exposar al públic en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament l’anterior acord 
provisional durant el termini de trenta dies hàbils comptats des del dia següent al de la 
publicació de l’anunci d’exposició en el BOP. 

Durant el període d’exposició pública de les Ordenances els qui tinguin un 
interès directe o resultin afectats en els termes previstos a l’article 18 del text Refós de 
la Llei reguladora de les Hisendes Locals aprovat pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, podran examinar l’expedient i presentar-hi les reclamacions que estimin 
oportunes. Transcorregut el període d’exposició pública sense haver-se presentat 
reclamacions els acords adoptats restaran definitivament aprovats. 
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No obstant el Ple amb el seu superior criteri decidirà el que cregui més adient. 

           “”” 

Alcalde: La número 19 com he dit abans 

10. APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LA MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA FISCAL 
NÚM. 19 TAXA PER LLICÈNCIES URBANÍSTIQUES 

“”” 
Atès que és necessari procedir a la modificació de l’Ordenança Fiscal núm. 19 

Taxa Per Llicències Urbanístiques. 

Atès que és preceptiu tramitar les modificacions proposades durant aquest 
trimestre de l’exercici 2009 perquè puguin ser aplicades a l’exercici 2010 i següents. 

Vistos els articles 15 a 19 del text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals així com la disposició addicional quarta apartat 3 de la Llei General Tributària, 
l’article 106.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril reguladora de les bases de Regim Local i 
l’article 52 d) del text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 

Vist l’informe econòmic a que es refereix l’article 25 del text Refós de la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals. 

Vist l’informe de secretaria-intervenció i la Memòria d’Alcaldia. 

Es proposa al Ple de la Corporació de prendre el següent 

ACORD 

PRIMER: Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança Fiscal núm. 19 Taxa 
Per Llicències Urbanístiques, en el següent sentit: 

En l’article 6 Quota Tributària:.es suprimeix l’actual redactat del punt 2 “En cas que el 
sol·licitant hagi formulat desistiment abans de la concessió de la llicència, les quotes 
que s’hauran de liquidar seran el 12 per cent de les que s’assenyalen en el número 
anterior sempre que l’activitat municipal s’hagués iniciat efectivament.” 

Es crea un nou redactat pel punt 2 que és el següent: “Per les tramitacions de 
planejament urbanístic i gestió urbanística l’import a liquidar serà de 2000 €. 
Addicionalment a partir de l’any natural es cobraran fraccions mensuals sobre l’import 
de referència, descomptat el temps imputable a l’administració local, fins a la 
finalització de la tramitació de les figures urbanístiques”. 

SEGON: Indicar que el text de l’Ordenança fiscal reguladora de la Taxa Per Llicències 
Urbanístiques, és coincident en tot allò que constitueix prescripció legal d’obligatòria i 
general aplicació amb el model aprovat per la Diputació de Barcelona i publicat al 
Butlletí Oficial de la Província. 

TERCER: Exposar al públic en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament l’anterior acord 
provisional durant el termini de trenta dies hàbils comptats des del dia següent al de la 
publicació de l’anunci d’exposició en el BOP. 

Durant el període d’exposició pública de les Ordenances els qui tinguin un 
interès directe o resultin afectats en els termes previstos a l’article 18 del text Refós de 
la Llei reguladora de les Hisendes Locals aprovat pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, podran examinar l’expedient i presentar-hi les reclamacions que estimin 
oportunes. Transcorregut el període d’exposició pública sense haver-se presentat 
reclamacions els acords adoptats restaran definitivament aprovats. 

No obstant el Ple amb el seu superior criteri decidirà el que cregui més adient. 

           “”” 
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Alcalde: L’únic que fa és incorporar el punt que havíem tret de l’anterior que passa a 
llicències urbanístiques. Per les tramitacions de planejament urbanístic, és a dir, de 
grans superfícies, que ens en queden pocs, però encara n´hi ha i de gestió urbanística 
l’import a liquidar serà de 2.000 euros, 2.000 euros, que és la quantitat que ja hi havia. 
Addicionalment  a partir de l’any natural cobraran fraccions mensuals sobre l’import de 
referència descomptant el temps imputable de l’administració local fins a la finalització 
de la tramitació de les figures urbanístiques, és a dir, fins ara es cobrava una quantia 
pels informes, no deixa que aquestes tramitacions són llargues i feixugues i comporten 
una feina addicional dels serveis tècnics i dels serveis administratius de la casa, per 
tant no només són 2000 euros sinó que seran 2000 euros per un any de feina i 
addicionalment tot el tràmit mentre vagi durant s’aniran cobrant les fraccions de 2000 
euros mensualitzades. Ara bé, com a garantia de l’usuari, és a dir, quan aquesta 
demora de la tramitació depengui de la pròpia administració local, és a dir, entre ple i 
ple hi ha dos mesos i a vegades hi ha figures de planejament que han d’anar a un ple, 
si els informes pertinents ens arriben un mes i mig abans del ple no convocarem un ple 
extraordinari amb el que això comporta només per aquell tràmit administratiu, llavors 
com que s’ha d’esperar al ple següent aquest mes i mig quedarà descomptat de la 
tarifa que hauran de pagar. 

Rosabel: Si, nosaltres ens abstindrem aquí també. 

Alcalde: Molt bé, doncs, queda aprovat per sis vots a favor i tres abstencions. 

La número 22 de recollida i tractament d’escombraries,  

11. APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LA MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA FISCAL 
NÚM. 22 TAXES PER RECOLLIDA TRACTAMENT I ELIMINACIÓ 
D’ESCOMBRARIES I ALTRES RESIDUS URBANS. 

Alcalde: incorpora un nou punt en el qual queda redactat de la següent manera: 

 
“”” 

Atès que és necessari procedir a la modificació de l’Ordenança Fiscal núm. 22 
Taxes Per Recollida Tractament i Eliminació d’Escombraries i Altres Residus Urbans. 

Atès que és preceptiu tramitar les modificacions, noves ordenances i 
derogacions durant aquest trimestre de l’exercici 2009 perquè puguin ser aplicades a 
l’exercici 2010 i següents. 

Vistos els articles 15 a 19 del text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals així com la disposició addicional quarta apartat 3 de la Llei General Tributària, 
l’article 106.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril reguladora de les bases de Regim Local i 
l’article 52 d) del text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 

Vist l’informe econòmic a que es refereix l’article 25 del text Refós de la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals. 

Vist l’informe de secretaria-intervenció i la Memòria d’Alcaldia. 

 

ACORD 

PRIMER: Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança Fiscal núm. 22 Taxa 
Per Recollida Tractament i Eliminació d’Escombraries i Altres Residus Urbans en el 
següent sentit: 

 

L’Article 5. Beneficis Fiscals 
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S’afegeix un nou punt núm. 5 que és del següent tenor literal: 

 

“5. Gaudiran d’una bonificació del 25 % de la taxa a satisfer sobre les tarifes 
assenyalades a l’article 6 Quota tributària d’aquesta ordenança a tots els contribuents 
d’aquesta ordenança que portin els residus municipals generats a la Deixalleria, 
sempre en el seu horari normal d’obertura, un mínim de 12 entrades l’any o 24 
vegades l’any a la Deixalleria mòbil. 

L’Ajuntament de Caldes d’Estrac establirà els mecanismes de control oportuns, de les 
diferents aportacions de residus, tant a la Deixalleria fixa com a la Deixalleria mòbil”. 

SEGON: Indicar que el text de l’Ordenança fiscal reguladora de l’Impost sobre Béns 
Immobles, és coincident en tot allò que constitueix prescripció legal d’obligatòria i 
general aplicació amb el model aprovat per la Diputació de Barcelona i publicat al 
Butlletí Oficial de la Província. 

TERCER: Exposar al públic en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament l’anterior acord 
provisional durant el termini de trenta dies hàbils comptats des del dia següent al de la 
publicació de l’anunci d’exposició en el BOP. 

Durant el període d’exposició pública de les Ordenances els qui tinguin un 
interès directe o resultin afectats en els termes previstos a l’article 18 del text Refós de 
la Llei reguladora de les Hisendes Locals aprovat pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, podran examinar l’expedient i presentar-hi les reclamacions que estimin 
oportunes. Transcorregut el període d’exposició pública sense haver-se presentat 
reclamacions els acords adoptats restaran definitivament aprovats. 

No obstant el Ple amb el seu superior criteri decidirà el que cregui més adient. 

           “”” 
Alcalde: això ja ho esta fent Llavaneres i sembla ser que és un bon sistema, per tant 
ens hi apuntem també per poder-ho aplicar. 

Rosabel: Bé, nosaltres en relació a això el que volíem fer a la proposta és que potser 
també ens he semblava que potser no tan per les vegades que es va a la deixalleria 
sinó pel volum de les deixalles, perquè és el que comentàvem, que una persona pot 
baixar vàries vegades però portar molt poca cosa la deixalleria per obtenir  aquest 25 
% de taxa de bonificació que llavors estaria bé, que també fos pel volum que es porta. 

Alcalde: Això també ho havíem pensat, passa que gestionar-ho per volum, cal un 
primer any per sapìguer que es porta a la deixalleria, quin volum de mitja acaba 
portant cada persona que hi va i a partir del segon any podem establir quin volum es 
pot aplicar, perquè no oblidem també que el volum és difícil de vegades de definir, en 
canvi si, per pes. La persona que vol anar a portar un CD a la deixalleria fixa un cop al 
mes està en el seu dret però gastarà més de benzina que no pas lo que estalviarà en a 
la taxa. Per tant creiem que d’aquest potser només ens en trobarem un. Llavors cal 
sapiguer amb un any d’aplicació, saber exactament, com i de quina manera es porten 
les deixalles i a partir d’aquí podem establir això que vostè ens proposa. 

Rosabel: Doncs esperem que sigui així i que l’any que ve es pugui recollir aquesta 
proposta  

Alcalde: Molt bé, el seu vot? 

Rosabel: Serà d’abstenció 

Alcalde: Doncs queda aprovat per sis vots a favor i tres abstencions. 

Al següent punt es deroguen  
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12. APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LA DEROGACIÓ DE LES ORDENANCES 
FISCALS NÚMS. 28, 29, 30, 32, 33 I ESTABLIR ELS SEUS CONTINGUTS COM 
A PREUS PÚBLICS. 

i per tant quedaria de la següent manera  

“”” 
Atès que és necessari derogar les Ordenances Fiscals núms. 28, 29, 30, 32, 33 

i establir els seus continguts com a Preus Públics. 

 

Atés que és preceptiu tramitar les derogacions d’Ordenances Fiscals durant 
aquest trimestre de l’exercici 2009 perquè puguin ser aplicats com a preus públics de 
forma immediata. 

Vist el Capítol VI del Títol I de la Llei 39/1988, de 28 de desembre. Així com el 
Capítol VI del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març pel que s’aprova el Text 
Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals i l’article 127 del mateix cos legal. I 
l’Ordenança General Reguladora dels Preus Públics de l’Ajuntament de Caldes 
d’Estrac. 

Vist l’informe de secretaria-intervenció i la Memòria d’Alcaldia. 

Es proposa al Ple de la Corporació de prendre el següent 

 

ACORD 

PRIMER: Aprovar la derogació de les Ordenances Fiscals núms. 28, 29, 30, 32, 33 i 
establir els seus continguts com a Preus Públics. 

SEGON: S’estableix com a Preus Públics els següents: que s’inclouran com annex a 
l’Ordenança núm. 35 Ordenança General Reguladora dels Preus Públics. 

- La Prestació Dels Serveis D’Activitats de Caràcter Formatiu, Artístiques i Lúdiques 
organitzades per l’Ajuntament de Caldes d’Estrac. 

- La Prestació de Serveis d’Espectacles A La Sala Cultural de l’Ajuntament de Caldes 
d’Estrac. 

- La Prestació de Serveis al Poliesportiu Municipal de Caldes d’Estrac. 

- Per la Utilització Privativa o Aprofitament Especial D’Equipaments Municipals de 
Caldes d’Estrac. 

- Per la Prestació Del Servei D’Activitats Infantils D’Estiu, Setmana Santa i D’Altres 
Períodes a Caldes d’Estrac. 

- Pel lloguer de Taules, Cadires i Qualsevol Altre Material Propietat de l’Ajuntament de 
Caldes d’Estrac a Particulars. 

TERCER: Delegar l’establiment i modificacions dels Preus Públics a la Junta de 
Govern Local 

QUART: Per tal de que les Ordenances tinguin una millor sistemàtica correlació 
numèrica l’Ordenança núm. 35 Ordenança General Reguladora dels Preus Públics de 
l’Ajuntament de Caldes d’Estrac, passa a estar numerada amb el núm. 30. 

CINQUÈ: Exposar al públic en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament l’anterior acord 
provisional durant el termini de trenta dies hàbils comptats des del dia següent al de la 
publicació de l’anunci d’exposició en el BOP. 

Durant el període d’exposició pública de les Ordenances els qui tinguin un 
interès directe o resultin afectats en els termes previstos a l’article 18 del text Refós de 
la Llei reguladora de les Hisendes Locals aprovat pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, 
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de 5 de març, podran examinar l’expedient i presentar-hi les reclamacions que estimin 
oportunes. Transcorregut el període d’exposició pública sense haver-se presentat 
reclamacions els acords adoptats restaran definitivament aprovats. 

No obstant el Ple amb el seu superior criteri decidirà el que cregui més adient. 

           “”” 
Alcalde: És a dir, allò que dèiem al principi, hi ha impostos, taxes i preus públics. Les 
taxes són aquelles que són serveis imprescindibles que ha de prestar l’Ajuntament de 
Caldes o qualsevol altra administració que graven al ciutadà i que mai poden ser 
superiors a la seva recaptació i els preus públics són aquells serveis que acaba 
prestant l’Ajuntament a qualsevol ciutadà però que a la vegada poden ser prestats per 
qualsevol privat, per tant la lliure competència del mercat, per això deroguem i 
concentrem tots els preus públics en una de sola.  

Rosabel: Bé, entre aquestes ordenances també ha dit vostè quedarà inclosa la del 
servei del Poliesportiu el nostre grup, aquest fet no l’acaba de veure clar. Si a partir 
d’ara els preus del servei del Poliesportiu no han de passar per Ple ens trobem que 
vostès podran anar modificant els preus cada vegada que vulguin a través de la Junta 
de Govern Local i que ens serà difícil saber que es cobra i quins són els preus públics 
establerts i per tant nosaltres aquest punt, és un punt, que pensem que és una mica 
crític i el nostre vot serà d’abstenció. 

Alcalde: De tota manera els preus del Poliesportiu sabran en tot moment el que es 
cobra perquè els preus del Poliesportiu han d’estar exposats... 

Rosabel: No, no parlem dels usuaris, parlem de nosaltres com part del consistori que 
ens serà difícil,doncs, poder saber quins preus s’han aprovat 

Alcalde: Les actes de la Junta de Govern se’ls hi passen per tant... 

Rosabel: Si, se’ns passen cada tres mesos  

Alcalde: No és veritat, cada tres setmanes 

Rosabel: No, no ... 

Alcalde: Però bé, és igual 

Rosabel: la última que tenim ara fa, pues això com dos mesos, o així, vull dir que no 
se’ns en ha passat cap, per tant li dic que no podrem estar al dia. 

Alcalde: Perquè és la del juliol 

Rosabel: No senyor Arnó, sap perfectament que durant aquests dos anys de mandat 
les actes del que són les Juntes de Govern Local ens arriben amb molt de retard i ens 
arriben en retard de dos o tres mesos 

Alcalde: Doncs, millorarem el procés 

Rosabel: Doncs esperem que sigui així, perquè sinó ens passarà el que li comentàvem 
que no sabrem mai quin preu públic és el que s’està cobrant 

Alcalde: Bé, no pateixi de totes maneres el trobarà exposat al tauló d’anuncis. 

Rosabel: La nostra votació serà d’abstenció 

Alcalde: Molt bé, doncs queda aprovat per sis a favor i tres abstencions. 
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El següent punt de l’ordre del dia fa referència a l’Ordenança núm. 29, la nova 
ordenança número 29  

13. APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LA NOVA ORDENANÇA FISCAL NÚM. 29 
REGULADORA DE LA PUBLICITAT A LES INSTAL·LACIONS MUNICIPALS. 

 “”” 
Atès que és voluntat de l’Equip de Govern aprovar una nova Ordenança Fiscal 

que reguli la publicitat a les instal·lacions municipals. 

Atès que és preceptiu tramitar les modificacions, noves ordenances i 
derogacions durant aquest trimestre de l’exercici 2009 perquè puguin ser aplicades a 
l’exercici 2010 i següents. 

Vistos els articles 15 a 19 del text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals així com la disposició addicional quarta apartat 3 de la Llei General Tributària, 
l’article 106.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril reguladora de les bases de Regim Local i 
l’article 52 d) del text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 

Vist l’informe econòmic a que es refereix l’article 25 del text Refós de la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals. 

Vist l’informe de secretaria-intervenció i la Memòria d’Alcaldia. 

Es proposa al Ple de la Corporació de prendre el següent 

ACORD 

PRIMER: Aprovar provisionalment la nova Ordenança Fiscal núm. 29 Reguladora De 
la Publicitat a les Instal·lacions Municipals. 

 

SEGON: Exposar al públic en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament l’anterior acord 
provisional durant el termini de trenta dies hàbils comptats des del dia següent al de la 
publicació de l’anunci d’exposició en el BOP. Aquesta nova Ordenança es publicarà de 
forma íntegra. 

Durant el període d’exposició pública de les Ordenances els qui tinguin un 
interès directe o resultin afectats en els termes previstos a l’article 18 del text Refós de 
la Llei reguladora de les Hisendes Locals aprovat pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, podran examinar l’expedient i presentar-hi les reclamacions que estimin 
oportunes. Transcorregut el període d’exposició pública sense haver-se presentat 
reclamacions els acords adoptats restaran definitivament aprovats. 

No obstant el Ple amb el seu superior criteri decidirà el que cregui més adient. 

           “”” 

Alcalde: És a dir s’estableix una nova ordenança que ens permetrà, doncs, cobrar 
publicitat a les instal·lacions municipals com altres ajuntaments ja estan realitzant i 
l’acord seria el següent, l’Ordenança queda establerta en el fet de que hi ha una sèrie 
d’anuncis en el qual aquí es manifesten els preus, per posar un exemple la mida d’un 
metre per mig 175 euros més IVA anuals, de dos per un metre, 350 més IVA anual i 
quatre per dos metres 700 euros més IVA anual. Això serà el que s’acabi abonant a 
l’Ajuntament i en el fet de que en a les instal·lacions municipals les entitats tinguin 
publicitat contractada directament per ells se’ls hi farà el 20 % en a l’Ajuntament. 
Lògicament al ser instal·lacions municipals. 

 Rosabel: Si, bé, nosaltres a l’article 5 i 6 en relació a la gestió de la publicitat per les 
entitats no entenem, doncs, perquè l’Ajuntament de Caldes posa el preu més car que 
l’Ajuntament de Sant Vicenç. A l’Ajuntament de Sant Vicenç el plafó de dos per u, 
costa 300 euros i no 350 com es vol aprovar aquí a Caldes i cobra el 10 % i no el 20 % 
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del preu establert. No entenem, doncs perquè a Caldes les entitats han de pagar més 
que a Sant Vicenç, quan Sant Vicenç és un municipi que té el doble d’habitants que 
Caldes; és per això que també els hi demanem que sisplau modifiquin el preu i que 
almenys el posin al mateix preu que el poble veí, com hem dit un municipi veí que té 
molts més habitants i que en canvi estan pagant menys. També en relació a això ens 
agradaria saber si independentment de que l’Ajuntament fixi el preu per plafó si l’entitat 
tindrà la llibertat per cobrar més o menys a l’”espónsor”, és a dir, podria ser que 
l’”espónsor” donés, per exemple, més de 300 euros o també podria, doncs, aportar 
part del que seria en lloc de diners, material, de qualsevol tipus i voldríem saber si 
l’entitat podrà cobrar més del que costa el plafó en metàl·lic o en material sempre i 
quan pagui el preu establert per plafó, per part de l’Ajuntament i també voldríem saber 
si aquesta ordenança s’aplicarà a tots els esdeveniments esportius, que es facin a 
Caldes, com per exemple els tornejos de voleibol on hi ha molta publicitat i també, 
doncs, ens agradaria saber si s’ha informat a les entitats de Caldes, doncs, les entitats 
en general i en concret a les esportives que són les que pensem que seran les més 
afectades per aquesta nova ordenança i com han respòs. 

Alcalde: Bé, en quan a la primera sol·licitud l’Ajuntament de Sant Vicenç té un deu per 
cent però hi ha altres ajuntaments que tenen una altra quantitat, si que li he de dir que 
l’Ajuntament de Caldes és més turístic i possiblement pugui aplicar uns altres preus, 
això és indiferent, cada ajuntament aplica, perquè sinó ens hauríem de posar d’acord 
en tot, no?. En principi jo no veig en aquí que l’entitat no pugui cobrar a un altre preu 
que el que marca, em sembla que aquí el que especifica és precisament les que  
contracti directament a l’Ajuntament, és a dir, els preus que contracti i lògicament si 
una entitat pot treuren més benefici d’una publicitat, perfecte per ella, perquè com més 
en tregui millor. Si s’ha informat a les entitats? doncs, això es suposa que es passarà 
al Consell d’Esports com és natural i una altra pregunta? 

Rosabel: Si, si s’aplicarà a tots els esdeveniments esportius que es facin a Caldes, 
com per exemple al torneig de volei 

Alcalde: Lògicament, per això, hem creat l’ordenança, perquè sense una ordenança 
reguladora no podíem cobrar ni aplicar-ho a cap esdeveniment. Bàsicament està fet 
sobre tot per esdeveniments que puguin existir fora de les instal·lacions, també. 

Rosabel: Bé, permeti’m doncs que discrepem nosaltres en el fet del preu, vull dir, 
nosaltres insistim i pensem que un municipi més petit que Sant Vicenç i per tant, 
doncs, ha de cobrar igual o menys i no pas més que Sant Vicenç i més quan estem 
parlant de les entitats de Caldes que tot sabem que el teixit associatiu d’un municipi és 
molt important, per tant nosaltres els hi insistiríem que rebaixessin aquests imports i 
que com a mínim quedessin igualats als mateixos preus que Sant Vicenç i després 
també dir que nosaltres pensem que s’havia d’haver informat prèviament a les entitats, 
vull dir que una cosa així que afecta directament a les entitats, doncs que s’havia 
d’haver informat i no portar-ho posteriorment al Consell Esportiu un cop ja està 
aprovat, pensem que aquí l’equip de govern hauria d’haver actuat diferent i prèviament 
informar i després en tot cas un cop hagués estat aprovat portar-ho al Consell 
Esportiu. 

Joan Vázquez: Si se’m permet com a regidor d’esports i part afectada el que si que 
puc informar és que en a l’últim Consell es va tractar, i justament i es va informar de 
que s’estava treballant i que es tenia la idea d’aprovar aquesta ordenança. Es va 
demanar inclús la col·laboració d’un dels membres de les entitats perquè és 
coneixedor dels temes publicitaris que són coneixedores si que li dic. Gràcies. 

Rosabel: No, nosaltres dèiem precisament ja que hi ha uns imports, doncs haver 
manifestat els imports a les entitats i no aprovar-ho aquí sense que les entitats 
estiguessin informades. 
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Alcalde: Molt bé, el seu vot? 

Rosabel: Ja veig que no recolliran la proposta de rebaixar la quota i fer els mateixos 
preus que Sant Vicenç? 

Alcalde: Llavors hauríem de recollir la quota de tots els preus que tenen a Sant Vicenç 
en totes les instal·lacions? 

Rosabel: no, no , no, no, no tergiversi, no tergiversi la realitat  

Alcalde: Llavors el dia que pugi a Sant Vicenç, que fem?, també el canviem nosaltres? 

Rosabel: jo li estic dient ara, el que nosaltres li proposem. El que li estem proposant és 
que un poble petit com Caldes i en benefici de les entitats no ha de pagar més que 
Sant Vicenç i els hi fem el suggeriment de que mantinguin els mateixos preus que en 
el poble veí que té el doble d’habitants. 

Alcalde: Bé, doncs  

Rosabel: No que comentàvem que és el doble de taxa 

Miquel: Que és 20 % contra un 10 % 

Alcalde: “Bueno” de totes maneres les entitats no quedaran desassistides i ja sap el 
Sr. Cano que si necessiten ajut, no es quedaran sense. Per tant? 

Rosabel: Per tant si no volen recollir el que és la proposta doncs el nostre vot serà 
d’abstenció 

Alcalde: Molt bé, doncs queda aprovada per sis a favor i tres abstencions. 

El següent punt de l’ordre del dia 

14. APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LA NOVA ORDENANÇA FISCAL NÚM. 28 
REGULADORA DE LA TAXA PER PRESTACIÓ DE SERVEIS EN CEMENTIRIS 
LOCALS, CONDUCCIÓ DE CADÀVERS I ALTRES SERVEIS FÚNEBRES DE 
CARÀCTER LOCAL. 

Alcalde: En definitiva l’acord ve a ser el següent: 

“”” 
Atès que l’Ajuntament de Caldes d’Estrac signarà un conveni de cessió d’ús del 

cementiri de la Parròquia de Santa Maria a favor de l’Ajuntament de Caldes d’Estrac. 

Atès que per dur a terme aquest nou servei es fa necessari establir una nova 
Ordenança Fiscal que el reguli aquest servei. 

Vist l’article 26 de la Llei de Bases de Règim Local Articles 66 i 67 del text 
Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya i Articles 153, 168 i 169 del 
Reglament d’obres Activitats i Serveis dels Ens Locals. 

Atès que és preceptiu tramitar les modificacions, noves ordenances i 
derogacions durant aquest trimestre de l’exercici 2009 perquè puguin ser aplicades a 
l’exercici 2010 i següents. 

Vistos els articles 15 a 19 del text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals així com la disposició addicional quarta apartat 3 de la Llei General Tributària, 
l’article 106.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril reguladora de les bases de Regim Local i 
l’article 52 d) del text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 
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Vist l’informe econòmic a que es refereix l’article 25 del text Refós de la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals. 

Vist l’informe de secretaria-intervenció i la Memòria d’Alcaldia. 

Es proposa al Ple de la Corporació de prendre el següent 

ACORD 

PRIMER: Crear en aquest acte el servei de cementiri Local que passarà a prestar 
l’Ajuntament de Caldes d’Estrac. 

SEGON: Aprovar provisionalment la nova Ordenança Fiscal núm. 28 Reguladora de la 
taxa per prestació de serveis en cementiris locals, conducció de cadàvers i altres serveis 
fúnebres de caràcter local. 

TERCER: Indicar que el text de l’Ordenança fiscal reguladora de la taxa per prestació 
de serveis en cementiris locals, conducció de cadàvers i altres serveis fúnebres de 
caràcter local., és coincident en tot allò que constitueix prescripció legal d’obligatòria i 
general aplicació amb el model aprovat per la Diputació de Barcelona i publicat al 
Butlletí Oficial de la Província 

QUART: Exposar al públic en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament l’anterior acord 
provisional durant el termini de trenta dies hàbils comptats des del dia següent al de la 
publicació de l’anunci d’exposició en el BOP. Aquesta nova Ordenança es publicarà de 
forma íntegra. 

 

Durant el període d’exposició pública de les Ordenances els qui tinguin un 
interès directe o resultin afectats en els termes previstos a l’article 18 del text Refós de 
la Llei reguladora de les Hisendes Locals aprovat pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, podran examinar l’expedient i presentar-hi les reclamacions que estimin 
oportunes. Transcorregut el període d’exposició pública sense haver-se presentat 
reclamacions els acords adoptats restaran definitivament aprovats. 

No obstant el Ple amb el seu superior criteri decidirà el que cregui més adient. 

           “”” 

Alcalde: És a dir s’està treballant en la recepció del cementiri i per tant creem en 
aquest acte el servei de cementiri local i a la vegada, doncs, s’estableixen els preus 
reguladors. També s’ha fet una mitja ponderada respecte a altres municipis 
segurament en un futur s’haurà d’ampliar serveis i en definitiva queda de la següent 
manera, que és el que interessa a tothom, que és manteniment per a conservació i 
neteja dels nínxols s’estableix en 20 euros anuals, manteniment de panteons, n’hi ha 
de diversos tipus de 2, 4 i 6 unitats que van de 35, 70 i 105 anuals i després el lloguer 
de, és a dir, ara actualment s’adquireixen els nínxols en propietat, doncs bé, a partir 
d’ara, quan passi a servei municipal en comptes de l’adquisició serà en lloguers 
anuals, llavors aquests lloguers s’estableixen de la següent manera, el lloguer del 
nínxols seran 75 euros anuals, lloguer de panteons a 300 euros anuals. Més o menys 
ha estat una mitja en diversos ajuntaments que també tenen aquest servei, en funció 
una mica de com vagi el servei, doncs, anirem veient si s’ha de modificar o ampliar 
altres serveis. En definitiva és el mateix que tenen la major part d’ajuntaments. Té la 
paraula. 

Rosabel: Bé, nosaltres exposar doncs, que per davant, que esperem amb interès 
aquest conveni i que hi tenim interès, doncs, en donar-hi suport. Vull dir, que entenem, 
doncs que el cementiri ha de passar a gestió municipal. Però, sí que pel que fa a la 
creació d’aquesta tasca, voldríem saber  

Alcalde: Taxa 
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Rosabel: taxa! 

Alcalde: ...tasca 

Rosabel: perdó, doncs, taxa, doncs voldríem saber si realment s’ha fet un estudi de 
costos. Vostè ens diu que ha fet una mitja ponderada amb altres municipis però 
nosaltres pensem, doncs, que al tractar-se precisament de un tema tant important pels 
veïns de Caldes com pot ser la taxa que han de pagar per al cementiri, pensem que és 
important haver fet aquest estudi de costos perquè precisament està en joc tot uns 
preus que poden variar i en els quals afectaran directament als veïns de Caldes, per 
tant pel que entenem, pel que ens ha dit vostè, no s’ha fet aquest estudi de costos. 

Alcalde: Hi ha una valoració aproximada feta per intervenció i informe de secretaria a 
la qual el que li he dit és que en funció del que s’està cobrant ara, per tant no partim de 
zero, partim d’un servei que s’està prestant i el presta la Parròquia, per tant amb els 
preus que té la Parròquia actualment, s’han posat unes mitges ponderades amb altres 
ajuntaments i com pot ser-ho Sant Vicenç de Montalt, Alella, l’Ametlla del Vallès o 
Arenys de Mar, per posar un exemple i s’ha establert uns preus de manteniment. Ara 
bé el preu de lloguer queda establert en funció dels que hi hagi en el seu moment, és a 
dir, ara pràcticament tots són de propietat i a mesura que es vagin utilitzant i creant de 
nous acabaran siguent de lloguer. Volem extingir la propietat i que en canvi siguin de 
patrimoni. S’han posat uns preus raonables, en funció una mica   resta de municipis i 
aquest és l’estudi de costos que s’ha fet. 

Rosabel: Bé, nosaltres amb aquest estudi de costos no hi podem estar d’acord, 
nosaltres pensem que les coses s’han de fer ben fetes i que per fer-les ben fetes i no 
perjudicar els veïns i veïnes de Caldes, doncs s’hauria d’haver fet aquest estudi de 
costos. Pensem que això és una mostra més d’una mica de tot com va el tema de la 
gestió aquí a Ajuntament que tot es fa una mica aproximat, que tot es fa en funció del 
que fan altres municipis i aquí estem parlant d’un tema molt seriós que precisament 
això pot suposar que hagin de pagar molt més del que realment els hi tocaria pagar si 
s’hagués fet aquest estudi de costos. Per tant nosaltres no estem en contra en cap 
moment de que la gestió passi a ser de l’Ajuntament, pensem que ha de ser així, és 
més nosaltres ja havíem tingut uns projectes d’ampliació del cementiri perquè quan 
arribés el moment, doncs, pogués passar a gestió municipal, però si que pensem, 
doncs, que aquest estudi de costos s’havia d’haver fet per fer la feina ben feta i 
precisament per salvaguardar els interessos dels usuaris, perquè com hem dit no 
paguin més del compte, no paguin més del que els hi tocaria pagar. Perquè amb 
aquestes mitges no sabem realment si és just el que pagaran, podria ser que els hi 
toqués pagar menys, però no s’ha fet aquest estudi de costos, per tant com que de 
moment veiem que les coses no s’han fet tal com s’havien de fer que s’han fet amb 
mitges ponderades i valors aproximats, nosaltres ens veiem obligats a votar en 
abstenció, sempre i quan és només per el tema de la taxa perquè tal com hem 
comentat pel tema de la gestió del que sigui municipal no hi estem en contra i estem 
esperant el conveni per poder-hi votar a favor. 

Alcalde: Molt bé, doncs, queda aprovat per sis vots a favor i tres abstencions. 

El punt número 15  

15. ACORD DE DELEGACIÓ A FAVOR DE L’ORGANISME DE GESTIÓ 
TRIBUTÀRIA DE LA DIPUTACIÓ DE BARCELONA. 

“”” 
El Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, aprovat per reial decret 
legislatiu 2/2004, de 5 de març, preveu a l’article 7 que les Entitats locals podran 
delegar en altres Entitats locals en quin territori estiguin integrades les facultats de 
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gestió, liquidació, inspecció i recaptació dels ingressos de dret públic que els 
corresponguin. 
 
La delegació ha d’aprovar-se mitjançant acord del Ple de la Corporació, que haurà de 
fixar l’abast i contingut de la delegació. 
 
A l’empara de la previsió legal, aquest Ajuntament considera oportú delegar en la 
Diputació de Barcelona les facultats de gestió i recaptació dels ingressos de dret públic 
que en la part resolutiva d’aquest dictamen, s’enumeren. 
 
D’altra banda, amb anterioritat a la present data, l’Ajuntament ha delegat altres 
facultats de gestió dels ingressos locals mitjançant l’adopció dels corresponents acords 
plenaris. 
 
L’efectivitat de les relacions diàries entre la Diputació i l’Ajuntament, així com entre 
aquestes Entitats i els ciutadans interessats, han palesat en ocasions, la conveniència 
de disposar d'un acord plenari global, comprensiu de totes les funcions delegades, en 
ordre a acreditar amb suficient claredat la competència dels òrgans actuants.  
 
Aquesta constatació i la importància que per al procediment tributari té la seguretat 
que l’òrgan actuant és el competent, aconsellen la major clarificació possible pel que fa 
referència a l’abast de les funcions concretes que s’exerceixen per l’Ens delegat. 
També els pronunciaments jurisprudencials recentment coneguts fan convenient 
precisar amb el màxim rigor les facultats que una Entitat local hagi delegat en l’Ens 
Supramunicipal. 
 
Davant les consideracions precedents, es creu procedent delegar les competències de 
gestió i recaptació de determinats ingressos i alhora confirmar i ratificar la delegació de 
funcions aprovada per l'Ajuntament amb anterioritat a aquesta data, completant i 
concretant en allò que calgui els acords anteriors. 
 
En virtut del que s’ha exposat, es proposa al Ple els següents 
 

ACORDS 
 
PRIMER.-  Delegar en la Diputació de Barcelona, a l’empara del que preveu l’article 
7.1 del Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, aprovat per reial decret 
legislatiu 2/2004, de 5 de març, les funcions de gestió i recaptació del tribut que a 
continuació s’especifica: 
 
- Taxa cementiri; 
 
Les funcions que en relació a aquesta taxa es deleguen són: 
 
· Concessió i denegació d'exempcions i bonificacions 
· Realització de liquidacions per determinar els deutes tributaris 
· Elaboració i emissió de padrons i documents cobratoris 
· Pràctica de notificacions col·lectives en valors-rebut i notificacions individuals en 

les liquidacions per ingrés directe 
· Dictar la provisió de constrenyiment 
· Recaptació dels deutes, tant en període voluntari com executiu 
· Liquidació d'interessos de demora 
· Resolució dels expedients de devolució d'ingressos indeguts 
· Resolució dels recursos que s'interposin contra el actes anteriors 
· Qualsevol altre acte necessari per a l'efectivitat dels anteriors 
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SEGON.-  Delegar en la Diputació de Barcelona, a l’empara del que preveu l’article 7.1 
del Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, aprovat per reial decret 
legislatiu 2/2004, de 5 de març, les funcions de recaptació dels altres ingressos de dret 
públic, que a continuació s’especifiquen: 
 

I.- Execucions subsidiàries 

• Notificació de les liquidacions practicades per l’Ajuntament.  
• Dictar la provisió de constrenyiment. 
• Recaptació dels deutes, tant en període voluntari com executiu.  
• Liquidació d'interessos de demora.  
• Resolució dels expedients de devolució d'ingressos indeguts.  
• Resolució dels recursos que s'interposin contra el actes anteriors.  
• Qualsevol altre acte necessari per a l'efectivitat dels anteriors.  

II.- Costes judicials derivades de procediments contenciosos administratius 

• Notificació de les liquidacions practicades per l’Ajuntament.  
• Dictar la provisió de constrenyiment. 
• Recaptació dels deutes, tant en període voluntari com executiu.  
• Liquidació d'interessos de demora.  
• Resolució dels expedients de devolució d'ingressos indeguts.  
• Resolució dels recursos que s'interposin contra el actes anteriors.  
• Qualsevol altre acte necessari per a l'efectivitat dels anteriors.  

 
TERCER.- Especificar que, els acords municipals adoptats amb anterioritat a aquesta 
data, relatius a la delegació en la Diputació de Barcelona a l'empara del que preveu 
l'article 7.1 del Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, aprovat per reial 
decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, abasten les facultats de gestió i/o recaptació 
dels tributs i altres ingressos de dret públic que a continuació s'enumeren: 
 
I.- Impost sobre béns immobles 
 
· Concessió i denegació d'exempcions i bonificacions 
· Realització de liquidacions per determinar els deutes tributaris 
· Elaboració i emissió de padrons i documents cobratoris 
· Pràctica de notificacions col·lectives en valors-rebut i notificacions individuals en 

les liquidacions per ingrés directe 
· Dictar la provisió de constrenyiment 
· Recaptació dels deutes, tant en període voluntari com executiu 
· Liquidació d'interessos de demora 
· Resolució dels expedients de devolució d'ingressos indeguts 
· Resolució dels recursos que s'interposin contra el actes anteriors 
· Qualsevol altre acte necessari per a l'efectivitat dels anteriors 
 
II.- Impost sobre activitats econòmiques 
 
· Concessió i denegació d'exempcions i bonificacions 
· Realització de liquidacions per determinar els deutes tributaris 
· Elaboració i emissió de padrons i documents cobratoris 
· Pràctica de notificacions col·lectives en valors-rebut i notificacions individuals en 

les liquidacions per ingrés directe 
· Revisió i comprovació de les declaracions i les autoliquidacions presentades 
· Dictar la provisió de constrenyiment 
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· Recaptació dels deutes, tant en període voluntari com executiu 
· Liquidació d'interessos de demora 
· Resolució dels expedients de devolució d'ingressos indeguts 
· Resolució dels recursos que s'interposin contra els actes anteriors 
· Realització de les funcions d'inspecció de l'Impost sobre activitats Econòmiques 
· Actuacions d'informació i assistència als contribuents 
· Tramitació i resolució d'expedients sancionadors resultants d'aquestes tasques 
· Qualsevol altre acte necessari per a l'efectivitat dels anteriors 
 
III.- Impost sobre vehicles de tracció mecànica 
 
· Concessió i denegació d'exempcions i bonificacions 
· Realització de liquidacions per determinar els deutes tributaris 
· Elaboració i emissió de padrons i documents cobratoris 
· Pràctica de notificacions col·lectives en valors-rebut i notificacions individuals en 

les liquidacions per ingrés directe 
· Dictar la provisió de constrenyiment 
· Recaptació dels deutes, tant en període voluntari com executiu 
· Liquidació d'interessos de demora 
· Resolució dels expedients de devolució d'ingressos indeguts 
· Resolució dels recursos que s'interposin contra el actes anteriors 
· Qualsevol altre acte necessari per a l'efectivitat dels anteriors 

 
IV.- Impost sobre increment del valor dels terrenys de naturalesa urbana 

· Concessió i denegació de beneficis fiscals  
· Revisió de les autoliquidacions presentades  
· Realització de liquidacions, provisionals, complementàries i definitives, per 

determinar els deutes tributaris.  
· Expedició de documents cobratoris  
· Pràctica de notificacions de les liquidacions  
· Recaptació dels deutes, en període voluntari i executiu  
· Dictar la provisió de constrenyiment, quan la recaptació voluntària s’hagi realitzat 

per l’ORGT  
· Liquidació d’interessos de demora i recàrrecs d’extemporaneïtat  
· Resolució dels expedients de devolució d’ingressos indeguts  
· Qualificació de les infraccions i imposició de sancions tributàries  
· Realització d’actuacions de comprovació i investigació en matèria tributària i 

pràctica de les liquidacions tributàries que en resultin  
· Resolució dels recursos que s’interposin contra els actes anteriors  
· Actuacions d’informació i assistència als contribuents  
· Qualsevol altre acte necessari per a l’efectivitat dels anteriors  

V – Impost sobre construccions, instal·lacions i obres 

· Concessió i denegació de beneficis fiscals  
· Revisió de les autoliquidacions presentades  
· Realització de liquidacions, provisionals, complementàries i definitives, per 

determinar els deutes tributaris.  
· Expedició de documents cobratoris  
· Pràctica de notificacions de les liquidacions  
· Recaptació dels deutes, en període voluntari i executiu  
· Dictar la provisió de constrenyiment, quan la recaptació voluntària s’hagi realitzat 

per l’ORGT  
· Liquidació d’interessos de demora i recàrrecs d’extemporaneïtat  
· Resolució dels expedients de devolució d’ingressos indeguts  
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· Qualificació de les infraccions i imposició de sancions tributàries  
· Realització d’actuacions de comprovació i investigació en matèria tributària i 

pràctica de les liquidacions tributàries que en resultin  
· Resolució dels recursos que s’interposin contra els actes anteriors  
· Actuacions d’informació i assistència als contribuents  
· Qualsevol altre acte necessari per a l’efectivitat dels anteriors  
 
 
VI.- Contribucions especials 
 
· Notificació de les liquidacions practicades per l'Ajuntament 
· Dictar la provisió de constrenyiment 
· Recaptació dels deutes, tant en període voluntari com executiu 
· Liquidació d'interessos de demora 
· Resolució dels expedients de devolució d'ingressos indeguts 
· Resolució dels recursos que s'interposin contra el actes anteriors 
· Qualsevol altre acte necessari per a l'efectivitat dels anteriors 
 

VII – Taxa per utilització privativa o aprofitaments especials constituïts en el sòl, 
subsòl o volada de les vies públiques municipals, a favor d’empreses 
explotadores de serveis de subministraments que resultin d’interès general, 
l’import de la qual consistirà en l’1,5 per 100 dels ingressos bruts procedents de 
la facturació que obtinguin anualment en cada terme municipal les referides 
empreses i per la prestació del servei de telefonia mòbil. 

· Concessió i denegació de beneficis fiscals  
· Revisió de les autoliquidacions presentades  
· Realització de liquidacions, provisionals, complementàries i definitives, per 

determinar els deutes tributaris.  
· Expedició de documents cobratoris  
· Pràctica de notificacions de les liquidacions  
· Recaptació dels deutes, en període voluntari i executiu  
· Dictar la provisió de constrenyiment, quan la recaptació voluntària s’hagi realitzat 

per l’ORGT  
· Liquidació d’interessos de demora i recàrrecs d’extemporaneïtat  
· Resolució dels expedients de devolució d’ingressos indeguts  
· Qualificació de les infraccions i imposició de sancions tributàries  
· Realització d’actuacions de comprovació i investigació en matèria tributària i 

pràctica de les liquidacions tributàries que en resultin  
· Resolució dels recursos que s’interposin contra els actes anteriors  
· Actuacions d’informació i assistència als contribuents  
· Qualsevol altre acte necessari per a l’efectivitat dels anteriors  
 
 
VIII.- Taxes per:  
 
 - Entrada vehicles a través de les voreres. 
 - Recollida, tractament i eliminació d'escombreries. 
 - Servei de clavagueram (en el supòsit que no es cobri per SOREA, amb el 
rebut de l'aigua). 
 - Servei de guarderia municipal. 
 - Mercat municipal. 
 - Per ocupació del subsòl, sòl i la volada de la via pública. 
 - Llicències urbanístiques.  
 - Drets de connexió d'escomeses d'aigua. 
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 - Prestació del servei d'intervenció integral de l'Administració municipal 
en les activitats i instal.lacions. 
 - D'expedició de documents. 
 - Llicència d'autotaxi. 
 - Llicència d'obertura d'establiments. 
 - Per ocupació de la via pública. 
 - Vigilància especial. 
 - Ús sala municipal. 
 - Prestació de serveis al poliesportiu municipal. 
 - Estacionament de vehicles en les vies públiques. 

- Prestació del servei d'activitats infantils d'estiu, Setmana Santa i d'altres 
períodes. 
- Obertura de sondatges o rases en terrenys d'ús públic i qualsevol 
remoguda en la via pública del paviment i de les voreres. 

 - Cementiri. 
 
Les funcions que en relació a la gestió/recaptació de taxes es deleguen són: 
 
· Concessió i denegació d'exempcions i bonificacions 
· Realització de liquidacions per determinar els deutes tributaris 
· Elaboració i emissió de padrons i documents cobratoris 
· Pràctica de notificacions col·lectives en valors-rebut i notificacions individuals en 

les liquidacions per ingrés directe 
· Dictar la provisió de constrenyiment 
· Recaptació dels deutes, tant en període voluntari com executiu 
· Liquidació d'interessos de demora 
· Resolució dels expedients de devolució d'ingressos indeguts 
· Resolució dels recursos que s'interposin contra el actes anteriors 
· Qualsevol altre acte necessari per a l'efectivitat dels anteriors 
 
IX.- Quotes d'urbanització 
 
· Notificació de les liquidacions practicades per l'Ajuntament 
· Dictar la provisió de constrenyiment 
· Recaptació dels deutes, tant en període voluntari com executiu 
· Liquidació d'interessos de demora 
· Resolució dels expedients de devolució d'ingressos indeguts 
· Resolució dels recursos que s'interposin contra el actes anteriors 
· Qualsevol altre acte necessari per a l'efectivitat dels anteriors 
 
 
X.- Canons per concessions administratives 
 
- Pràctica i notificacions individuals en les liquidacions per ingrés directe. 
- Dictar la provisió de constrenyiment. 
- Recaptació dels deutes, tant en període voluntari com executiu. 
- Liquidació d'interessos de demora. 
- Resolució dels expedients de devolució d'ingressos indeguts. 
- Resolució dels recursos que s'interposin contra els actes anteriors. 
- Qualsevol altre acte necessari per a l'efectivitat dels anteriors.  
 
XI.- Sancions diverses;  
 
- Pràctica i notificacions individuals en les liquidacions per ingrés directe. 
- Dictar la provisió de constrenyiment. 
- Recaptació dels deutes, tant en període voluntari com executiu. 
- Liquidació d'interessos de demora. 
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- Resolució dels expedients de devolució d'ingressos indeguts. 
- Resolució dels recursos que s'interposin contra els actes anteriors. 
- Qualsevol altre acte necessari per a l'efectivitat dels anteriors.  
 

XII.- Execucions subsidiàries 

• Notificació de les liquidacions practicades per l’Ajuntament.  
• Dictar la provisió de constrenyiment. 
• Recaptació dels deutes, tant en període voluntari com executiu.  
• Liquidació d'interessos de demora.  
• Resolució dels expedients de devolució d'ingressos indeguts.  
• Resolució dels recursos que s'interposin contra el actes anteriors.  
• Qualsevol altre acte necessari per a l'efectivitat dels anteriors.  

XIII.- Costes judicials derivades de procediments contenciosos administratius 

• Notificació de les liquidacions practicades per l’Ajuntament.  
• Dictar la provisió de constrenyiment. 
• Recaptació dels deutes, tant en període voluntari com executiu.  
• Liquidació d'interessos de demora.  
• Resolució dels expedients de devolució d'ingressos indeguts.  
• Resolució dels recursos que s'interposin contra el actes anteriors.  
• Qualsevol altre acte necessari per a l'efectivitat dels anteriors.  

XIV.- Altres ingressos de dret públic que l’Ajuntament pugui liquidar. 

• Notificació de les liquidacions practicades per l’Ajuntament.  
• Dictar la provisió de constrenyiment. 
• Recaptació dels deutes, tant en període voluntari com executiu.  
• Liquidació d'interessos de demora.  
• Resolució dels expedients de devolució d'ingressos indeguts.  
• Resolució dels recursos que s'interposin contra el actes anteriors.  
• Qualsevol altre acte necessari per a l'efectivitat dels anteriors.  

QUART .- Especificar que, en relació als acords municipals adoptats amb anterioritat a 
aquesta data, relatius a la delegació en la Diputació de Barcelona de facultats 
d’inspecció, gestió i recaptació d’ingressos de dret públic, així com els adoptat en 
aquest acord, l’Ajuntament es reserva la facultat de realitzar per si mateix i sense 
necessitat d’avocar de forma expressa la competència, les facultats d’aprovar 
determinades actuacions singulars de recaptació, concedir beneficis fiscals, realitzar 
liquidacions per determinar els deutes tributaris o aprovar l’anul·lació, total o parcial, de 
les liquidacions, respecte d’alguns dels tributs o ingressos de dret públic la gestió dels 
quals ha estat delegada en la Diputació de Barcelona en l’apartat primer, quan 
circumstàncies organitzatives, tècniques, o de distribució competencial dels serveis 
municipals, ho facin convenient. 
 
CINQUÈ.- L'Ajuntament podrà convenir amb l'Organisme de Gestió Tributària de la 
Diputació de Barcelona, la realització d'actuacions de recaptació procedents, respecte 
a d'altres conceptes diferents dels assenyalats al punt 1, amb subjecció als criteris 
emanats per la Junta de Govern de l'ORGT. 
 
SISÈ.- Per a la realització i execució de les funcions delegades, la Diputació de 
Barcelona s'atendrà a l'ordenament local, així com a la normativa interna dictada per 
aquesta, en virtut del que preveu l'article 7.3 del Text refós de la Llei reguladora de les 
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hisendes locals, aprovat per reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març i de les seves 
pròpies facultats d'autorganització per a la gestió dels serveis atribuïts. 
 
SETÈ.- La durada o termini per al qual s'acorda la present delegació de funcions 
s'estableix en un període de dos anys, prorrogable per reconducció tàcita d'any en 
any, la qual es produirà, llevat que qualsevol d'ambdues administracions acordin 
deixar sense efecte l'esmentada delegació, el que haurà de notificar-se en un termini 
no inferior a sis mesos abans del cessament. 
 
VUITÈ.- L'Ajuntament podrà emanar instruccions tècniques de caràcter general i 
recavar, en qualsevol moment informació sobre la gestió, en els terminis previstos a 
l'article 27 i concordants de la Llei 7/85, de dos d'abril, Reguladora de les Bases de 
Règim Local. 
 
NOVÈ.- La prestació dels serveis que es derivin de la delegació de funcions que 
contempla la present resolució, comportarà una dotació econòmica consistent en 
86.000,- euros corresponent a la partida 1161122708. 
 
DESÈ.- Aprovar la minuta de conveni annexa, a subscriure entre l'Ajuntament i la 
Diputació de Barcelona. Facultar a l'Alcalde per a la seva signatura. 
 
ONZÈ.- El present acord haurà de notificar-se a la Diputació de Barcelona, als efectes 
que, per la seva part, es procedeixi a l'acceptació de la delegació ara conferida. 
 
DOTZÈ.- Un cop acceptada la delegació per la Diputació de Barcelona, el present 
acord es publicarà al Butlletí Oficial de la Província, i en el de la Comunitat Autònoma 
per a general coneixement, d'acord amb el previst a l'article 7.2 del Text refós de la Llei 
reguladora de les hisendes locals, aprovat per reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de 
març. 
           “”” 

Alcalde: És un acord de delegació a favor de l’organisme de gestió tributària de la 
Diputació de Barcelona, de les noves taxes creades i una mica és un mix. Com que 
durant varios anys s’han anat delegant competències a la Diputació de Barcelona el 
que ens ha demanat és que féssim un refós de totes les competències delegades i 
això és el que portem a l’aprovació i recull tots els impostos, taxes i preus públics que 
per ara estan exercint com a organisme de gestió i aquest mix és el que ens ha 
demanat que portéssim a aprovació. 

Rosabel: Bé, el nostre vot serà d’abstenció 

Alcalde: Molt bé, doncs queda aprovat per sis vots a favor i tres abstencions. 

El punt 16 

16. DEIXAR SENSE EFECTE LA PART DISPOSITIVA DEL PUNT NÚM. 7 DE 
L’ORDRE DEL DIA DEL PLE CELEBRAT EL 9 DE JULIOL DE 2007. 

“”” 
Atès que en el Ple de data 9 de juliol de 2007 es va aprovar el cartipàs 

municipal. 

Atès que l’Ordre del dia d’aquell Ple contemplava com a punt núm. 7 
“Aprovació, si s’escau, constitució Comissions Informatives” 

Atès que de conformitat amb la normativa vigent correspon al Ple de cada 
Corporació determinar el nombre i la denominació d’aquestes Comissions Informatives 
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d’Estudi i de Consulta i que estaran integrades pels membres de la Corporació en 
proporció a la seva representació en aquest Ajuntament. 

Atès que l’article 11 del ROM estableix que el nombre, nom i la composició de 
les Comissions Informatives es determina per Ple i en tot cas hi han d’estar 
representats els grups polítics de forma proporcional. 

Atès que el mateix article 11 del ROM estableix que l’adscripció concreta a 
cada Comissió dels membres de la corporació es realitzarà mitjançant escrit del 
portaveu de cada grup polític dirigit a l’Alcalde i se’n donarà compte al Ple i podrà 
designar-se igualment un suplent per cada titular. 

Atès que la Comissió Especial de Comptes és d’existència preceptiva a tots als 
Ajuntaments, segons disposa l’article 116 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, concordant a 
l’article 48.1 c) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril pel qual s’aprova el Text 
Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. Per tant és innecessari que 
el Ple determini una Comissió concreta que actui com a Comissió Especial de 
Comptes, ja que aquesta és d’obligat compliment, i les seves funcions estan regulades 
en els articles 58 i 101 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril pel qual s’aprova el 
text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. Concordant amb l’article 
127 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre pel que s’aprova el Reglament 
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, així com l’article 
116 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril reguladora de les Bases del Règim Local. 

Atès que l’article 36 del ROM estableix que les Comissions Informatives 
celebraran sessions ordinàries cada dos mesos en els dies i hores que estableix 
l’Alcalde mitjançant Decret d’Alcaldia. 

Atès que aquestes comissions informatives no són obligatòries en municipis 
d’una població inferior a cinc mil habitants Article 60 del Decret Legislatiu 2/2003, de 
28 d’abril pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya, tot i que municipis amb menys de cinc mil habitants en poden constituir si 
així ho acorda el Ple. 

Atès que des de fa temps es pensa que l’actual organització municipal o nivell 
de Comissions és més pròpia de grans ajuntaments. 

Atès que l’organització de l’Ajuntament de Caldes d’Estrac s’ha d’ajustar a 
criteris raonables de gestió. 

Es proposa al Ple de la Corporació de prendre el següent 

ACORD 

PRIMER: Deixar sense efecte la part dispositiva del punt núm. 7 “Aprovació, si s’escau 
constitució Comissions Informatives” de l’Ordre del Dia del Ple celebrat el 9 de juliol de 
2007. 

SEGON: Crear una sola Comissió Informativa que rebrà el nom de: “Comissió 
Informativa de Ple” que tractarà dels temes que es puguin portar al Ple Ordinari. 

TERCER: La comissió Informativa de Ple estarà integrada pels membres següents: 
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- President:  L’Alcalde o Regidor en qui delegui 
− Vicepresident: 1 representant del GRUP MUNICIPAL CONVERGÈNCIA I UNIÓ 

(CIU) 
− Vocals: 1 representant del GRUP MUNICIPAL CONVERGÈNCIA I UNIÓ 

(CIU) 
2 representants del GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA (PSC-PM) 

- Secretari/ària: El Secretari/ària-Interventor/a de l’Ajuntament, o funcionari en qui 
delegui 

QUART: La Comissió Especial de Comptes que és d’existència preceptiva estarà 
integrada pels membres següents: 

- President:  L’Alcalde o Regidor en qui delegui 
− Vicepresident: 1 representant del GRUP MUNICIPAL CONVERGÈNCIA I UNIÓ 

(CIU) 
− Vocals: 1 representant del GRUP MUNICIPAL CONVERGÈNCIA I UNIÓ 

(CIU) 
2 representants del GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA (PSC-PM) 

- Secretari/ària: El Secretari/ària-Interventor/a de l’Ajuntament, o funcionari en qui 
delegui 

CINQUÈ: La funció de la Comissió Informativa de Ple és donar compte als regidors 
que l’integren dels punts de l’Ordres del dia que es sotmetin a decissió del Ple. La 
funció de la Comissió Especial de Comptes és la pròpia que li determina la Llei. 

SISÈ: La Comissió Informativa de Ple celebrarà reunions ordinàries cada dos mesos, 
sempre el dimecres abans de la setmana del Ple Ordinari i en qualsevol cas amb el 
règim de sessions que es fixi per Decret d’Alcaldia. 

SETÈ: Comunicar aquest acord als Grups Polítics Municipals, fent-los constar que 
hauran de designar els seus representants tant en la Comissió Informativa de Ple, com 
en la Comissió Especial de Comptes, notificant-ho a l’Ajuntament dins del termini d’una 
setmana a comptar des de l’adopció d’aquest acord, quedant facultat l’Alcalde per 
mitjà de Decret procedeixi al seu nomenament. 

No obstant això el Ple amb el seu superior criteri acordarà allò que consideri més 
oportú. 

           “”” 
Alcalde: Per resumir i no marejar a la gent el que fem és que en el ple del cartipàs es 
varen crear dues comissions informatives, que s’informa abans del ple en els grups de 
l’oposició de tot allò que va a ple, com que al final en aquestes comissions informatives 
acabem siguent els mateixos, és a dir, els dos regidors senyora Rosabel i el senyor 
Miquel són els únics que hi assisteixen. És a dir, que si són sempre els mateixos per 
evitar formulismes i perdre més capacitat el que fem és resumir totes les dues 
comissions en una de sola que s’anomenarà Comissió Informativa del Ple, a la qual hi 
haurà la mateixa representació. És a dir, president: l’alcalde, dos membres del grup 
municipal de Convergència i Unió, dos membres del grup municipal del PSC i el 
secretari com a secretari, lògicament. En definitiva és prendre aquest acord. Ah!, si 
perdó, i evidentment es nomena de forma extraordinària la Comissió Especial de 
Comptes, que fins ara estava inclosa a la Comissió de Gestió i que al refondre totes 
amb una cal crear aquesta Comissió Especial de Comptes que aquesta si que és 
preceptiva a tots els ajuntaments segons l’article 116 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril i 
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concordant amb l’article 48.1.c del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual 
s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal de Règim Local de Catalunya, per tant es 
creen la Comissió de Ple i un cop l’any es reuneix la Comissió Especial de Comptes. 
El seu torn 

Rosabel: Bé, nosaltres no veiem necessària aquesta reestructuració, és el sistema que 
sempre des de fa molt de temps s’ha seguit i no veiem que fos necessari de canviar. 
Nosaltres pensem que malgrat nombre de personal nou que ara s’ha contractat només 
pel que fa referència a les oficines pel tema de l’administració en general com poden 
ser un tècnic d’administració especial, un tècnic d’administració general i dos auxiliars 
administratius més, pensem que això hauria de ser que es mantingués com a mínim el 
que ja estava funcionant, hi ha més personal, per tant pot haver-hi més dedicació i no 
haver de treure, doncs, una cosa que ja estava funcionant. I ens trobem doncs que no, 
que en lloc de gestionar més i de fer més feina el que es fa, doncs, ara és retallar i 
precisament, doncs, qui rep les conseqüències és l’oposició en aquest cas el nostre 
grup municipal. 

Mai a les oficines hi havia treballat, doncs, tanta gent com ara i malgrat el personal que 
hi havia, mai s’havien tret les comissions informatives, per segons vostè, criteris 
raonables de gestió. Francament no ho podem entendre, no pensem tampoc que ho 
podrà entendre la ciutadania que a més personal es retallin, doncs, aquestes funcions 
d’aquestes dues comissions. A més a més nosaltres veiem que no en surt beneficiat el 
nostre grup; doncs ara els regidors que estaran a la comissió del Ple no seran els 
responsables de cada àmbit o regidoria, poden ser regidors que no tinguin a veure 
amb el que en aquell moment s’està debatent, per tant el que els hi demanem és que 
aquest acord quedi reflectit que els regidors de l’equip de govern que estaran en a la 
Comissió de Ple siguin els de l’àmbit del tema que s’ha de tractar per tal de que 
nosaltres podem tenir la informació de primera mà perquè sinó ens trobarem amb això 
que qui ens dongui la informació no serà el regidor que té la competència. En el ple del 
9 de juliol quan es van aprovar el cartipàs municipal, doncs recordem que ja es van 
treure algunes comissions informatives que havien funcionat sempre i les van reduir a 
dues, a la Comissió de l’àmbit de gestió i a la de l’àmbit de les persones i ara, 
contràriament hi ha més gent a l’Ajuntament, hi ha més personal, ara ens trobem, 
doncs, que ens en treuen aquestes dues i creen només aquestes per criteris de gestió. 
Francament pensem doncs que la participació i la comunicació que tan van anunciar el 
dia de la seva presa de possessió brilla una vegada més per la seva absència i per 
tant el nostre vot serà d’abstenció. 

Alcalde: Bé, en definitiva, torno a explicar a la ciutadania el que es tracta és que de 
dos comissions a la qual assistien tots els membres del govern i només dos regidors 
de l’oposició perquè els altres tres és com si no hi fossin, perquè no han assistit ,ni han 
assistit ni estan designats a cap mena de comissió lo que hem fet és reduir-los en una 
de sola i les comissions permeten que puguin haver-hi regidors convidats per 
explica’ls-hi el que necessitin a l’igual que qualsevol tipus de tècnic també pot integrar-
se dintre de la comissió, les comissions no són, no han estat, ni seran mai tancades, 
són obertes el que passa que els representants legals que donen veu i vot, són els que 
queden reflectits en aquesta comissió, insisteixo en moltes ocasions en que s’han 
reunit, quan ha tocat un àmbit en els quals un servidor porta directament, ha assistit a 
la comissió se’ls ha informat, el que passa que no ha pres vot perquè no li pertocava, 
però que evidentment el regidor de l’àmbit hi ha estat. No deixarà de passar, no 
deixarà de succeir d’aquesta manera i vostès tindran la mateixa informació l’únic que 
estem és plasmant una realitat. La realitat és que de dos comissions ja se’n estava 
treballant amb una i sobre tot en els darrers mesos en els quals tots els temes sobre la 
taula i tractàvem tots els temes de l’ordre del ple. Lo que fan és constatar la realitat i 
plasmar-la en un document en el qual no cal fer dues actes d’allò que es debateig 
dues vegades. És un tema de racionalització,si vostè no ho veu així, jo ho puc 
entendre. 
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Rosabel: Bé, nosaltres només li demanem, vull dir, ja li hem dit, nosaltres no ho veiem 
necessari i com bé li deia, nosaltres pensem que es tracta, doncs, d’això, de treure 
dues comissions en les que, doncs, no hi haurà, no estaran presents els regidors que 
puguin prendre-hi part que siguin els de cada àmbit, per tant nosaltres si no hi ha cap 
inconvenient que vostè pensa, doncs, que els regidors i seran sempre, li demanem 
que ho reculli, que reculli aquí que hi hauran els regidors de l’àmbit que es tracti en 
aquesta comissió, és simplement posar això. Afegir això que en aquesta comissió de 
ple hi hauran els regidors que siguin els responsables del tema que es va tractar. 
Només li demanem això i si vostè diu que no hi ha d’haver-hi cap inconvenient perquè 
pensa que serà així ho recullin si us plau i cap problema. 

Alcalde: La modificació tan sols recull les persones que tindran veu i vot. L’assistència 
d’altres regidors i tècnics de la casa o administratius, o el qui faci falta ja ve recollit en 
el Reglament Orgànic Municipal i ve recollit també en el Reglament de Funcionament 
de les Administracions Locals, per tant torno a insistir-li recollir allò que ja està recollit 
amb una altra llei no té cap mena de sentit, ja li estic dient ara per activa i per passiva 
que de la mateixa manera que ha succeït en innumerables ocasions que regidors de 
l’àmbit els han vingut a informar, d’un àmbit que no tocava a la comissió o un tècnic en 
algun moment determinat, això seguirà succeint el mateix. El que passa que la 
comissió recull qui serà el president i qui seran els vocals i per tant no ha de recollir res 
més perquè lo altre ja ve recollit amb una llei de rang superior. Tornem a insistir, això 
de voler regular coses que ja venen regulades no li pertoca a l’Ajuntament, per tant lo 
que fem aquí és lo més simple possible. Gràcies. 

Rosabel: Nosaltres, perdoni que discrepem, vull dir, no estem d’acord amb aquesta 
argumentació que dona i pensem que si que caldria ja que es fa aquesta retallada i 
que ens podem trobar que els regidors que vinguin no siguin els regidors de l’àmbit 
dels temes que s’estan tractant si que li demanem, doncs,  que s’inclogui i no ho veiem 
tan complicat, dir simplement, és reflectir el que nosaltres estem demanant, discrepem 
en aquest punt de la mateixa manera que discrepem en el fet de que ara hi ha molts 
més treballadors a la casa, molts més i alguns qualificats com a tècnics superiors, mai 
hi havia hagut tanta gent treballant aquí a l’Ajuntament i no entenem que ara 
precisament   que hi ha més gent a la casa per treballar, que per criteris de 
racionalització, per criteris de gestió del propi Ajuntament es retirin aquestes 
comissions informatives quan abans sempre s’havien fet i l’Ajuntament disposava de 
molts pocs, de molts menys recursos humans. Precisament això és el que li diem.  

Alcalde: Molt bé, el seu vot? 

Rosabel: El nostre vot serà d’abstenció, si no recull el que demanem. 

Alcalde: Doncs queda aprovat per sis vots a favor i tres abstencions. 

El següent punt de l’ordre del dia és  

17. APROVACIÓ INICIAL, SI S’ESCAU, DEL REGLAMENT DE BUS URBÀ. 
“”” 

Atès que l’Ajuntament de Caldes d’Estrac està interessat en que l’autobús que 

dona servei al municipi de Sant Vicenç de Montalt faci dues aturades dintre del terme 

municipal de Caldes d’Estrac. 

Atès que perquè el servei es pugui començar a prestar és necessari com a 

primer pas aprovar el “Reglament del Bus Urbà” 
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Vistos els articles 26 de la Llei de Bases de Règim Local. Article 67 del text 

Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya i Articles 153, 165 i 169 del 

Reglament d’Obres Activitats i Serveis dels Ens Locals. 

Es proposa al Ple de la Corporació de prendre el següent 

ACORD 

PRIMER: Establir el nou servei de Bus Urbà que realitzarà dues aturades dintre al 

casc urbà de Caldes d’Estrac. 

SEGON: S’habilitarà una partida dins el pressupost municipal per garantir el servei i la 

seva continuïtat, exercici pressupostari 2010. 

TERCER: Aprovar inicialment el Reglament del Bus Urbà. 

QUART: Es publicarà el present acord al BOP per un termini de trenta dies per tal que 

les persones interessades puguin realitzar les al·legacions que creguin oportunes, en 

cas que no es presentin al·legacions als acords quedaran aprovats definitivament. 

CINQUÈ: Donar trasllat del present acord a l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt, a 

la Regidora de Serveis i a Intervenció Municipal. 

No obstant el Ple amb el seu superior criteri decidirà el que cregui més adient. 

           “”” 

Alcalde: Aquest govern està negociant i treballant amb l’Ajuntament de Sant Vicenç a fi 
d’ampliar el servei de bus que ara actualment passa per la nostra Vil·la, el que fem 
avui és en espera, lògicament, de si fructifiquen, o no, les negociacions per sapiguer 
que costa al final a l’Ajuntament de Caldes i quina és la inversió que hauria de 
realitzar, perquè no oblidem que qualsevol servei acaba siguent una inversió lo que 
fem, és, ja per anar “adelantant” i per començar a treballar, és aprovar un reglament de 
bus urbà, és el mateix reglament que està vigent en a l’Ajuntament de Sant Vicenç i 
per tant és el mateix, com vostè deia que com que hem de compaginar i hem de 
compartir coses, que no hi hagi cap problema serà el mateix que s’aplicarà a Caldes, 
això també comportarà una vegada, si fructifica, torno a insistir. El sistema de bus urbà 
que els ciutadans de Caldes es puguin beneficiar de tots aquests beneficis que tenen 
doncs la T-20 o altres sistemes de pagament i els mateixos que té l’Ajuntament de 
Sant Vicenç sobre tot amb la gent gran majors de 65 anys amb bonificacions que 
assumeix el propi Ajuntament. Per tant estem disposats a assumir bonificacions i 
costos a fi que la nostra gent gran pugui “disfrutar” d’un servei que li donarà uns 
avantatges, jo crec, importants, en el desplaçament. El seu vot? 

Rosabel: Bé, nosaltres ens cenyim en el que posa en el reglament, val? i és que no 
entenem perquè en el reglament posa, doncs, crear aquest nou servei de bus urbà 
quan a Caldes ja s’està donant aquest servei i precisament s’està donant aquest servei 
i no representa cap cost per l’Ajuntament. De quin nou servei parlem? si a Caldes ja 
s’està donant aquest servei. Primer voldria aclarir això i després concretar i especificar 
i deixar constància que quan es va crear aquest servei durant l’anterior legislatura es 
va fer de manera que a Caldes no li costés res. En aquells moments l’Ajuntament de 
Sant Vicenç va demanar poder posar una parada a l’estació i creuar el nostre municipi. 
L’Ajuntament, doncs, en aquells moments li va dir que a canvi d’això efectues dues 
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parades sense cap cost per l’Ajuntament. Per tant aquesta gestió va suposar que 
Caldes podia disposar d’un servei de bus amb tres parades a l’estació i dos parades 
més de manera totalment gratuïta. Clar, ara en aquest acord que porten avui aquí a 
aprovació al ple es deixa ben clar que s’habilitarà una partida dins del pressupost 
municipal del 2010, per tant això vol dir que el servei de bus tindrà un cost per Caldes 
a diferència d’ara, que tenim el servei de bus i no té cap cost. Sabem que el servei de 
bus és deficitari a l’Ajuntament de Sant Vicenç i és deficitari per un import de 120.000 
euros precisament l’altre dia en el ple de Sant Vicenç va sortir aquesta xifra. I no 
podem admetre que ara Caldes s’hagi de fer responsable de compartir aquestes 
despeses. Perquè Caldes dons s’ha de fer càrrec d’aquest dèficit de Sant Vicenç o 
part d’aquest dèficit de Sant Vicenç? quan ja tenim un servei de bus. Un dèficit que no 
beneficiarà pràcticament amb res a Caldes. Pensem que amb aquest tema 
l’Ajuntament de Sant Vicenç, com es diu popularment marca un gol a l’Ajuntament de 
Caldes i no és el primer gol senyor Arnó que ja li marca algun Ajuntament de les tres 
viles, ell primer ja va ser amb Llavaneres, amb el tema de l’Institut que va deixar, 
doncs, vostè que Llavaneres solucionés el seu excés d’alumnes comprometent-se a 
inaugurar a l’Institut de Caldes i de Sant Vicenç amb barracons i per tan tots els 
alumnes de Caldes en conseqüència acabin anant en barracons a l’institut, pensem 
que això va ser un gol que ens va marcar l’Ajuntament de Llavaneres. I ara pensem 
que amb el tema del bus és un altre gol que ens vol marcar l’Ajuntament de Sant 
Vicenç perquè no entenem perquè s’han de compartir despeses si ja tenim un bus que 
està funcionant aquí a Caldes i que no té cap cost per l’Ajuntament. 

Per tant entenem que aprovar aquest reglament del bus urbà va en contra 
absolutament dels interessos de Caldes i va en contra precisament pel que dèiem 
perquè fins ara tenim aquest servei i no li costa res al poble, no li costa res a 
l’Ajuntament. 

Alcalde: Em sembla que està fora de joc 

Rosabel: Perquè estem fora de joc?  

Alcalde: Jugant a futbol, miri li explicaré  

Rosabel: A qui marquen el gol no és a nosaltres, senyor Arnó 

Alcalde: Ara li explicaré el que fa el davanter-centre. Miri, que obtindrà Caldes? 
obtindrà noves parades, sobre tot a la banda de Lluís Companys i que tindrà Caldes?, 
tindrà el nou servei que es perpetuarà a la pujada Lluís Companys fins el cementiri i 
donarà servei a tota la part del municipi, que també és de Caldes, de les 
urbanitzacions i de les cases que estan al carrer Lluís Companys, Fornaca, Torrenova 
i Torrevella. Que obtindrà Caldes també? Tindrà dues noves parades, parades 
protegides en marquesina per quan plogui, cosa que ara és un servei podríem dir del 
tercer món. Què tindrà Caldes? tindrà abonaments pels infants perquè es podran 
acollir doncs al servei de bus, el nou servei que engloba tots els serveis amb tarifa 
única i que tindrà Caldes? tindrà abonaments per la seva gent gran que es pugui 
desplaçar D’altres municipis com Sant Vicenç, però també que es pugui desplaçar per 
l’interior de Caldes. 

Evidentment no assumirem el 120.000 euros, serà repartit en part proporcional i per 
això li torno a insistir i ho he dit a l’inici. Si fructifica o no dependrà de les negociacions 
i permeti’m, escolti’m el tema de l’Institut de Llavaneres, home!, no faci riure el tema de 
l’Institut de Llavaneres ja feia anys que ho parlava l’anterior govern i quan els alcaldes 
de les tres viles varen anar a veure el delegat d’Ensenyament aquest ja ens va dir que 
era un tema que portava cua, ja era llarg, és a dir, no es va prendre la decisió, d’avui 
per demà i en tot cas és el Departament d’Ensenyament, i tornem a insistir-hi, però, ja 
sabem que vostès, erra que erra fins que allò, d’una mentida repetida cent vegades la 
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volen convertir en veritat a l’Institut de Sant Vicenç està donant servei de forma 
excel·lent en el municipi de Caldes, els nens de Caldes no s’han de desplaçar tan 
lluny, però permeti’m que li digui l’adscripció, l’adscripció dels infants i dels nois que 
van a l’institut la fa el propi Departament, no el fa l’Ajuntament. Hi ha un regidor que ho 
sap perfectament perquè treballa en tema escolar i saben perfectament que les 
adscripcions les fa el propi Departament, per tant no ens vinguin a explicar sopars de 
duro, perquè el tema de l’institut ja va ser prou debatut, tothom està prou content i 
vostès que vulguin encara, parlar de barracons quan el seu propi govern parla de 
mòduls prefabricats, els barracons, eren època del govern de Pujol, ara no són 
barracons ara són mòduls prefabricats, doncs són prou dignes com per poder-hi 
treballar, més dignes que la pròpia escola que té Caldes, que per cert dèficits 
d’inversió. Ja veig que no m’escolta, per tant no continuo. Gràcies. 

Rosabel: Bé, a veiam, nosaltres insistim que s’haurà de ser molt curós amb aquest 
conveni que s’haurà de signar per el tema del bus, perquè ara tenim un servei que 
com li dèiem no costa res al poble de Caldes. Evidentment que hi haurà algunes 
avantatges per la gent de Caldes només faltaria, només faltaria que hagin de pagar i 
que a més a més no hi hagués cap avantatge. Però a nosaltres ens agradarà veure 
quina és la part del dèficit de l’Ajuntament de Sant Vicenç que haurà d’assumir 
l’Ajuntament de Caldes, vull dir, estarem amatents a aquest conveni que se signi per 
saber, doncs, en quines condicions econòmiques es signe aquest conveni, no ho 
veiem gens clar, no ho veiem gens clar i pensem que Caldes en aquí precisament 
perquè no li marquin un gol haurà de fer una negociació ferma, una negociació com es 
va fer en aquell moment de dir vosaltres voleu passar pel terme municipal de Caldes, 
perquè en definitiva Sant Vicenç necessita passar pel terme municipal d’aquí, doncs si 
voleu passar, les condicions que ens heu de deixar per Caldes han de ser molt bones, 
han de ser molt bones condicions. Per tant nosaltres estarem amatents a veure 
realment quin conveni es signa i que suposa per Caldes a nivell econòmic, a diferència 
d’ara, com dèiem que Caldes disposa d’un servei de bus i no té en aquests moments 
cap cost per l’Ajuntament. Això en relació al tema del servei de bus. I en relació al 
tema que vostè comenta de l’institut senyor Arnó, permeti’m altra vegada que li digui 
que no tergiversin la realitat com fa sempre, el tema, la decisió de que s’obrís aquest 
nou institut de Sant Vicenç i de Caldes, va ser estrictament dels tres alcaldes que van 
anar al Departament d’Ensenyament, si bé, és un tema que ja s’havia estat treballant 
des de l’anterior legislatura, un tema que a l’anterior govern, nosaltres teníem molt clar, 
i el que teníem clar era precisament que no es canviaria l’adscripció dels alumnes fins 
que no estigués fet el nou institut, vostè es va precipitar, es va precipitar pel tema de 
sortir en una foto, de sortir en Portada i dir que ja estava solucionat el tema de l’institut 
i que es podia tirar endavant tot el tema de l’institut i això ha fet, doncs, que Llavaneres 
evidentment que era el que necessitava que sortissin els seus alumnes, els alumnes 
de Sant Vicenç que li suposava un greu perjudici, és que hi ha sortit guanyant. Aquí 
qui hi va sortir guanyant va ser precisament Llavaneres i en aquest sentit permeti’m 
que li tornem a repetir que l’Ajuntament de Llavaneres li va marcar un gol, li va marcar 
un gol perquè nosaltres, si, és cert, que havíem començat, havíem iniciat els tràmits de 
l’institut, no haguéssim fet mai el que van fer vostès i és inaugurar un institut amb 
barracons, nosaltres érem partidaris de que quan aquest institut hagués estat acabat, 
llavors s’hagués fet el canvi d’adscripció i vostè sap perfectament que els alumnes ara 
s’adscriuen en aquí.Per tant no tergiversi la realitat i compte, compte amb aquest nou 
conveni del bus, que no li marquin cap més gol. 

Alcalde: Molt bé, el seu vot? 

Rosabel: El nostre vot serà d’abstenció 

Alcalde: Doncs queda aprovat per sis vots a favor i tres abstencions. 



AJUNTAMENT DE CALDES D’ESTRAC                                                         PLE 07/09 –- 28 de setembre de 2009 41 
 

Ara em permetran, estic una mica constipat, he begut molt aigua, per tant em 
permetran fer un recés de cinc minuts. Gràcies. 

Alcalde: Bé, passem al següent punt de l’ordre del dia, punt 18 

18. RATIFICACIÓ, SI S’ESCAU, DEL DECRET D’ALCALDIA NÚM. 755 DE DATA 
10 DE SETEMBRE DE 2009, REFERENT A L’EMPRESA SERVEIS I 
TRANSPORTS DE RESIDUS MARE NOSTRUM, S.L. 

“”” 
Atès que en data 10 de setembre de 2009 el senyor Alcalde va dictar el Decret 
d’Alcaldia núm. 755 que és del següent tenor literal: 

“”” 

Atès que, per un costat, l’Ajuntament de Caldes d’Estrac ha vingut detectant un 
deteriorament en la prestació del servei tant de recollida d’escombraries, com de 
neteja viària i de platges per part de l’empresa concessionària Serveis i Transports de 
Residus Mare Nostrum S.A. 

 

Atès que mitjançant reunions i notificacions s’ha intentat corregir aquest  fet sense 
resultats positius. 

 

Atès que per un altre costat, s’han pogut comprovar uns fets que poden ser 
constitutius de delicte, i per tant és necessària una actuació municipal contundent per 
tal de defensar fins a les últimes conseqüències els interessos municipals, i per 
extensió els dels ciutadans i ciutadanes de Caldes d’Estrac. 

 

Atès que les primeres qüestions poden constituir uns incompliments de caràcter lleus, 
greus i molt greus dels contractes signats entre l’empresa concessionària dels servei 
de recollida d’escombraries i neteja viària i de platges, Serveis i Transports de Residus 
Mare Nostrum S.A. i aquesta Administració Pública. 

 

Atès que les segones qüestions poden presuntament constituir un delicte de frau 
continuat a l’Administració Pública previst en els articles 248 i següents i concordants 
del Codi Penal. 

 

Vist l’article 53 del text refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 

 

 

HE RESOLT: 
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PRIMER.  Ordenar el inici d’expedient sancionador contra l’empresa concessionària 
del servei de recollida d’escombraries, neteja viària i de platges Serveis i Transports de 
Residus Mare Nostrum S.A., per tal de depurar les possibles responsabilitats per el 
incompliment dels contractes signats amb aquesta Administració Local. 

 

SEGON.  Posar en coneixement  del Jutjat de Guardia dels de instrucció de Mataró, 
les proves de que disposa l’Ajuntament de Caldes d’Estrac per les que l’empresa 
Serveis i Transport de Residus Mare Nostrum S.A.  havia vingut duent a terme un 
presumpte delicte de frau continuat a l’Administració Pública. 

 

TERCER.  Donada la naturalesa d’aquests fets, s’ordena a l’empresa Serveis i 
Transport de Residus Mare Nostrum S.A. que de forma cautelar cesi qualsevol tipus 
d’activitat relacionada amb els dos contractes signats (Neteja viària i de platges, i 
Recollida d’Escombraries), dintre del terme municipal de Caldes d’Estrac, a partir de la 
data del present Decret d’Alcaldia i de forma indefinida. 

 

QUART.  Donar trasllat de la present resolució a l’empresa Serveis i Transports de 
Residus Mare Nostrum S.A., al Jutjat de Guardia dels de instrucció de Mataró, a la 
Regidoria de Serveis, a Tresoreria Municipal, a la Policia Local i a Secretaria 
Municipal. 

           “”” 

“Això va ser 10 de setembre del corrent, per tant aquest era el decret” 

Atès que és necessari procedir a la ratificació per part del Ple del Decret abans 
esmentat donada la pressumpta gravetat dels fets. 

Vist l’article 52 del text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 

Es proposa al Ple de la corporació de prendre el següent acord. 

PRIMER: Ratificar el Decret d’Alcaldia núm. 755 de data 10 de setembre de 2009. 

SEGON: Facultar al senyor Alcalde perquè prengui les mesures necessàries per tal de 
defensar els drets de l’Ajuntament de Caldes d’Estrac que presumptament s’han 
vulnerat. 

TERCER: Facultar al senyor Alcalde per signar tota aquella documentació que sigui 
necessària per fer efectiu el punt segon del present acord. 

QUART: Donar trasllat del present acord a l’empresa Serveis i Transports de Residus 
Mare Nostrum, S.L. i a la Regidoria de Serveis d’aquest Ajuntament. 

No obstant el Ple amb el seu superior criteri decidirà el que cregui més adient. 

           “”” 
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Alcalde: En definitiva una sèrie d’irregularitats que hem detectat i que creiem doncs 
que es porten des de fa temps en els quals són de força gravetat, llavors vem informar 
els membres del consistori, la senyora Rosabel, puntualment del fet, us vem explicar la 
gravetat dels fets i creiem que per la gravetat i pels interessos del municipi i per poder-
los defensar creiem que aquest cop us posareu i es posaran al costat de l’Ajuntament, 
del govern i de tots els ciutadans per defensar de manera inequívoca els interessos 
dels ciutadans de Caldes per un possible frau d’una empresa que ens afecta a tots i 
que a tots ens ha estat presumptament defraudant. Moltes gràcies. 

Rosabel: Bé, a veiam nosaltres li argumentarem la nostra posició. A veiam pel tema 
del deteriorament, en la prestació del servei aquí cal dir una cosa i és que en cap 
moment l’Ajuntament ha dit i tampoc evidentment en la seva nota de premsa, no?, ni 
en el Decret d’Alcaldia el fet de que l’Ajuntament deu a l’empresa Mare Nostrum 
gairebé uns 50.000 euros, en concret 45.191,92 euros més els corresponents serveis 
prestats a l’agost i el mes de setembre. Doncs, es deuen són gairebé dos anys del 
servei d’aquesta empresa, quan es paga, doncs, un pot exigir que la feina es faci ben 
feta i pot tenir, doncs, un alt grau d’exigència, però quan no es paga, no té el mateix 
grau d’exigència, per això quan vostès es queixaven del deteriorament del servei 
l’empresa els hi deixava molt clar que primer l’Ajuntament pagués i després ja podrien 
exigir. Aquí, suposo que vostè em comentarà que hi ha sis mesos de retard en els 
pagaments que pertanyen al 2006, però ja li avanço senyor Arnó, no és el mateix un 
retard de sis mesos, que un retard de dos anys en els pagaments, per tant vostès des 
de que han entrat al govern no han pagat en aquesta empresa els serveis, per tant 
nosaltres considerem que qui paga pot exigir i qui no paga no ho pot fer. Doncs primer 
ha de pagar i després exigir. Això pel que fa sobre el tema que vostès comenten del 
deteriorament de la percepció del servei, pel que fa al segon tema que és el suposat 
delicte de frau que segons vostès pot haver fet l’empresa, facturant a Caldes més 
excés de tonatge de brossa a la planta de residus. Trobem que vostès estan fent 
acusacions molt fortes i que no hi ha suficient documentació per corroborà aquestes 
acusacions. L’expedient està agafat en pinces, és un expedient molt feble, no hi ha un 
requisit bàsic que és l’informe jurídic conforme doncs, hi pot haver responsabilitats 
penals. Qui dona fe, doncs, jurídicament d’aquestes presumptes responsabilitats 
penals?, no hi ha cap informe jurídic. Ningú, ningú dona compte d’aquestes 
presumptes irregularitats que vostès qualifiquen de penals. 

A nivell legal en a l’expedient no tenen res de res, vostès han fet un decret, vostè 
senyor Arnó ha fet un decret amb unes acusacions molt dures i aquest decret doncs, 
com li dic, no està basat en cap informe jurídic i això pensem que amb aquestes 
acusacions és inadmissible. 

Segons vostès es basen aquestes acusacions en un estudi del trànsit de vehicles des 
del 2003, a la planta de residus i nosaltres aquest estudi no l’hem vist, no hi hem tingut 
accés, per tant en cap moment se’ns ha ensenyat, ni tampoc consta en l’expedient. 
Nosaltres, com vol que els hi fem costat si no hi ha un informe jurídic on es fonamentin 
totes aquestes acusacions i l’informe que vostès diuen suposadament que tenen on hi 
ha totes aquestes irregularitats tampoc no l’hem vist i tampoc constaven a l’expedient. 

Les acusacions senyor Arnó, s’han de demostrar, s’han de demostrar i més quan es 
fan acusacions d’aquest tipus i han d’estar suportades jurídicament i de moment 
senyor Arnó només vostè ens ha demostrat que sempre menteix i que menteix 
sistemàticament. Això és el que ens ha demostrat. A més a més, aquesta decisió pot 
portar repercussions judicials importants que al final les pagarà tot Caldes, doncs, és 
una empresa que va guanyar un concurs públic, de moment i com a conseqüència 
immediata l’Ajuntament ja s’ha hagut de quedar amb els treballadors d’aquesta 
empresa que efectuaven la feina a Caldes, doncs segons les condicions del concurs 
convocat per l’Ajuntament, si es produïa una situació d’aquestes, aquests treballadors 
quedaven subrogats per la nova concessionària del servei de recollida de residus des 
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del Municipi. Això de moment i ara, cal veure que l’empresa no posi una denúncia 
penal pels fets succeïts amb la reclamació de danys i perjudicis que se li han ocasionat 
tal com diu l’empresa en un document precisament entrat per registre a l’Ajuntament el 
dia 16 de setembre i nosaltres pensem que amb la feblesa de l’expedient, segur que 
l’Ajuntament té les de perdre, perquè com els hi diem l’expedient que tenen és molt 
feble. Com ja hem dit, de ben segur que totes aquestes conseqüències al final qui les 
pagarà serà, doncs, el poble de Caldes, tal com va passar, doncs, per exemple amb 
els treballadors del poliesportiu i això Caldes li pot costar molts diners. Això, sí, el que 
entenem és que amb tot aquest enrenou, de moment ja s’han estalviat de pagar els 
45.000 euros que l’Ajuntament deu a l’empresa. Una maniobra per deixar de pagar, 
doncs, pensem, aquest proveïdor i això no, i així pensem que quan s’acabi aquest any 
o aquesta legislatura no es notarà tant el forat financer que estan provocant a 
l’Ajuntament, pensem que una maniobra d’aquest tipus els ajudarà a que no hi hagi 
tant de forat. 

A banda de tot això també cal deixar constància i denunciar, doncs, un altre tema que 
ja no és tant el tema de les presumptes irregularitats que vostès qualifiquen de penals. 
I és denunciar la mala gestió i la manca de previsió que vostès han tingut a l’hora de 
contractar una empresa de recollida de brossa que no tenia maquinària per buidar els 
contenidors soterrats. La zona afectada del municipi dels contenidors soterrats ha 
viscut realment una pèssima situació, suportant, doncs, pudors molt desagradables a 
causa de l’acumulació d’escombraries i pensem també que la zona afectada del 
municipi pels contenidors soterrats, no es mereixia que hi hagués aquesta situació. Cal 
recordar, doncs, que van estar uns dies que l’empresa no va buidar, ni netejar els 
contenidors i un dia va intentar fer-ho, no va poder, va haver de tornar a deixar 
l’acumulació de deixalles a dins i evidentment això va suposar molèsties per tots els 
veïns de la zona. Considerem doncs que la manera en que vostès han gestionat tot 
aquest tema ha estat molt barroera i imperdonable i que la situació que s’ha viscut ens 
mostra una vegada més, doncs, aquesta manca de gestió, aquesta manca de bona 
gestió per part de l’equip de govern i aquesta manca de previsió alhora de fer les 
coses. No és la primera vegada que ens trobem en situacions com aquesta. Per tant 
senyor Arnó nosaltres no tenim la suficient documentació per recolzar-lo en aquest 
tema que vostè diu tan important per Caldes, no hi ha cap informe jurídic, com hem dit. 
L’expedient s’aguanta en pinces, les acusacions s’han de demostrar i per tant el nostre 
vot en aquest cas ens veiem obligats a que sigui d’abstenció. 

Alcalde: Li puc fer una pregunta? Vostè a favor d’aquí està? 

Rosabel: Nosaltres estem a favor dels veïns, ja ho sap. 

Alcalde: A qui defensa? 

Rosabel: Nosaltres defensem els veïns 

Alcalde: Perquè permeti’m que li digui, miri, el contracte diu que el pagament es 
realitza a 60 dies, l’empresa ha cobrat cada mes, cada mes dels dos anys que portem 
governant, religiosament. Les úniques dues factures que es deuen són les de juliol i 
agost que en fer el decret van ser suspeses i permeti’m recordar que el juliol a 60 dies, 
el pagament seria avui o d’aquí a dos dies i a l’agost seria a l’octubre. Per tant 
l’empresa ha cobrat religiosament. I això que diu que hem deixat de pagar durant dos 
anys potser que es revisi una mica, el que passa és que es clar, lògicament depèn de 
qui li diu la informació. 

Rosabel: No, no 

Alcalde: Deixi’m acabar sisplau. La veritat, miri, només per dir-li i penso que són 
acusacions prou fermes el fet de que, per posar un dia i una data concreta, un 17 de 



AJUNTAMENT DE CALDES D’ESTRAC                                                         PLE 07/09 –- 28 de setembre de 2009 45 
 

desembre del 2007, entren set vegades el camió a la planta de residus aportant més 
de trenta “tonelades” de residu, 30 tonelades en set viatges, quan resulta que 
l’empresa que va començar a prestar els serveis el mateix dia que aquesta va deixar 
de fer-ho aporta una mitja d’unes 4 “tonelades” diàries, 4 “tonelades” en ple mes de 
setembre respecte a les 30, més de 30 “tonelades” per posar un exemple, li repeteixo i 
per això ho estem mirant, un 17 de setembre, un 17 de desembre, només amb lo que 
s’ha recollit amb dues setmanes comparatives, que no és prou, cal que li digui que hi 
ha hagut una diferència amb tres setmanes de 24 “tonelades”, és a dir, més d’un trenta 
per cent del que se’ns imputava cada dia, més d’un trenta per cent, per ser més 
exactes, 24.660 quilos. És a dir, que de facturar-ne a l’any 2008 89 “tonelades”, 79 el 
2007, 90 el 2006, 84 el 2005, 79 el 2004 i 79 el 2003 tot i l’increment de recollida 
selectiva que durant aquests anys s’ha anat produint i per tant hauria de repercutir a la 
baixada de tonelatge, torno a insistir, estem parlant  només de quinze dies, en aquest 
mateix període l’empresa que ara està prestant el servei, n’ha recollit 64,5, és a dir, 
una diferència de més de 24 “tonelades” en quinze dies. Pràcticament, l’excedent que 
estem pagant a la planta de tractament de residus, que és una fortuna, és aquest 
percentatge. Per tant com a mínim, situïs a la realitat, si us plau i que quan el govern li 
diu que té proves evidents, no ens llencem a la piscina. Acusar banalment per 
presumpte frau a ningú. Perquè tenim proves suficients com per fer-ho i com a mínim 
posis al costat de qui correspon que això la honorarà. Perquè posar-se al costat de 
l’empresa com és el que sembla que està fent, ja ho va fer-ho una vegada amb 
Caldesport i miri al final el resultat. Raó per l’Ajuntament i encara recordo aquelles 
paraules que deien: “nosaltres ja ens haguéssim entès amb aquella empresa” 
òbviament que si que s’haguessin entès, eh?, però ara si que procedirem a la 
reclamació patrimonial de qui correspongui i del que en sigui responsable, perquè ara 
tenim sentència ferma i el mateix està succeint amb aquesta empresa de residus. 
Aquesta empresa de residus no li parlaré massa perquè està “subjudice” no voldré 
malmetre l’expedient, però li ben asseguro que presta serveis en altres municipis quan 
el camió estava imputat el cent per cent a l’Ajuntament de Caldes i el contracte ho 
deia, és a dir, nosaltres l’Ajuntament, tots els veïns aquí presents a banda del 
tonelatge també hem estat pagant un camió el qual només venia quatre o cinc hores 
cada dia i resulta que el pagàvem sencer per prestar serveis en altres indrets. Quan 
aquest camió era d’ús exclusiu a Caldes, segons el contracte que vostès diu que varen 
signar. Per tant aquí també hi ha frau i òbviament l’empresa que ha prestat els serveis 
el primer dia no va poder obrir els contenidors perquè necessitaven un adaptador, el 
segon dia ja els va obrir. 

Rosabel: no 

Alcalde: el segon dia ja els va obrir excepte un que va tindre uns problemes tècnics, 

Rosabel: no 

Alcalde: però s’ha recollit ja veu la diferència de tonelatge i no li explicaré res més 
perquè ja hi haurà ocasió de parlar d’aquest tema, però com a mínim faci el favor de 
centrar-se a la realitat i això de posar-se sistemàticament a favor d’aquell que defrauda 
l’Ajuntament, a favor d’aquell que perjudica la comunitat, em sembla que aquí si que 
està fora de joc. Per tant una mica de raonament i faci el favor d’almenys confiar en el 
que la casa diu. Hi ha informe jurídic de secretaria, òbviament, perquè en a l’expedient 
i és, vostè ho sap i l’ha vist i el té en aquí i li podem ensenyar, miri 

Rosabel: jo li estic dient un informe jurídic, no l’informe de secretaria. Bueno, ja 
parlarem 

Alcalde: És suficient, és suficient 

Rosabel: no és suficient  
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Alcalde: Davant de les manifestacions i davant del fet 

Rosabel: ara parlarem 

Alcalde: de que algú ens està defraudant no queda altra remei que treure’ls del servei 
de forma fulminant. Perquè no ens podem permetre el luxe de que es segueixi 
carregant tonelatge a càrrec dels ciutadans de Caldes, no ens podem permetre el luxe 
de ser defraudats ni un instant més, ni un, i prendrem totes les mesures que 
corresponguin, per tant, si us plau, al menys en aquest lloc i en aquest cas faci el favor 
de reflexionar. Moltes gràcies. 

Rosabel: Bé, senyor Arnó, nosaltres ens demana que ens centrem en la realitat i 
precisament la nostra posició el que fa és centrar-se en la realitat i no centrar-se en 
acusacions que no tenen cap base jurídica on poden, doncs, recolzar-se. Precisament, 
doncs, perquè ens centrem en la realitat, dir-li que tot això que vostè té aquí, aquesta 
informació en a l’expedient no hi constava, eh?. Això ho trobem de molt mala fe, el fet 
de que vostè ens demani que el recolzem quan no hi ha l’informe a l’expedient. Primer 
això, aquesta informació no està ni en a l’expedient ni tampoc l’hem pogut consultar. 
Però és que a més a més, el que si, tampoc hi ha en a l’expedient i que ara en aquests 
moments tampoc i és, és un informe jurídic sap perfectament que per tirar endavant un 
expedient d’aquestes característiques cal a banda de l’informe de secretaria un 
informe jurídic, un informe jurídic important, consistent, no com un informe “light” que 
permeti, doncs, anar tirant les coses endavant sense que a darrere hi hagi, això, un 
bon fonament, eh?. Per tant aquest informe jurídic no hi és. De moment que hi ha?. Hi 
ha acusacions, acusacions molt fortes en una empresa sense cap mena de fonament 
jurídic, només per la relació de dades que vostès tenen, però darrera de tot això no hi 
ha res més. Per tant, vostè em diu, que s’han de posar a favor del ciutadà, 
evidentment que ens posem a favor del ciutadà, evidentment, el que passa és que en 
aquests moments no hi ha cap suport que nosaltres pensem tingui la suficient 
consistència per tirar endavant tot aquest procés, nosaltres precisament el que volem 
és en cap moment estar a favor de l’empresa, però el que veiem és precisament això, 
que vostès juguen amb aquest sentit, dient que nosaltres estem a favor de l’empresa 
quan no és veritat. Nosaltres tenim molt clar que el qui ha de sortir beneficiat de tot 
això és el ciutadà, però que en aquests moments el ciutadà tampoc en pot sortir 
beneficiat perquè no hi ha suficient informació avalada jurídicament per poder tirar 
endavant unes acusacions d’aquestes característiques i per tant de moment nosaltres 
només tenim això acusacions, greus acusacions, però que no tenen cap mena de 
fonament jurídic, ni tampoc estan avalades jurídicament. 

Vostè diu: estiguin a la nostra confiança, per una vegada estiguin a la nostra 
confiança, senyor Arnó, com vol que estiguem nosaltres a la seva confiança?, si vostè 
ens ha demostrat que sistemàticament menteix, tots els temes que hem tractat 
sempre, sempre ens ha estat mentint. Ens ha estat mentint amb les obres del Casal, 
ens ha estat mentint amb les obres de l’escola bressol, ens ha estat mentint amb el 
tema financer dient que es tancava amb una liquidació positiva quan després ha vingut 
un reconeixement extrajudicial de crèdit de cent i pico de mil euros, com vol que 
estiguem a la seva confiança? No hi podem estar senyor Arnó, no hi podem estar i a 
més a més veiem això que a part de que vostè vol que estiguem a la seva confiança 
quan ens ha demostrat sistemàticament que no diu la veritat que a més a més no hi ha 
cap aval suficientment jurídic per fer aquestes falses acusacions. 

Alcalde: Miri, li faré la mateixa pregunta que li vaig fer quan li vaig informar del fet de 
forma extraordinària, vostè no se’n havien donat compte que els hi aixecaven la 
camisa? Qui revisava les entrades i sortides de la planta de tractament? Sap que 
passa? Que ara hi ha un equip de govern que treballa i es mira les coses i gestiona. I 
fins ara vostès tenien algú que els hi feia i que vostès només apareixien a signar. A 
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signar precisament allò que acabaven pagant tots els ciutadans, aquesta és la 
diferència, m’entén? 

Rosabel: Miri, senyor Arnó les acusacions com li he dit abans s’han de demostrar i de 
moment l’únic que ens ha demostrat vostè amb aquests dos anys de govern és això 
que falta a la veritat i que manteix sistemàticament. Per tant el dia que vostè pugui 
demostrar aquestes acusacions nosaltres li respondrem i després amb diu un equip de 
govern que treballa, que està al costat del ciutadà. Aquesta és la seva percepció. La 
percepció real i que té molta ciutadania, és que un equip de govern que se salta tots 
els preceptius legals i que tira endavant les coses saltant-se, doncs, tot el que marca la 
llei i hem viscut uns quans episodis, per no dir molts episodis que han estat viscuts 
aquí en el ple municipal, com li deia abans el tema de l’Escola Bressol, el tema del 
Casal de Joves, el tema dels fanals, moltes, moltes, moltes qüestions que s’han saltat 
els preceptius legals per tirar-les endavant. Aquesta és la realitat de l’equip de govern 
que tenim, aquesta és la realitat de l’equip de govern, un govern que gasta, hi ha molt 
de dispendi i a més a més que se salta tots els preceptius legals. 

Alcalde: Miri, també ho deien que mentíem amb el poliesportiu i torno a insistir el jutjat 
ets ha donat la raó. Per tant segueixin amb la seva tònica, vostès sabran a qui 
defensen i el perquè. El seu vot? 

Rosabel: El nostre vot ja li hem dit que serà d’abstenció. 

Alcalde: Molt bé, doncs queda aprovat per sis vots a favor i tres abstencions. 

El següent punt de l’ordre del dia és la  

19. RATIFICACIÓ DE L’ACORD DE JUNTA DE GOVERN LOCAL DE DATA 28 DE 
JULIOL DE 2009 PEL QUE ES CONTRACTE UN CRÈDIT AMB EL BANC DE 
SANTANDER. 

“”” 
Atès que la Junta de Govern Local de data 28 de juliol de 2009 va prendre 

l’acord següent: 
“”” 
Atès que l’Ajuntament de Caldes d’Estrac va presentar davant el Ministeri d’Indústria, 
Turisme i Comerç la sol·licitud de finançament per un import de 2.000.000 € IVA exclòs 
per a l’execució “De l’Acondicionament de l’Espai d’Aparcament Turístic Municipal, 
Ampliació de Banys Públics Termals i l’Obra de Millora del Passeig Marítim Municipal” 
com inversió pública. Aquesta qüestió es complementava amb unes actuacions del 
sector privat. 
 
Atès que aquesta sol·licitud va ser denegada per la Comissió de Valoració del Ministeri 
en data 7 d’abril de 2009. 
 
Atès que l’Ajuntament de Caldes d’Estrac va interposar recurs contra la resolució de la 
Comissió de Valoració del Ministeri. 
 
Atès que el recurs presentat per l’Ajuntament de Caldes d’Estrac va ser atès pel 
Ministeri. 
 
Vista la resolució de la Subsecretaria d’Indústria, Turisme i Consum per delegació del 
Secretari d’Estat de Turisme pel que s’estima el recurs presentat per l’Ajuntament de 
Caldes d’Estrac en data 5 de maig de 2009. 
 
Atès que aquestes importants actuacions pel municipi de Caldes d’Estrac estan 
avalades pel Banc de Santander mitjançant la signatura d’un préstec a llarg termini. 
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Vist el Reial Decret 721/2005 de 20 de juny, pel que es regula l’iniciativa de 
modernització de destins turístics madur; l’Ordre ITC/2159/2008 de 16 de juliol per la 
que es procedeix a l’obertura i convocatòria per a l’any 2008 de la línia de finançament 
a les entitats que integren l’administració local, entitats de dret públic o empreses 
públiques depenent d’aquelles, amb càrrec al Fons Financer de l’Estat per a la 
Modernització de les Infraestructures Turístiques (FOMIT); La Llei 30/1992 de 26 de 
novembre, de Règim Jurídic de les Administracions Públiques i del Procediment 
Administratiu Comú; la Llei 29/1998 de 13 de juliol Reguladora de la Jurisdicció 
Contenciós Administrativa, així com l’article 54 del Text Refós de la Llei Municipal i de 
Règim Local de Catalunya. 
Es proposa a la Junta de Govern Local de prendre el següent 
 
ACORD 
 
PRIMER: Aprovar la contractació d’un préstec amb l’entitat Banc de Santander amb 
les següents característiques 
 
Import:  2.000.000 € 
Termini:  180 mesos 
Tipus Fix:  0’50 
Carència:  5 anys 
Amortització:  10 anys: pagament semestral 
 
SEGON: Facultar al Sr. Alcalde per signar tota aquella documentació que sigui 
necessària. 
 
TERCER: Que els serveis jurídics i econòmics facin totes les correccions comptables i 
pressupostàries que siguin necessàries i ajustades a la normativa vigent en aquesta 
matèria. 
 
QUART: Donar trasllat del present acord al Banc de Santander i a la Tresoreria 
Municipal. 

          “”” 
Vist el Capítol VII, article 48 i següents del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 

de març pel que s’aprova el text Refós de la Llei Reguladora de les Llicències Locals. 
Article 47.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril Reguladora de les Bases del Règim Local. 
Article 52 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril pel qual s’aprova el Text Refós de 
la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 

Atès que aquest acord té que ser ratificat pel Ple Municipal. 
Es proposa al Ple de la Corporació de prendre el següent 
ACORD 

PRIMER: Ratificar l’acord de la Junta de Govern Local pres en data 28 de juliol de 
2009 pel que s’aprova contractar un préstec amb el Banc de Santander per un import 
de 2.000.000 amb càrrec al Fons Financer de l’Estat per a la Modernització de les 
Infraestructures Turístiques (FOMIT). 
SEGON: Donar trasllat del present acord al Banc de Santander i a la tresoreria 
Municipal. 

No obstant el Ple en el seu superior criteri decidirà allò que cregui més adient. 
           “”” 

Alcalde: És allò que hem mencionat abans, l’aportació del crèdit ICO que en cap cas 
és subvenció que és un préstec amb el Banc de Santander que és qui certifica 
l’endeutament que pot assumir l’Ajuntament. Es tracta d’una acceptació d’un préstec 
de dos milions realitzats a finals del mes de juliol, 180 mesos, per tant 15 anys un tipus 
fix del 0,5 %, carència 5 anys i 10 anys amb pagaments semestrals d’amortització. 
Això és un préstec amb el Banc de Santander, per un import de 2 milions en càrrec al 
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fons financer de l’Estat per la modernització de les infraestructures turístiques. 
Resumint FOMIT, n’hem parlat abastament abans, si volen dir alguna altra cosa, 
suposo que també ho trobaran malament, però a la seva disposició. 

Rosabel: Bé, nosaltres evidentment que en volem parlar, ja li he dit que el remetia a 
tornar-ne a parlar quan arribés el moment i ara és el moment de parlar-ne. Primer de 
tot, bé, doncs dir que celebrem que vostè senyor Arnó reconeixi, doncs que es tracta 
d’un crèdit i no d’una mena de subvenció tal com van voler vendre a “La Portada”, 
recordem el gran titular de Portada del mes d’agost: “Caldes rebrà dos milions d’euros 
“ eh?, donant a entendre doncs, això que gairebé a Caldes li havia tocat la grossa. 
Però no és així a Caldes no li ha tocat la grossa, sinó, doncs, més aviat al contrari 
pensem nosaltres. Pel fet de que com bé ha dit, no es tracta d’una subvenció, no es 
tracta d’un ajut, sinó que es tracta d’un crèdit, d’un crèdit que haurà de retornar 
l’Ajuntament de Caldes amb un termini de 15 anys i si bé les condicions del crèdit, 
tractant-se del Ministeri d’Indústria i Turisme són més bones el que si li hem de dir és 
que tot i així pensem que és hipotecar el futur de Caldes. Ens trobem que el crèdit és a 
15 anys, hi ha una carència de 5 anys, per tant l’Ajuntament estarà pagant durant 5 
anys interessos i després durant 10 anys amortitzarà el préstec. Durant els 5 anys de 
carència cada any l’Ajuntament pagarà 10.000 euros anuals d’interessos i un any 
després, doncs, durant 10 anys l’Ajuntament pagarà cada any 200.000 euros en 
concepte d’amortització. Són xifres que ens semblen totalment desmesurades per la 
realitat de l’Ajuntament de Caldes. Ens preguntem generarà en un futur l’Ajuntament 
tants diners per poder pagar això? Pensem que hi ha un interrogant molt gros i que 
això pot afectar molt negativament el nostre municipi i considerem, doncs això, que el 
que estan fent és hipotecar el futur de l’Ajuntament i per tant de Caldes. 

Ara la realitat és aquesta que vostès disposaran de dos milions d’euros, ja i que els 
començaran a gastar i en canvi s’hauran de tornar en un futur. Ara es gastaran i 
s’hauran de tornar durant 15 anys. Dit d’una manera simple seria, doncs, nosaltres ara 
ens gastem els 2 milions d’euros i durant 15 anys ja es pagarà. Pensem que deixen a 
l’Ajuntament, precisament per aquest fet amb un futur molt crític i que aquestes 
condicions les heretarà l’equip de govern que en aquell moment estigui, sigui qui sigui i 
no podem estar d’acord, doncs en que s’hipotequi d’aquesta manera el futur de 
l’Ajuntament, el futur mandat. 

També en relació a les condicions del crèdit i els informes que acompanyen la 
documentació en concret, doncs, l’informe jurídic veiem que fa referència a 
l’endeutament de l’Ajuntament de Caldes d’Estrac i que es diu que no supera el 
previst, però en canvi no veiem que faci referència a l’estalvi net i de llei precisament 
d’Hisendes Locals diu que a part de tenir en compte l’endeutament, també s’ha de 
tenir en compte l’estalvi net per poder concertar noves aportacions de crèdit a llarg 
termini. 

Si aquest estalvi net és positiu només s’haurà de comunicar al Departament 
d’Economia i finances de la Generalitat, però si l’estalvi net és negatiu s’haurà de 
demanar autorització al Departament. Per tant com que en a l’informe que hi ha jurídic, 
només es fa referència a l’endeutament de l’Ajuntament però no es fa referència a 
l’estalvi net i és un dels requisits que s’han de complir, demanem al secretari, si us 
plau que ens digui quin és l’estalvi net de l’Ajuntament de Caldes. 

Alcalde: Quan ho tinguem  

Rosabel: No, no, no, quan ho tinguem, no senyor Arnó. És que això hauria d’estar en a 
l’informe senyor secretari, si  

Oscar: Ara em toca a mi. “A veiam”, jo he estat escoltant, com vostè comprendrà aquí 
jo no tinc la informació  
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Rosabel: Però és que l’estalvi net hauria de sortir en aquest informe  

Oscar: Per lo tant i com diu la llei, vostès ho demanen per escrit al secretari, el 
secretari farà un informe, això és el que diu la llei, no m’estic inventant res i tindrà la 
resposta de la mateixa manera, per escrit. Ara impossible. 

Rosabel: No, però és que perdoni, senyor secretari 

Oscar: gràcies 

Rosabel: no perdoni, però és que en a l’informe  

Alcalde: Senyora Rosabel  

Alcalde: Senyora Rosabel, si us plau, si fos preceptiu, evidentment constaria, si no és 
preceptiu i per tant no és necessari, no ens haguessin ni donat aquest préstec. Aquest 
préstec ha estat concedit, l’ha signat el Banc, l’ha concedit l’ICO i per tant l’Institut de 
Crèdit Oficial l’ha atorgat i en cap cas ens ha demanat la informació que vostè 
requereix. Si el nostre estalvi net, que diu vostè no estigués adequat li asseguro que 
els bancs no deixen anar un duro i més ara, lògicament. Per tant quan ho han concedit 
és que això es correcte que també s’ho analitzen i els bancs ho analitzen amb 
deteniment. De totes maneres no pateixi que el secretari elaborarà un informe amb 
l’estalvi net com correspon. Moltes gràcies. I el seu vot. 

Rosabel: No perdoni que encara no estem, nosaltres discrepem amb aquest punt, 
perquè nosaltres sabem que sí que ha de constar en l’informe jurídic, l’estalvi net, ha 
de constar l’endeutament i ha de constar l’estalvi net i en aquest cas en a l’informe 
jurídic no consta l’estalvi net i li puc corroborar que és necessari que consti que és 
preceptiu. 

Dit això esperem, doncs que se’ns doni aquesta resposta quan el secretari, doncs, 
tingui la informació i esperem que sigui aviat perquè doncs, com bé li dic nosaltres 
sabem que és un requisit i que és preceptiu que en a l’informe jurídic han d’haver-hi 
les dues informacions i en canvi el que és l’estalvi no surt. Dit això i retornant una mica 
al que estàvem comentant abans, dir-los que a més a més una altra consideració que 
nosaltres volem fer i que pensem que tots els veïns i veïnes han de saber, a Portada 
quan venia la noticia tampoc es veia pensem doncs, que és molt important que se 
sàpiga i és precisament el que comentava abans senyor Arnó que un requisit 
imprescindible per poder obtenir un crèdit del FOMIT i complir les condicions 
imposades pel govern és que el sector privat inverteixi un mínim d’un 30 % de la 
quantitat sol·licitada i això senyor Arnó es ven clar, el que li dic, el sector privat ha 
d’invertir un mínim d’un 30 % de la quantitat sol·licitada i si en hotels i en altres 
allotjaments turístics, en comerços en restauració, en establiments d’oci en el termini 
de quatre anys, en el termini de quatre anys i únicament serà compatible, ai! serà 
computable les inversions que es portin a terme del sector turístic privat que s’hagin 
iniciat o es puguin fer des de l’1 de gener del 2008. I si aquest privat incompleix 
aquestes condicions que això és el que nosaltres considerem més greu, si aquest 
privat incompleix aquestes condicions això comporta el retorn anticipat de tot el 
préstec, és a dir, dos milions d’euros més el pagament del tipus d’interès legal del 
diner. Per tant aquestes inversions privades han d’estar realitzades en el termini de 
quatre anys des del moment en que es procedeix al finançament i si no és així 
l’Ajuntament haurà de retornar el dos milions d’euros rebuts en el termini de sis mesos 
des de que es dicti l’acord del Ministeri, incloent-hi la quantitat a retornar amb l’interès 
legal del diner. Per tant això ens sembla que és un tema molt important que fins ara no 
s’havia comentat i que precisament posa en joc el fet de que l’Ajuntament pugui rebre 
aquests dos milions d’euros i que s’hagi de veure que en un termini de quatre anys 
hagi de retornar-los si el privat no ha complert. Per tant, doncs, com li dèiem abans 
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pensem que deixen a l’Ajuntament amb un futur molt crític i que aquestes condicions 
com ja els hi hem dit abans les heretarà l’equip de govern que en aquell moment 
estigui al govern sigui qui sigui. I evidentment amb això no hi podem estar d’acord. No 
podem estar d’acord que es posi la viabilitat econòmica de l’Ajuntament i el futur de 
l’Ajuntament, és a dir del poble de Caldes, en un crèdit d’aquestes característiques. 

Alcalde: Vostè no entén que si no haguéssim complert els requisits i la justificació que 
ha donat l’Ajuntament de Caldes per obtenir aquest préstec que ha estat i a l’expedient 
consta la inversió ja realitzada del privat no en el projecte demanat per l’Ajuntament, 
sinó en el municipi de Caldes tal com diu els requisits. Vostè no entén que no ens 
l’haguessin donat? 

Rosabel: Vostè senyor Arnó  

Alcalde: Que ens l’haguessin donat condicionat Això ho podem entendre?, perquè 
escolti ens l’han donat no condicionat, escolti’m el privat ja s’ha justificat la inversió que 
s’ha fet, és a dir, la inversió turística a Caldes ja ha estat justificada i acceptada i 
l’atorgament no ve condicionat a que cap privat inverteixi res més. Això ho entén que 
no ens l’haguessin donat? 

Rosabel: Senyor Arnó permeti que en discrepem perquè les coses no van així. Vull dir 
que ho han justificat, en que ho han justificat? Ens ho pot dir?  

Alcalde: Ho té en l’expedient senyora Rosabel  

Rosabel: No, diguin-s’ho aquí jo li dic que les coses no van així, vostè em diu que ja ho 
han justificat jo li pregunto 

Alcalde: Escolti que no és vostè la que ha de donar el crèdit!, eh! ho entén això, no és 
vostè que m’ha de donar el crèdit. 

Rosabel: Sabem perfectament que el 30 % va com nosaltres li diem i si vostè diu que 
ja ho han justificat, doncs ens digui en que ho han justificat i és incapaç de dir aquí al 
ple quan s’està tractant aquest tema que és un tema cabdal pel futur de Caldes en que 
ho han justificat. Sap perquè li diem que ens pensem que aquest privat no ho complirà, 
doncs ens ho pensem perquè ens hem estat mirant l’expedient com vostè bé diu i hem 
vist que per aconseguir el crèdit en el recurs que van presentar al Ministeri d’Indústria i 
Turisme, després que la primera vegada se’ls hi denegués, el que van fer és que el 
privat demanés una llicència d’activitats per apartaments turístics que l’empresa 
MIRPE sol·licités el registre de la marca Santa Romana Parc per serveis de 
restauració i “hospedatge” temporal. Per tant tota la documentació aportada per 
l’Ajuntament al Ministeri només ha computat els anomenats apartaments turístics. Uns 
apartaments turístics que només hi consta que l’empresa MIRPE sol·licita aquesta 
marca, la marca Santa Romana Parc per serveis de restauració i “hospedatge” 
temporal, han muntat de ficció, doncs, una empresa turística que no sabem si actuarà 
mai i després també s’ha considerat el certificat del secretari de l’Ajuntament en que es 
posa de manifest la simple sol·licitud de MIRPE de la llicència d’activitat que encara 
està en tramitació. Per tant primer vostès fan una presentació del projecte el Ministeri 
els hi diu que falta el tema d’acreditar, es tracta d’apartaments turístics perquè només 
és una simple promoció d’habitatges plurifamiliars i a llavora’ns, després vostès 
aporten aquesta documentació que el Ministeri els hi dona com a bona perquè estan a 
la seva confiança de l’empresa aquesta, doncs, que demana la llicència aquesta de la 
marca Santa Romana Parc i només el certificat del secretari que conforme que 
aquesta llicència, que s’ha demanat aquesta llicència. Per tant i després el ministeri 
també els hi diu, consta en l’expedient, hi concedeixen assumint l’argument del que es 
considera un apartament turístic a resultes de la Llei catalana del 18/2007. Nosaltres 
hem consultat aquesta Llei, aquesta Llei esmentada així com l’article 2 del decret de la 
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Generalitat, del 8 de juliol que defineix els apartaments turístics i aquesta llei diu: “que 
són apartaments turístics aquells que es poden oferir en condicions d’immediata 
disponibilitat amb els serveis turístics corresponents mitjançant preu als usuaris que 
per motiu de vacances o turístics efectuïn una estada per dies, setmanes o mesos”. 
Aquests són els únics que poden estar a les guies oficials d’allotjament turístic, en cap 
cas i poden ser els habitatges de segona residència en aquestes guies. I en realitat, 
doncs, el que fan vostès és fer passar per apartaments turístics aquests habitatges 
que s’estan fent que és una promoció d’habitatges plurifamiliars. I en relació al que diu 
la llei, que els hi passa a aquests apartaments, tal com vostès han presentat el 
projecte. No estan conclosos i la llei diu que han d’estar ja, d’oferta immediata, per tant 
no es poden, no estan immediatament disponibles, no compten amb serveis turístics, 
no es pot acreditar quin tipus de lloguer tindran i la qualificació del sòl, de la zona 
permeti’ns, compatible amb la de l’habitatge plurifamiliar que de fet ara ben segur serà 
el destí de la construcció. Aquí està precisament la jugada que a nosaltres ens fa patir, 
la jugada que a nosaltres ens preocupa i és que davant d’aquestes condicions aquests 
apartaments turístics, segurament no seran tals i que després no es compleixin les 
condicions i que Caldes es vegi obligat a fer el retorn d’aquests dos milions d’euros. 
Això és el que ens preocupa i per tant nosaltres davant d’això no podem estar-hi en 
absolut d’acord, no podem permetre, doncs, que Caldes es trobi en un futur perquè un 
privat no compleix i que hagin de retornar aquests dos milions d’euros. Per altra banda 
també voldríem dir que considerem que el destí majoritari que vostès donen, aquests 
diners, no és cap infraestructura turística. Dels dos milions d’euros, 1.637.620 euros 
van destinats a l’“horta Solar”, al pàrquing de la Nacional II, per tant van destinats a 
això a una horta Solar a la Nacional II que ja està adjudicada a una empresa, a 
l’empresa Match Terra i una horta solar que vostè malgrat digui no serà deficitària, 
nosaltres apostem i tenim clar que la seva explotació serà deficitària i que pot fer veure 
amb una infraestructura turística que posicioni Caldes en un lloc competitiu. Que ens 
permeti afrontar el futur amb garantia, quin futur dona per Caldes una horta solar en un 
pàrquing? a la Nacional II. En resum pensem que aquesta horta solar només ajudarà a 
millorar les condicions de l’empresa que té aquesta horta adjudicada, no en canvi el 
futur de Caldes. Dels 2.000.000 d’euros del crèdit ja els hi hem dit que 1.637.620 euros 
sense IVA se’n van a la construcció d’aquesta horta solar i no podem estar-hi d’acord. 
Perquè pensem que això no beneficiarà el poble a nivell turístic, l’única persona com 
els hi hem dit a qui beneficiarà serà a l’empresa i de moment, doncs ara aquesta 
empresa, ja comença a cobrar per tirar endavant el projecte. De moment, doncs per 
“acopio” de material cobrarà 360.000 euros i el que si han aconseguit, doncs, amb 
aquest crèdit és només poder finançar les plaques fotovoltaiques pel pàrquing de la 
Nacional II i amb això si que han tingut sort. Han tingut molta sort que el Ministeri es 
cregués el que vostès han presentat i que, doncs, puguin ja cobrar aquests dos milions 
d’euros. Aquest crèdit, que ja hem dit que no és cap subvenció. Perquè ara ja tindran 
els diners, diners a caixa, per dir-ho d’una manera que podran començar a gastar-se 
amb el tema del pàrquing de la Nacional II. Per tant nosaltres pensem que un crèdit 
tant important d’un volum de tants diners no és correcte en quan a formes pel fet de 
que vostès tampoc no han sapigut guardar aquestes formes, ens hem trobat que un 
crèdit d’aquestes característiques, d’un volum tan important, ja s’ha signat abans de 
que es passés al ple. Nosaltres pensem que com a mínim, com a consideració pel 
poble de Caldes i pel que representa el Ple aquest crèdit no s’haguera d’haver signat 
abans del Ple, s’havia d’haver esperat i avui que es portava l’acord al Ple, després fer 
la seva signatura. Però evidentment això vostès, doncs, no els hi ha importat i abans 
de passar-ho per Ple ja han signat el crèdit i ja ho tenen tot arreglat. Per tant per totes 
aquestes consideracions que no repetirem, doncs, el nostre vot, en aquest cas serà 
contrari. 

Alcalde: Molt bé, doncs, queda aprovat per sis a favor i tres en contra. 

Passarem al següent punt de l’ordre del dia que és l’aprovació provisional de la 
modificació del Pla General dels articles 13, 18, 23 i 31 que ja es va portar, sinó 
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recordo malament juliol o maig? L’inicial es va fer el 30 de març del 2009, publicat al 
Butlletí Oficial de la Província el 18 de maig del 2009 i al Diari Oficial de la Generalitat 
el 22 de maig del 2009. Informes de demarcació de carreteres, Adif i Direcció General 
de comerç el portem a aprovació provisional. 

20. EXP. 20/2009 – MODIFICACIO ARTS. 13, 18, 23 I 31 DEL P.G.O.U. – 
APROVACIÓ SI S’ESCAU ,DICTAMEN PER A L’APROVACIO PROVISIONAL. 

“”” 
Atès que el Ple de l’Ajuntament de Caldes d’Estrac, en sessió celebrada el dia  30 de 
març de 2009, va acordar el següent : 
 

Primer.-  Aprovar inicialment la Modificació puntual del Pla General d’Ordenació de Caldes d’Estrac 
que té per objecte la modificació dels articles 13, 18, 23 i 31. 
 
Segon.- Obrir un període d'informació publica pel termini d'un mes des de la publicació d’un edicte al 
taules d’anuncis, al  DOGC, al Butlletí Oficial de la Província de Barcelona i un diari, perquè els 
interessats puguin examinar l'expedient i presentar les reclamacions que creguin oportunes, de 
conformitat amb el que estableix l'article 83.4 del TRLUC.  
 
Tercer.- Sol·licitar simultàniament al tràmit d’informació pública els informes als organismes afectats 
per raó de llurs competències, els quals l’han d’emetre en el termini d’un mes. 
 
Quart.- Ordenar la suspensió de l’atorgament de les llicències de tots tipus en aquells àmbits en els 
que les noves determinacions comportin modificació del règim urbanístic, a no ser que les llicències 
fonamentades amb el règim vigent siguin igualment compatibles amb les determinacions del nou 
planejament inicialment aprovat. 
L’acord de suspensió haurà de publicar-se en el Butlletí Oficial corresponent i s’haurà de referir a 
àmbits identificats gràficament.    

 
Atès que s’han publicat els corresponents anuncis d’informació pública a : 
 

 Es publica a LA VANGUARDIA  
 Es publica al BOP 
 Es publica al Tauló d’Anuncis de l’Ajuntament. 
 Es publica al DOGC NUM. 5385. 

 
   
Atès que no consta a l’expedient que s’hagi presentat cap recurs o al·legació en contra 
la referida aprovació. 
 
Ates que la Generalitat de Catalunya – Departament de Política Territorial i Obres 
Publiques – direcció General de Ports, Aeroports i Costes, ha informat favorablement 
l’expedient condicionat al següent : 
 

•  S’incorpori l’atermenament del domini públic marítim terrestre, la 
servitud de protecció i la servitud de trànsit vigents en el plànol 
de l’àmbit de la modificació. 

 
• Se supeditin els usos que afecten al domini públic marítim 

terrestre ( parcel·la 17/03) i els que afectin servitud de protecció 
al règim de la Llei de Costes, indicant que qualsevol obra o canvi 
d’ús, resti condicionat a la preceptiva autorització de la DG de 
Ports, Aeroports i Costes. 

 
Vist l’informe emès pels serveis tècnics municipals del que resulta s’han incorporat els 
anteriors condicionaments a la documentació tècnica d’aquest modificació. 
 
Proposo a l’Ajuntament Ple, l’adopció del següent  
 

ACORD 



AJUNTAMENT DE CALDES D’ESTRAC                                                         PLE 07/09 –- 28 de setembre de 2009 54 
 

 
Aprovar provisionalment la Modificació puntual del Pla General 
d’Ordenació de Caldes d’Estrac que té per objecte la modificació dels 
articles 13, 18, 23 i 31,  i  procedir a elevar tota la documentació  tècnica 
i administrativa , amb l’expedient de tramitació a la Comissió Territorial 
d’Urbanisme de Barcelona Comarques als  efectes de la seva aprovació 
definitiva si procedeix. 

  

 

L’Ajuntament Ple, tanmateix, amb superior criteri acordarà el que consideri mes adient. 

           “”” 

Alcalde: alguna cosa? 

Rosabel: Si nosaltres en el Ple d’abans del 30 de març, quan es va aprovar l’aprovació 
inicial aquesta modificació puntual ja vam plantejar una sèrie de consideracions que 
vostès en aquell moment no van voler tenir en compte i a arrel d’això ens vam veure 
obligats a abstenir-nos i ara, doncs, avui que es porta a aquesta aprovació provisional 
que hi han totes aquestes mateixes consideracions que per tant no són recollides 
perquè vostès en aquell moment no les van voler tenir en compte. Doncs, ens veiem 
també obligats a abstenir-nos. 

Alcalde: Molt bé queda aprovat per sis a favor i tres abstencions. 

El següent punt de l’ordre del dia que és 

21. SOL·LICITUD DE SUBVENCIÓ PREVISTES EN EL FONS PER A LA 
REGULARITZACIÓ D’URBANITZACIONS AMB DÈFICITS URBANÍSTICS. 

“”” 

Vista l’ORDRE PTO/364/2009, de 23 de juliol, per la qual es fa pública la convocatòria 
per a l’atorgament de les subvencions previstes en el Fons per a la regularització i 
millora d’urbanitzacions amb dèficits urbanístics, i s’aproven les bases reguladores que 
l’han de regir, publicada al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya Núm. 5432 de 
data 30 de juliol de 2009. 
 
Atès que dins del nostre municipi hi ha zones amb dèficits urbanístics importants, s’ha 
encarregat als serveis tècnics municipals la redacció de la documentació tècnica adient 
per a sol·licitar aquesta subvenció d’acord amb les Bases publicades . 
 
Per això i en compliment, també de l’apartat 4.2.b) de les Bases reguladores  que han de 
regir aquesta convocatòria, proposo a l’Ajuntament Ple l’adopció del següent  
 
ACORD: 
 

Sol·licitar la subvenció d’acord amb l’ORDRE PTO/364/2009, de 23 de 
juliol, per la qual es fa pública la convocatòria per a l’atorgament de les 
subvencions previstes en el Fons per a la regularització i millora 
d’urbanitzacions amb dèficits urbanístics, i s’aproven les bases 
reguladores que l’han de regir, publicada al Diari Oficial de la 
Generalitat de Catalunya Núm. 5432 de data 30 de juliol de 2009, 
d’acord amb la documentació redactada pels serveis tècnics municipals, 
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amb el compromís de dur a terme les inversions i despeses necessàries 
per a fer efectiva aquesta petició. 

 
L’Ajuntament Ple, tanmateix, amb superior criteri, acordarà el que consideri mes adient. 
           “”” 

Alcalde: És una subvenció publicada al Diari Oficial de la Generalitat de 30 de juliol a 
la qual el Departament de Política Territorial i Obres Públiques llença una sèrie de 
subvencions per urbanitzacions amb mancances importants tècniques i de projectes i 
d’accés. Hi ha una àmplia gama i el que fem en aquí és demanar. Uns dels requisits és 
un acord del Ple en el qual l’Ajuntament es comprometi a executar el que demani en 
base aquesta ordre. La petició que es fa i que es tramita avui és genèrica a fi, doncs, 
de poder enllestir, i ha sortit recentment i per tant els serveis tècnics encara ho estan 
enllestint de poder incloure el màxim d’urbanitzacions de Caldes en aquesta ordre. 
Bàsicament dues, una és el PU 2 i l’ajut en aquí són per projecte, en principi ve per 
projecte després sembla que més endavant sortiran altres subvencions a fi d’adequar 
totes aquestes grans quantitats de urbanitzacions que hi ha per tot Catalunya, 
decentar-les i reglar-les i creiem que podem incloure en aquesta subvenció sobretot el 
PU 2 i possiblement per Sant Pere Abanto per instal·lar l’aigua potable. No creiem que 
podem incloure’ns en cap altra urbanització. Per tant el que avui tramitem és l’acord de 
complir amb el compromís que estableix l’ordre del Departament de Política Territorial i 
Obres Públiques 364/2009, de 23 de juliol, ni més ni menys. El seu torn. 

Rosabel: Bé, nosaltres a la Comissió Informativa ja els hi vam demanar precisament 
que ens informessin de quin projecte presentaven, per a quina urbanització 
demanaven les subvencions i ens van dir que no tenien cap projecte que ara només 
demanaven la subvenció que el projecte ja es faria més endavant. Això va quedar ben 
clar en a la Comissió Informativa. Nosaltres ja els hi vam manifestar el nostre 
desacord, doncs quan es demana una subvenció s’ha de saber per on es demana i el 
cost que suposarà portar a terme fer el projecte, precisament perquè en funció d’això 
s’ha de demanar l’import de la subvenció. Tot i així vostès van tornar a manifestar que 
no, que no calia, que només era demanar un import i que no calien els projectes. 
Nosaltres davant d’això vam consultar precisament les bases per demanar aquesta 
subvenció i vam veure que realment si que calia saber que es volia fer. En concret 
doncs vam veure que feia falta una còpia en format digital del plànol de la delimitació 
de la urbanització. A més a més una relació de les actuacions previstes per les que ara 
es publicita el finançament amb l’expressió de l’import demanat per cada una d’elles i 
ara senyor Arnó ens sorprèn que diu que si que ja saben quines són les actuacions 
que es faran. La veritat ens quedem molt sobtats perquè l’altra dia no és que ens 
digués que estan en procés en el servei tècnic, ni que ho estaven treballant, és que 
ens va dir que no calia i nosaltres vam manifestar que no podia ser que es demanés 
una subvenció sense saber per quin import es demanava i a quins projectes són els 
que es sol·licitaven. Hi ara veiem que si, que realment, suposo que després devien 
reflexionar i deurien veure que realment la subvenció s’havia de presentar tal com 
nosaltres els li havíem comentat. Però ens sorprèn, doncs això, que no ens digués que 
estava en procés i ara realment ja sàpiga quins projectes són els que presentaran. Per 
tant nosaltres davant d’això, davant del fet de que no vam tenir la informació en el seu 
moment i que reiteradament ho vam reclamar i se’ns va dir que no calia aquest 
requisit. El nostre vot doncs, serà d’abstenció. 

Alcalde: Veig que no torna a entendre el que li diuen 

Rosabel: Si que ho entenem, ho entenem molt bé, ho entenem perfectament. 

Alcalde: Permeti’m no calia especificar en a l’acord de Ple per quines urbanitzacions. 
Perquè aquí la data límit de presentació és el 13 d’octubre, lògicament estem aquí 
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Rosabel: No, el 9, el 9 d’octubre 

Alcalde: El 9 d’octubre, encara m’ho posa més bé. El 9 d’octubre, llavors estem a deu 
dies. Els Serveis Tècnics estan enllestint la documentació i per tant era impossible 
portar un acord de Ple especificant quanties i exactament el que, perquè això encara 
s’està elaborant. Òbviament quan es faci la petició ha d’anar acompanyada de plànols 
i tot el que faci falta, òbviament, el problema era que l’acord de Ple es tenia que fer 
genèric, és a dir, el que ens comprometem és a complir el que demanem en base en 
aquesta ordre específica, no a cap altre. Per tant per això és genèric i no calia en 
aquest acord de Ple que prenem avui, no calia especificar el que, el com i de quina 
manera. 

Rosabel: Permeti’m senyor Arnó, però el que no entén les coses és vostè, perquè 
nosaltres en cap moment el dia de la Comissió Informativa li vam dir que volíem que 
constés en l’acord de Ple quines urbanitzacions són les que es demanaven, 
simplement li vam demanar a títol d’informació, a títol d’informació general, que ens 
digués per quins projectes estaven treballant, per demanar la subvenció, en cap 
moment li vam dir que volíem que constés en l’acord de Ple. El que passa és que com 
sempre vostè fa anar les coses com vol i tergiversant la realitat i avui ens diu que 
nosaltres vam demanar que quins projectes volíem que anessin a l’acord de Ple. 
Nosaltres sabíem perfectament que a l’acord de Ple, aniria un acord genèric i això no li 
qüestionàvem, el que li estàvem qüestionant és que ens informés a títol genèric de 
quins projectes són els que volien demanar la subvenció, per tant nosaltres si que 
entenem les coses, el que no entén les coses és vostè senyor Arnó. 

Alcalde: Bé, ja veig que hi ha hagut una falta de comprensió, per tots dos. El seu vot si 
us plau, d’abstenció, no? 

Rosabel: Si 

Alcalde: Molt bé, doncs queda aprovat per 6 a favor i 3 abstencions. 

Següent punt de l’ordre del dia és  

22. RATIFICACIÓ DE LES AL·LEGACIONS FORMULADES EL 22 DE JULIOL DE 
2009 DAVANT EL DEPARTAMENT DE POLÍTICA TERRITORIAL I OBRES 
PÚBLIQUES A L’APROVACIÓ INICIAL DEL PROJECTE DE PLA 
TERRITORIAL METROPOLITÀ DE BARCELONA. 

“”” 
Atès que en data 2 de juny de 2009 es va publicar al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya núm. 
5391 la resolució del conseller de Política Territorial i Obres Públiques d’aprovació inicial del projecte de 
Pla territorial metropolità de Barcelona elaborat per la Comissió d’Ordenació Territorial Metropolitana de 
Barcelona mitjançant la Ponència Tècnica de la Comissió. 
 
Atès que en virtut de l’edicte publicat es sotmet el projecte a informació pública durant el termini de 45 
dies essent que aquest finalitzava el 24 de juliol de 2009. 
 
Vist el document d’al.legacions de data 22 de juliol de 2009 subscrit, entre d’altres, per l’Alcalde-
President de l’Ajuntament, el qual va ser presentat davant el Departament de Política Territorial i Obres 
Públiques en data 23 de juliol de 2009. 
 
Atès que si bé l’apartat quart de l’esmentada resolució preveia el tràmit d’audiència pel termini de dos 
mesos als ens locals de l’àmbit territorial del Pla, un cop transcorregut el termini d’informació pública, es 
va considerar convenient consensuar unes al.legacions amb els ajuntaments de Sant Andreu de Llavaneres 
i de Sant Vicenç de Montalt i formular-les conjuntament de forma anticipada, sense perjudici de què es 
puguin completar les al.legacions en el tràmit d’audiència. 
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Atès que l’article 53.1.k)  del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la 
Llei municipal i de règim local de Catalunya, disposa que és competència de l’Alcalde, entre d’altres, 
l’exercici d’accions administratives en cas d’urgència en matèries competència del Ple. En aquest supòsit 
s’ha de donar compte al Ple en la primera sessió que aquest celebri per a la seva ratificació. 
 
En virtut de tot això, es proposa al Ple de la Corporació l’adopció del següent acord: 
 
Primer.- RATIFICAR el document subscrit per l’Alcalde-President de l’Ajuntament en 22 de juliol de 
2009, d’al.legacions al  projecte de Pla territorial metropolità de Barcelona. 
 
L’esmentat document d’al.legacions s’incorpora com a annex al present acord a tots els efectes legals. 
 
Segon.- COMUNICAR el present acord als Ajuntaments de Sant Andreu de Llavaneres i de Sant Vicenç 
de Montalt així com al departament de Política Territorial i Obres Públiques, als efectes oportuns. 
 
No obstant el Ple de la Corporació acordarà allò que estimi més oportú. 
           “”” 

Alcalde: En definitiva els tres Ajuntaments de les 3 Viles davant la presentació del Pla 
territorial metropolità de Barcelona que a tota la costa del Maresme refeia, millorava la 
instal·lació de la via del tren, la via fèrria amb alguns casos doncs fent varients, en 
altres soterrant-la i en altres desdoblant-la i les úniques intervencions que no es 
realitzaven era precisament en els tres Ajuntaments, vam creure necessari fer unes 
al·legacions, al·legacions per altra banda que van signar tots els grups municipals de 
les tres viles, tots excepte el PSC a les tres viles. Que val a dir, i ara ho puc esmentar, 
doncs, varem tindre reunió amb el secretari de planificació territorial del Departament, 
els tres alcaldes, la setmana passada i per tant, al menys així ens ho va fer arribar i 
ens va dir que serien considerats i per tant tindrien en compte les peticions i l’alegació 
que fèiem els tres Ajuntaments si li presentàvem un projecte comú per on tenia que 
passar la via fèrria. Per tant entenem i que tothom ho entengui les al·legacions van 
encaminades a demanar el trasllat de la via fèrria ja que el seu soterrament per la zona 
de la costa degut al nivell freàtic és complicat, és més fàcil i així s’ha fet en molts altres 
Ajuntaments i queda constància en el Pla territorial metropolità del seu trasllat per 
l’interior. Lògicament caldrà asseure’ns els tres consistoris elaborar per on passarà i 
així serà la proposta que farem arribar en el Departament de Política Territorial i que 
sembla ser, doncs que va per bon camí el fet de que tinguin consideració les nostres 
peticions. És una planificació territorial que teòricament ha d’acabar el 2025, per tant a 
llarg termini. Creiem que per Caldes és una necessitat el treure la via fèrria de la zona 
marítima permetent doncs un major espai i evitar la divisió aquesta que hem tingut des 
de mitjans del 19. Lògicament això juntament amb l’eliminació del pont de la Nacional 
quan es traslladi per dalt per la C-32, d’una manera o una altra hi ha aquest 
compromís, un compromís acceptat i aprovat en el Senat espanyol en Tràmit en el 
Parlament espanyol, que és qui ha de pagar, en consideració en el Departament de 
Política Territorial, ja que va votar en contra el tripartit al·legant que no era el moment, 
en cap cas van dir que s’hi neguessin, acceptar també en aquest consistori per tots els 
grups municipals i acceptar per tots els grups representats en el Consell Comarcal, 
ens permetrà tindre un poble de futur que mirarà cara el mar, que no estarà tallat ni 
fracturat i ens permetrà tindre una millor qualitat de vida en un futur pels que ho veiem 
i els que no hi arribem almenys que quedi pels nostres fills. Jo entenc que la Nacional 
possiblement anirà més de pressa, el tema de la via fèrria entenc que serà més 
complicat, però és ara quan toca fer aquestes al·legacions, és ara quan hi ha hagut 
predisposició per part del Departament a considerar-les, altra cosa és que després 
s’acceptin o no. Ara toca considerar-ho, per tant aquí el que anirem a fer és ratificar 
aquestes al·legacions que amb lo explicat espero que s’hi puguin afegir i per tant votin 
a favor, moltes gràcies. 

Rosabel: Bé, senyor Arnó, nosaltres ara li explicarem perquè no vam signar aquestes 
al·legacions, doncs el nostre grup considera igual que el PSC de les tres viles que 
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aquestes al·legacions presentades precisament, per vostès, per les tres viles. Són 
propostes que no són competència del Pla territorial metropolità, doncs no és 
competència d’aquest treballar a menor escala i integrar les diferents possibilitats 
tècniques i de gestió el Pla territorial només és un pla d’ordenació del territori. Per tant 
ara no toca fer aquestes al·legacions. Les seves al·legacions contenen propostes que 
afecten els plans sectorials també a temes vinculats a la política urbanística municipal, 
propostes que no poden ser motiu d’un Pla territorial que han de ser tractats en altres 
àmbits. Per aquest motiu, els grups municipals socialistes no vam signar unes 
al·legacions pensem demagògiques com desconeixedores del contingut del Pla 
territorial metropolità, perquè com els hi deia moltes de les coses que es demanen, 
que es presenten com al·legació ja estan recollides en aquest mateix Pla. Nosaltres 
considerem que el pla intenta endreçar per primera vegada després de molt de temps 
el territori de l’àmbit metropolità. Aquest és fruit d’un bon procés participatiu entre els 
diferents òrgans de la Generalitat, els Ajuntaments i la societat civil, s’han presentat 
més de 2.800 suggeriments en la fase de l’avantprojecte i per tant creiem que és 
necessari millorar la relació, tan del tren amb el territori, com amb el que hem comentat 
a nivell de Caldes el tema del viaducte. Si bé, és cert, que a nivell gràfic es planteja el 
pas del ferrocarril en aquest Pla de manera, seguint el traçat actual, el Pla deixa molt 
clar que en el seu moment qui tingui competències sobre aquest tema decidirà quin 
serà el traçat definitiu de la via fèrria. Per tant ara no toca, tocarà en el seu moment, 
quan hi hagi ja la competència directa sobre aquest tema. 

Pel que fa a nivell de Caldes el nostre municipi, nosaltres també volem el millor per 
Caldes, i treballarem per la supressió de les barreres arquitectòniques dins del 
municipi i treballarem a fi de millorar i resoldre el tema de la via fèrria i del pont de la 
Nacional II. També desitgem un poble amb un futur obert de cara al mar. Però creiem 
que el canvi de traçat del ferrocarril més a munt de Caldes, per les característiques de 
la vall, que té una vall molt pronunciada no és factible. A diferència de vostès, a Caldes 
la part de dalt de la vall és molt pronunciada i dificultaria poder fer aquest traçat a la 
part de dalt del poble. Nosaltres apostem a Caldes per qüestions tècniques pel 
soterrament de l’estació i de la via del tren i no pel trasllat. Apostem per aquest 
soterrament. Quines avantatges pot comportar? Doncs, pot comportar que se segueix 
estan més a l’abast de la gent de Caldes en el lloc d’ubicació on ha estat sempre 
l’estació i no es segmentaran els temps de viatge és la millora de la freqüència 
ferroviària que és determinant per tal de donar el millor servei als caldencs. Aquesta és 
l’aposta que fan els socialistes de Caldes i que fan conjuntament amb els socialistes 
de les tres viles. En altres estacions del Maresme de les tres viles es poden buscar 
altres solucions com semi soterraments o solucions alternatives però Caldes la solució 
nosaltres pensem que passa pel soterrament de l’estació. Per això no compartim les 
al·legacions que avui vostès presenten pel fet de que pensem que les al·legacions que 
presenten ja contenen moltes coses que estan recollides en el Pla i a més a més 
perquè l’aposta que en el seu moment farà el PSC de Caldes i de les tres viles serà 
pel soterrament de la via i no pel trasllat, per tant nosaltres votem en contra. 

Alcalde: Com sempre el partidisme per sobre del bé del municipi 

Rosabel: No!, senyor Arnó, no!, no és cap mena de partidisme, és mirar pel bé de 
Caldes. Nosaltres considerem que ara en aquest moment aquestes al·legacions no 
calien perquè no és competència del Pla el que es demana, i a més a més fem una 
aposta molt clara pel bé de Caldes. Nosaltres apostem pel soterrament, en lloc del 
trasllat, això no és partidisme, això és aportar solucions, això és mirar pel bé del poble, 
senyor Arnó. 

Alcalde: Miri li llegiré el que diu la petició de Caldes. El punt de Caldes diu el següent:  
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“

 

 
           “”” 

Per tant és això el que demanem. Supressió en superfície. D’una manera o una altra 
trasllat o enderroc,  

Rosabel: No 

Alcalde: doncs bé, miri, això és el que he llegit i això és la part expositiva de la part de 
Caldes, val?. Això és el que vam proposa’ls-hi i que vostès ni van contestar, ni van 
voler-ne sapiguer res més. Escolti’m jo entenc, jo ho entenc, es clar!, sembla ser que 
un dels redactors del Pla viu a Llavaneres i és del PSC Llavaneres, llavors jo entenc 
que li hagin de donar suport, però, escolti’m jo penso que hi ha coses més prioritàries 
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que donar suport a companys de partit i és treballar pel municipi i per la supressió de 
la via... la barrera arquitectònica que suposa la via fèrria. Si, escolti’m si la seva 
proposta serà el soterrament doncs també ens hi afegirem, però és clar, si en el mateix 
Departament de Política Territorial el propi planificador ja ens diu que el soterrament 
per l’actual traçat és inviable, no tan pels costos, si no pel nivell freàtic i després pel fet 
de que hauria d’aturar el trànsit ferroviari durant tot el temps que es faci l’obra i que 
veu més factible el seu trasllat i ens demana als alcaldes que li fem una proposta de 
trasllat que hem de proposar en els nostres consistoris. Home, a mi em dona la 
sensació que això de demanar el soterrament és dir alguna cosa, però que preval el 
seu partidisme acèrrim sobre el bé comú del municipi. Moltes gràcies. 

Rosabel: Miri senyor Arnó aquestes acusacions que vostè fa sobre un company del 
PSC són molt greus i totalment fora de lloc. Jo les trobo molt, molt, molt, molt 
desafortunades i en el seu propi estil sempre fent acusacions de les que no té cap 
fonament. Ho trobo d’aquesta manera perquè realment nosaltres el que hem fet ha 
sigut treballar, treballar per Caldes com fem sempre i assabentar-nos realment de que 
era millor per Caldes i en aquest sentit se’ns ha informat que tècnicament és més 
possible i és molt millor fer el soterrament. Vostè té un altre punt de vista, són dos 
punts de vista diferents, però el que no li permeto és fer demagògia com fa sempre 
vostè i dir doncs, que nosaltres som partidistes, que primem els interessos particulars i 
de partit per sobre del bé del poble, no, senyor Arnó, això és fer demagògia com la que 
fa sempre vostè i el que vostè ha llegit en les al·legacions, moltes de les coses que fan 
referència a Caldes nosaltres també les refrendem i estem d’acord però no és ara el 
moment de demanar-les, perquè com ja li he dit el Pla territorial no fa res més que 
ordenar el territori i no és competència del Pla territorial demanar-li totes aquestes 
coses. S’ha de demanar a les Administracions que després tinguin la competència per 
tirar endavant aquests projectes. Per tant senyor Arnó nosaltres treballem per Caldes, 
hem presentat una proposta, a la nostra proposta també hem afegit les al·legacions, 
perquè les al·legacions ja contenen moltes de les coses que estan previstes en el Pla 
territorial, cosa que demostra que qui ha preparat aquestes al·legacions, no sé si va 
ser un company, o no de convergència però no es coneix bé el Pla territorial, perquè 
realment aquestes al·legacions deixen molt que desitjar, perquè hi ha moltes coses 
que es demanen que ja estan contemplades en el Pla territorial, per tant senyor Arnó 
deixi aquest discurs que vostè fa sempre, aquest discurs negatiu, aquest discurs propi 
d’una persona que fa demagògia constantment i permeti’m doncs dir-li que nosaltres 
també treballem pel bé de Caldes i que en aquest sentit nosaltres i seguirem treballant 
i que per això fem aquestes propostes i que en el moment que calgui anar a defensar 
aquestes al·legacions on calgui, en el moment que correspongui. Nosaltres serem els 
primers. 

Alcalde: Bé, vostè diu que te feta una proposta, sobre la taula no hem vist cap. La 
veritat és que m’agradaria “sapiguer” qui els ha aconsellat, potser el tècnic d’algun 
Departament, perquè, és clar, aquí en cap cas s’està donant la solució tècnica no ens 
correspon a nosaltres, la solució tècnica la donaran els tècnics. 

Rosabel: Vostès estan donant una solució que afecta temes tècnics 

Alcalde: No, ja veig que no ha escoltat, nosaltres li hem llegit les al·legacions, jo li he 
dit i li reprodueixo el que el secretari de planificació ens va dir, altra cosa és que es faci 
o no es faci. Nosaltres apostem per la supressió de la via fèrria, ja sigui soterrada o 
traslladada, m’és igual, m’és indiferent això ho diran els tècnics, no ens correspon a 
nosaltres. Ara a mi em sorprèn quan vostè diu que li han aconsellat que la millor 
manera, o sigui que és més viable tècnicament el soterrament que no el trasllat. 
Home!, jo penso que, per sustentar els seus arguments si ho fa en base tècnica, ens 
hauria de dir qui és que l’aconsella tècnicament perquè així possiblement, llavors el 
podrem anar a veure i podrem proposar-li aquesta solució que en principi en el 
Departament Territorial ens deien que no era tan viable, proposa’ls-hi i així tots 
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estarem d’acord, perquè tots volem la supressió, ja sigui per sota terra o traslladada, 
per tant, si us plau, digui’ns qui l’aconsella, si us plau. 

Rosabel: Miri, senyor Arnó vostè el que tenen clar és que volen que es traslladi la via 
fèrria i vostè no respon amb la veritat i no respon amb el que nosaltres li demanem i 
per tant jo torno a insistir, perquè sinó no ens entendrem mai. Vostès han deixat molt 
clar que el que volen és el trasllat de la via fèrria i per tant doncs aquest trasllat implica 
doncs unes qüestions tècniques que no seran el soterrament i punt. 

Alcalde: Bé i punt. Però ja em podrà dir a les al·legacions on surt que demanem el 
trasllat?, estem dient supressions en superfícies, queda molt clar, supressions en 
superfícies en el pas per Caldes: Jo entenc que per sota terra no és superfície, per tant 
queda suprimit i es dona compliment a les peticions. Ara escolti’m, molt bé, el seu vot 
si us plau? 

Rodabel: El nostre vot ja li hem dit que serà contrari. 

Alcalde: Molt bé, doncs queda aprovat per sis a favor i tres en contra. 

Ara no hi ha mocions que s’hagin presentat  

23. MOCIONS 

procedim al precs i preguntes  

24. PRECS I PREGUNTES 

Alcalde: Procedirem com és habitual, el grup que les ha presentat les llegirà i el 
portaveu del govern les respondrà. Pregunta primera? 

Miquel: Bé com a primera pregunta del grup municipal el PSC 

 
 
Àngel: Per disposar de tresoreria i agilitzar les operacions. Fins ara l’Ajuntament havia 
finançat inversions d’anys enrere que ni tan sols s’havien procedit al seu cobrament i 
que han ocasionat greus problemes de tresoreria amb el conseqüent retard en els 
pagaments de proveïdors, com per exemple els vestuaris del poliesportiu, 
l’arranjament de la piscina del poliesportiu i la següent era, cap. 

Miquel: Val a dir que per lo menos reconeix mala gestió per part de les inversions de 
l’Ajuntament. Els vestidors del pavelló i la reparació de la piscina són temes que van 
acabar vostès. 

Alcalde: Permeti’m, “home”, miri, les inversions quan es comencen a executar han de 
seguir un procés per poder-les cobrar, el que no val és que digui, vostès les van 
començar, vostès les van acabar però ens vàrem trobar en que el procés que no 
s’havia iniciat, inclús en el tancament de la tercera paret o la quarta paret del 
poliesportiu l’empresa que havien contractat vostès de Madrid havia fet fallida i feina 
hem tingut per poder certificar les despeses que s’havien realitzat i aquesta no ens la 
vam trobar en marxa sinó que ja s’havia fet dos anys abans. Per tant sabem del que 
estem parlant. Següent pregunta 

Miquel: Només recordar-li que m’imagino que no és culpa nostra que l’empresa fes 
fallida. 
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Alcalde: No, és culpa seva no haver tramitat oportunament els formularis que utilitza la 
Generalitat i la Diputació de Barcelona per poder procedir al cobrament a mesura que 
s’anava fent les liquidacions perquè l’empresa va fer fallida però si que s’ho va cobrar 
tot. 

Miquel: Fa dos anys que està al govern senyor Arnó, només recordar-li això. 

 

Àngel: Les obres d’arranjament i posta a punt de l’aula de 0 a 1 anys, juntament amb 
els petits detalls de finalització de les realitzades el 2008 són la continuïtat a les 
autoritzades pel Departament d’Ensenyament durant el 2008 i endegades a l’estiu del 
mateix any. Per tant és la mateixa empresa que les va fer l’any anterior. No així les de 
l’aula polivalent destinada entre altres coses a l’aula de música que s’ha encarregat a 
una altra empresa del municipi i en quan a la segona dir que les classes varen 
començar amb tota normalitat el primer dia de curs i excepte la banyera dels nadons 
que per problemes de subministres no ha arribat, tot estava acabat. 

Miquel: Ens agradaria si us plau, que en dongués el nom de l’empresa. És el que hem 
demanat, quina empresa està fent la nova aula de 4 a 12 mesos? 

Alcalde: Senyor González, si vol donar noms d’empresa els dona vostè. Següent 
pregunta 

Miquel: Bé, demanar-li al secretari un informe li fem la pregunta directament, se’ns 
contesti per escrit. 

 
Àngel: L’empresa que presta el servei és CESPA  amb un contracte d’urgència, la 
licitació es farà el més aviat possible. La tercera estan clausurats fins que la nova 
empresa tingui l’adaptador pel seu ús. Ya està hecho?, pues, mira millor encara. 
Perdoni quedis amb aquest últim comentari que li ha fet el regidor. 

Miquel: No si ja ho he dit jo. 

Àngel: La quarta i la quinta és cap. 

I la sisena són 394 mil, ai! perdona 394 amb 68 euros diaris. 

 

Àngel: El secretari i l’alcalde i ho han vist en a l’expedient. 
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Àngel: Doncs miri els servei tècnics municipals en data recent. A Salvador David Moral 
Bofill, construccions i reforme. El tema del visat és una obsessió per a vostès, això és 
evident i més quan en 16 anys no hem vist cap projecte que el tingui. Ja li hem dit que 
els serveis tècnics municipals. L’import són 4.401 més IVA i es tracta d’un traster de 
pocs metres quadrats sense necessitat de projecte i amb una adjudicació directa que 
és fins els 50.000 euros, IVA a part. 

Miquel: El que ens costa més d’entendre és que portem dos mesos demanant aquest 
projecte.  

 
 
Àngel: El control es fa en rigor, diàriament, mitjançant la lectura de concentració de 
clor per part dels treballadors municipals del poliesportiu. L’escala que pot alertar si 
l’aigua de bany està degradada és clara i mai s’ha detectat cap anomalia. Almenys si 
més no aquí a l’Ajuntament. 

Rosabel: Aquest informes dels treballadors municipals estan a l’Ajuntament. 

Àngel: És evident 

 
 
Àngel: El manteniment l’ha realitzat, com deia bé vostè l’empresa CEO conjuntament 
amb la pròpia brigada municipal que a la vegada s’encarrega de altres zones verdes 
del municipi i a un cost d’horari molt inferior al que tenien vostès contractat. Recordem 
que vostès pagaven 1.983,03 euros mensuals per 15 hores de servei a la setmana, és 
a dir, a 31,48 euros per cada hora de feina molt superior al preu d’hora extra de 
qualsevol treballador de la casa, ja que el manteniment el realitza la pròpia brigada 
municipal a discreció del seu responsable i amb una total satisfacció dels visitants i del 
propi govern, satisfacció que millorarà amb la inversió del projecte FEDER que crec 
que el coneixen recentment adjudicat a Caldes, que permetrà un arranjament definitiu 
del Parc. 

Alcalde: Senyora Rosabel, jo li agrairia que no rigués d’aquesta manera perquè com 
vostè sap i a vegades es posa de manifest estem parlant de coses serioses i manifesta 
una, jo penso absoluta falta de respecte a les persones que estan parlant, moltes 
gràcies. 

Miquel: Bé, jo convidaria a qualsevol veí del poble a fer una visita al parc i a veure la 
instal·lació en quin correcte manteniment el tenen vostès. Sobre tot perquè el seu 
manteniment, bé ja l’explicarem el grup municipal socialista però deixa molt que 
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desitjar i demanaríem que a part de la inversió si pot ser que arreglin les coses que 
s’han espatllat durant dos anys 

Àngel: Justament dos anys? 

Miquel: No, només la inversió sinó que un correcte manteniment, un parc és de tots els 
veïns i veïnes del poble. 

Alcalde: Molt bé. Següent pregunta? 

 
 

Àngel: Això se’ls hi va contestar en el seu moment. Se’ls hi va contestar exactament a 
la pregunta número 4 del ple del 27 de juliol del 2009. 

Miquel: I, no va contestar res. 

Àngel: No se’n recorda? 

Alcalde: Següent pregunta? 

Miquel: No si ho recordo perfectament  

Alcalde: Acabem d’aprovar l’acta 

Miquel: Sí, però no havia el nom de cap tècnic 

Alcalde: Li vam contestar el que teníem que contestar-li 

Miquel: Li demano al secretari... 

Alcalde: Demani al secretari el que vulgui, però escolti’m la resposta la tenen en a la 
pregunta perquè és exactament la mateixa pregunta de l’últim ple. Llavors, clar, ja se’ls 
hi va contestar. Una altra cosa és que els hi agradi o no les respostes que reben però 
ja se’ls hi va contestar, per tant següent pregunta si us plau. 

Miquel: No hi ha resposta 

Àngel: A més a més ho està apuntant o apunta les que vol, si més no. La novena ara li 
contesto, miri 

Alcalde: Següent pregunta 

Miquel: Voldríem saber quin tècnic a visat l’obra i quin tècnic ha signat el projecte 
d’aquesta nova parada? 

Alcalde: Següent pregunta  

Parlen tots alhora, el Grup Municipal del PSC vol respostes i el Grup Municipal de CIU 
diu que ja tenen la resposta en el ple anterior. 
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Alcalde: El secretari està en aquí per respondre lo que se li pregunta i sempre i quan el 
president li dongui la paraula i autorització. Miri l’acta de l’última sessió si us plau? 

Secretari: La del 27 

Alcalde: Si, gràcies. Molt bé. Pregunta 4, molt bé, miri. La resposta la té aquí. 

Vostès han aprovat aquesta acta. La té aquí la resposta, per tant no ens torni a fer la 
pregunta. Següent pregunta? 

Àngel: I és una evidència important 

Alcalde:Següent pregunta o procedirem a llegir-la? 

És exacte al que aprovàvem suposo que han tingut un error de picatge i les han repetit 

Àngel: Copiar i pegar aquest és un vici  

Miquel: Home, jo el copiar i pegar només l’he vist en el seu govern. A vegades ha 
hagut de canviar actes senceres perquè ha hagut de fer copiar i pegar. A mi en l’acta 
aquesta no hi ha cap resposta de quin tècnic ho ha fet  

Alcalde: Senyor González li vam respondre  

 
 

Àngel: Ídem, pregunta 8 del ple del 27 de juliol del 2009. 

Miquel: Tampoc ens la va contestar 

Alcalde: Miri, ha aprovat vostè l’acta la pregunta és idèntica. Jo entenc que ha sigut un 
error. És dispensable. Següent pregunta? 

Miquel: Home, jo entenc que quan un portaveu diu que a la parada de Mar Salada  hi 
ha dos “estanteries”, jo li demanaria al portaveu que baixés a mirar-se la parada la Mar 
Salada a veure si hi ha dos estanteries o hi ha una parada sencera  

Alcalde: Pot procedir  

Miquel: voldríem saber qui ha aprovat aquest projecte? Tornem a demanar, si us plau, 
que se’ns contesti 

Alcalde: Ho té 

Miquel: ... se’ns vulnera el dret a la informació que té aquest grup municipal com a 
representació de quasi la meitat dels veïns d’aquest poble 

Alcalde: Senyor González si vostè creu que se li vulnera el dret a la informació pot 
interposar un recurs contenciós administratiu per la vulneració de l’article 23 de la 
Constitució Espanyola, mentrestant faci el favor de procedir a la següent lectura, de la 
propera pregunta. 
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Miquel: Mira tenim la sort de que se’ns tanquen els micros i tot. 

D’acord, d’acord. La pregunta 10 la retirem perquè ja tenim informació de quins dèficits 
o beneficis té el servei de l’Ajuntament de Sant Vicenç amb el tema del bus. 

El tema 11 (comença a llegir-la) 

Àngel: Perdoni, la pregunta 10 

Miquel: L’hem retirat 

Alcalde: Bé, doncs la repetirem 

Àngel: Justament, si em permet una interioritat a la pregunta 10 riurem, menys mal que 
se’n han adonat i ràpid. Perquè no recordaven la pregunta del 27 de juliol. No, 
aquesta, aquesta deixi-me-la llegir en a mi 

Parlen alhora 

Ah, clar, la retiren, sap per què? Perquè diu   

 
 

Escolti’m ho ha contestat en el punt número 7, la seva companya. Per això l’ha retirat,  

Miquel: Sí 

Àngel: Per què? Per què més? 

Miquel: Perquè més de que? 

Àngel: Perquè m’està fent dues preguntes del ple passat i no es recorda que justament 
s’ha adonat vostè que tenen la informació que pregunten  

Àngel: I si em permet la broma per això  ... riurem ....collons ja l’ha tret 

Miquel: Collons? 

Alcalde: Següent pregunta, si us plau? 

Miquel: Vostè sap que l’Ajuntament de Sant Vicenç va informar sobre les pèrdues del 
bus? 

Àngel: Passi a la 11 que no es noti 

Alcalde: Senyor González el tema del dèficit que tingui un altre Ajuntament en un 
servei no és problema d’aquest, és problema de l’Ajuntament veí. 
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Àngel: Bé, tornem a la mateixa deixadesa, és curiós que em formuli preguntes al Ple i 
no ho faci al propi Consell d’Administració al qual és membre senyor González! 

Els permisos venen donats pel propi contracte com en qualsevol obra pública i s’ha 
realitzat un pagament en base a una factura i regulat per l’article 215 de la Llei 
30/2007, del 30 d’octubre de contractes del sector públic. Que si vol a més a més li 
llegeixo, però a més a més per l’”acopio” abans hem fet menció quan estàvem tocant 
el tema de les plaques. Si vol li llegeixo? 

Miquel: No, no fa falta. Sóc membre del Consell d’Administració. Ho vaig demanar i no 
se’m va contestar, no sabia ningú quan s’havien entrat aquests informes. Divendres el 
tècnic d’administració general tenia que donar-nos còpia de tota aquesta informació. 
Nosaltres si se’ns hagués donat còpia d’aquesta informació haguéssim retirat la 
pregunta però el tècnic aquell dia no hi era. 

Per tant la pregunta està molt clara: En quina data s’ha entrat aquest expedient? A mi 
em pot explicar missa del Consell d’Administració de l’EPEL perquè primer de tot vostè 
no hi era. Per tant no sap ni lo que va passar. Hi estic convençut que no  

Veu de fons 

Miquel: Escolti’m deixi’m parlar perquè jo estic en respecte escoltant-li totes les 
bajanades que està dient. 

En quina data han entrat aquests permisos necessaris per començar les obres? 

Alcalde: Però, senyor González 

Miquel: Aquesta és la pregunta que no ha contestat hi ho tornem a demanar al 
secretari que se’ns contesti per escrit 

Alcalde: Senyor González, miri qualsevol obra pública quan signen el contracte, 
serveix com a permís. Vostè quan van fer el Poliesportiu, li van demanar un permís 
d’obres? No. Perquè era una obra pública. Això té el mateix tracta que una obra 
pública, per tant no busqui el que no existeix. Següent pregunta? 

Miquel: Que acaba de dir? Que una empresa privada no ha de fer un projecte? Que 
l’empresa privada no ha de demanar permís al Ministeri d’Indústria per connectar la 
central fotovoltaica? 

Alcalde: Senyor González, si us plau procedeixi a la següent pregunta 
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Àngel: Bé, caldrà que ens digui qui ha realitzat el suposat informe que vostès 
mencionen. Ja que l’empresa contractada pel servei de prevenció i riscos laborals, per 
cert que mantenim la mateixa que vostès ja tenien, no menciona el que vostès 
exposen. L’alumini que jo recordi ja estava amb aquesta carència quan vostè va 
demanar que el muntessin. Vostè el va demanar. Clar! ara ens parla d’extintors que 
justament, i no vull fer-ho en un to pejoratiu però l’Escola Bressol se’ls hi va cremar a 
vostès i vostè sap el que va dir en aquell Ple i jo me’n en recordo perfectament que 
l’extintor l’havia de tenir el bidell de l’escola de dalt, vull dir. I ara m’ho pregunta a més 
a més. 

I escolti’m a part. És que li aniria contestant cada una perquè no se qui ho ha escrit. 
Perquè quin perill de personatge. Escolti, digui’m una escola que tingués agafades a la 
paret o digui’m algú que té agafada a la paret una rentadora. I miri de soterraments no 
hi entendré, però d’això Déu n’hi do!, escolti’m. Digui’m qui té una rentadora agafada a 
la paret? Digui’m una escola i se qui porta els manteniments, per exemple, de les 
escoles de Mataró. Diguin-me’n una. 

Miquel: Bé, jo com que el tema de l’acusació aquesta de l’incendi és una cosa que es 
va repetint, no he contestat mai. La veritat és que les acusacions que vostè sempre 
m’han anat fent de que se m’ha cremat a mi l’Escola Bressol. 

Àngel: Jo no he dit res de vostè 

Miquel: M’ha dit a mi. No he contestat mai. Jo l’únic que li vaig a dir és una cosa. Els 
pares de l’Escola Bressol em van demanar que no es prengués cap tipus de represàlia 
contra la persona responsable de l’Escola Bressol. No és que es cremés l’Escola 
Bressol. Es va cremar un quadro de l’Escola Bressol. Que està per això perquè quan 
hi ha una sobrecàrrega cremar-se. Lo que no estava preparada l’Escola Bressol és 
perquè hagués tota la merda que hi havia al costat del quadre. Sap qui era la 
responsable de l’Escola Bressol? La cunyada del senyor alcalde.  

Àngel: Bueno! 

Miquel: M’entén? 

Àngel: Hi havia extintor? Per allò? Hi havia extintor? 

Miquel: Pot continuar seguint donant-li voltes 

Àngel: Hi havia extintor? 

Miquel: M’entén? Vostè pot continuar donant-li voltes a que es va cremar l’Escola 
Bressol. De tot això no ha contestat res. De tot això no ha contestat res 

Àngel: Jo contesto 

Miquel: Això és del 2008. Que ve l’extintor, estan manant des de fa dos anys. 

Àngel: Jo li estic contestant 

Miquel: Li han donat una subvenció de més de 200.000 euros per arreglar l’Escola i 
han fet aquest nyap, no m’estranya que haguessin canviat de regidor d’Educació. 

Alcalde: Senyor González, això ja sobrepassa 

Àngel: No, no val la pena 
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Alcalde: el fet de que una persona es pugui dir com a tal. El fet d’evacuar les seves 
responsabilitats a una persona que no hi és. Que li va advertir de que “enxufar” tants 
radiadors elèctrics en una instal·lació gens adequada, no legalitzada, perquè la 
legalització l’estem realitzant nosaltres i s’ha fet de la part que es va fer les obres del 
2008, per tant pot veure les factures de l’empresa que ho ha fet i que està ampliant i 
realitzant en a la zona nova. 

Transferir aquesta responsabilitat a una persona que, repeteixo, li advertia i li trucava 
dient: “escolta’m que això salta cada dos per tres”. Responsabilitats del fet de tindre 
més nens i més criatures de les que tenia autoritzades, li recordo que tenia 
autoritzades 38 alumnes i en van evacuar 47, per tant molt per sobre del ràtio. No 
disposava ni d’un sol extintor a l’escola i encara hi ha gravacions i hemeroteques en 
que ho diuen i precisament això que el tenia que tindre el bidell de l’escola del CEIP 
perquè l’extintor necessitava un curs específic de no se que. 

Això sí, a corre-cuita van baixar els extintors després de cremar-se. Transferir aquesta 
responsabilitat de tindre una escola malmesa, d’uns lavabos que no eren dignes ni de 
mencionar-se lavabos, on les professores tenien feina per entrar allà dintre, que tots 
els que hem portat, repeteixo, tots els que hem portat la canalla a l’Escola Bressol 
sabíem com estava aquesta Escola Bressol, que ara està adecentada. Lavabos en 
condicions, amb petits defectes que es van subsanant com qualsevol altra obra. 

Ara sigui capaç vostè de dir que l’escola se li va cremar a una altra persona? Quan 
vostè n’era el responsable del pla de prevenció que si que ens agradaria sapiguer on 
està, perquè en principi segueix en vigor el que tenien vostès fins que ara quan finalitzi 
la reforma de l’aula polivalent, al final d’aquest mes, puguem fer-ne un de nou i tot això 
amb una empresa de prevenció com Déu mana, una empresa que vostès ja tenien 
contractada i que nosaltres mantenim i que li asseguro que tots aquests escrits que hi 
ha aquí aquesta empresa de prevenció no els ha realitzat, perquè entre altres coses 
una de les prerrogatives de ser responsable de prevenció de riscos laborals és 
precisament el mantenir la confidencialitat dels informes que fan i no ventilar-los de la 
manera que ho estan ventilant. Per tant, poc professional qui li ha fet aquest informe 
que ni ve signat. 

Per tant, si us plau, això de passar la responsabilitat seva com a regidor en el seu 
moment a una altra persona i que ara resulta que és la meva cunyada. Home!, això ja 
és anar més enllà de qualsevol dignitat personal, política o de la mena que vulgui dir-li. 
Sembla ser que això és l’únic que sap fer vostè, és expulsar-se les puces i llençar la 
merda cap els demés. Bé segueixi així que va bé i a nosaltres ja ens està bé. Gràcies. 

Miquel: Bé, agrair-li les seves paraules, durant dos anys vostè només ha fet que 
passar els problemes al grup municipal del PSC, puguin ser contenidors, pugui ser 
Escola Bressol o pugui ser el tema que sigui. 

I vull repetir l’última frase de l’informe que he llegit  

 
 

Aquest informe està amb registre d’entrada. Qualsevol persona. Vostè de tot lo que ha 
dit només tenim clar que ha dit que vostè no sabia res. És el que vostè ha dit, a part 
d’això pot insultar, pot parlar de l’antic, pot parlar de l’anterior, pot parlar del que vulgui, 
però aquestes deficiències estan a l’Escola Bressol i la Generalitat de Catalunya li ha 
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donat més de 200.000 euros de subvenció per fer una Escola Bressol correcta i no 
aquest nyap d’Escola Bressol. 

Ara es canvia el regidor d’Educació sense cap explicació, em sembla que el regidor 
d’Educació lo que ha de fer és agafar aquest informe i començar a fer obres i no 
començar a repartir contractes a dit  

Alcalde: Senyor González permeti’m una cosa, miri, el que estigui en el registre 
d’entrada no vol dir que sigui veraç, ja li asseguro jo que el 27 d’octubre del 2008 jo no 
he fet cap inspecció, amb ningú, entre altres coses perquè no em pertoca i la 
Generalitat de Catalunya ens ha donat 115.000 euros per les obres d’ampliació, 
115.000 res més. No els dos cents i pico que diu vostè  

Miquel: A mi m’agradaria que escoltés per lo menos lo que se li diu perquè diu que ha 
fet una visita conjunta amb la técnica de prevención, no amb vostè, amb vostè no ha 
fet cap visita tècnica. 

Alcalde: Em pensava que s’ho hauria inventat. 

Miquel: Informe entrat per registre d’entrada, i lo que posa és que vostè és coneixedor 
d’aquest informe i com a registre d’entrada, tan el regidor d’educació com vostè és 
coneixedor d’aquest informe 

Alcalde: Ja li dic jo que moltes coses de les que són aquí no són certes 

Miquel: Ja podria fer un informe..  

Àngel: I ben coneixedor n’és vostè 

Miquel: Si home, si 

Àngel: I ben coneixedor n’és vostè 

Alcalde: Molt bé, següent pregunta 

Miquel: 

 
 

Àngel: Bé, han canviat el sostre de P4, pel risc de caiguda que comportava amb 
l’autorització del Departament d’Educació, que és a qui li corresponia, però per falta de 
finançament s’ha fet càrrec l’Ajuntament tornem a tindre un greu problema de saber 
quan cal, quan no un projecte. S’ha substituït un sostre de fusta per un de guix, per un 
valor de poc de 3000 euros per l’empresa Trumes, adjudicatària del magatzem de la 
brigada i l’enllumenat l’ha substituït el servei de la brigada municipal. Es realitzaran 
tantes actuacions com calguin per millorar la seguretat de l’escola on els nostres 
infants s’hi passen bona part del temps, però no hem d’oblidar que és el Departament 
d’Ensenyament qui ha d’invertir. L’Ajuntament ha actuat per manca de recursos del 
Govern de la Generalitat, que esperem en disposi el proper any per la nostra escola. 
Les “làmpares” utilitzades són les homologades per la bressol. Ja s’ha parlat amb la 
comunitat educativa per substituir-la, per substituir la il·luminació per una altra de 
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millor. I la despesa s’imputa a la partida d’inversions de l’escola CEIP del pressupost 
vigent. 

 
 

Àngel: Bé, l’orquestra ha costat 14.500 euros, IVA inclòs i les actuacions estaven 
repartides. El primer dia va ploure si tots ho recordem, i el ball es va traslladar a la sala 
i la resta degut a infraestructura que comporta cada orquestra, que porta cada 
orquestra és incompatible amb la petita capacitat que té la pèrgola del parc que a més 
a més vostès van dissenyar i construir. 

Miquel: Construir no vam construir, eh!, la devia construir una empresa. 

Àngel: en temps de que vostès... 

Miquel: encara no construïm 

Àngel:   governaven  

Alcalde: Alguna altra pregunta? 

Miquel: Si que voldríem fer una pregunta, pel que m’imagino que contestarà pel 
següent ple perquè són dades tècniques 

Alcalde: No, n’hi falta una 

Miquel: si “bueno”, però, fem una de vinculada a aquesta per contestar al següent Ple. 
Que és que voldríem saber el cost de totes les actuacions que han hagut durant 
aquesta Festa Major, de cada una de les orquestres i de cada una de les activitats 

Angel: És una pregunta oral, vol dir? 

Miquel: Si, pel següent Ple, ja li dic, està vinculada a aquest pregunta que demanem el 
cost de totes les activitats que han hagut en la Festa Major del 2009, així quan han 
entrat a justificar els pagaments d’aquestes activitats, les factures de pagament 
d’aquestes orquestres 

Alcalde: Jo li diria que, a veure, o la llegeix correctament perquè després la 
interpretació pot ser defectuosa i si no li contestem el que vostè vol o bé, i com que 
serà pel proper ple, ja que la té escrita, doncs miri jo penso que és més fàcil que ens 
l’entregui i li contestarem pel proper Ple. 

Miquel: Jo només desitjo que com que la faré per escrit dos mesos abans per lo 
menos me la contestin. 

Alcalde: Amb dos dies li estem contestant, imagini’s en dos mesos 

Miquel: No, si en dos dies no ha contestat res 
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Àngel: Bé, doncs no s’ha realitzat i de moment cap millora al respecte. 

Miquel: Val 

Alcalde: Molt bé, alguna pregunta verbal? 

Miquel: Aquesta que hem deixat, ja li enviarem per escrit al secretari  

Alcalde: Doncs, a mi em permetrà que li contesti una pregunta d’una empresa, de les 
tantes que vostès posen entredit, que diu el següent: 

“Manel Roig i Conill amb DNI, que obviaré, domicili professional al carrer Llenguadoc, 
35 – 39 de Barcelona, actuant en representació de Miatec Innova, SL i en qualitat 
d’administració única d’aquesta societat ubicada a la mateixa adreça. Diu que havent 
rebut la notificació de l’il·lustríssim senyor Joaquim Arnó en qualitat d’alcalde del 
municipi de Caldes d’Estrac en el que tramet fotocòpia de l’escrit del grup municipal 
socialista on s’esmenten presumptes irregularitats que podrien tenir relació amb 
l’actuació de l’empresa que represento manifesta: 

Primer que el fet que el tipus d’instal·lació que s’està fent al municipi sigui la primera 
d’aquestes característiques (ens referim a l’enllumenat públic) la primera que es fa a 
Catalunya ha comportat una inversió important en temps i recursos tan per part del 
subministrador com per part del fabricant de llumaneres i de la nostra mateixa 
empresa amb l’objectiu primordial d’assolir els objectius d’estalvi, eficiència i 
descontaminació lumínica previstos i requerits per estaments com són el Departament 
de Medi Ambient i l’Institut Català d’Energia. 

Segon: Que la presentació d’una factura no significa conformitat de la mateixa i Miatec 
sabia perfectament que en el moment de presentar-la, que aquesta no obtindria la 
conformitat dels serveis tècnics municipals fins que el conjunt del material sigues 
completament instal·lat i funcionant com així ha succeït. 

Tercer: Que la factura es va presentar amb l’única intenció d’agilitzar els serveis, la 
seva tramitació atès que el volum de material adquirit, la mà d’obra de preparació 
d’aquest material, el temps d’oficina tècnica i enginyeria dedicat a les proves per 
garantir el seu funcionament correcte, comportava per la nostra empresa un cost 
percentualment molt més elevat que la feina de la instal·lació final de que és el que 
mancava. 

Quart: Que la presentació de factures proforma, els pagaments a compte, l’abonament 
de part del treball abans de fer aquest cobert comenci quantes vegades un encàrrec 
comporta abonament del 50 % a l’inici dels treballs, a la resta de finalitzar-los, a títol 
d’exemple, certificacions parcials, etc són fórmules absolutament normals, habituals i 
acceptades i legals dins les relacions comercials de l’economia de mercat establerta. 
Que en el moment de redactar aquest document, 26 de maig del 2009 restava pendent 
l’abonament de les esmentades factures tot i que la instal·lació de la que fa referència 
feia dies que estava en funcionament. Que un “plog” perquè ho sàpiguen els oients, 
això és les denúncies que van fer de que l’empresa feia factures falses. 
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Des del desconeixement de les motivacions i objectius que portava el grup socialista 
municipal a fer les acusacions que consten en el document enviat considerem que 
segurament existeixi per part del formulant un desconeixement important del procés 
seguit, les informacions que apareixen sobre la nostra empresa tenen la part certa com 
és la situació documental expressada però no les conseqüències que se’n extreuen. 

Ens dol que els redactors no hagin tingut ni la delicadesa, ni el respecte suficient per 
donar-nos audiència abans d’acusar, no considerem que la informació continguda en 
el document hagi estat verificada ni contrastada amb la rigorositat que requereix 
qualsevol document públic. No podem acceptar que el nom de la nostra empresa sigui 
utilitzat de forma gratuïta per fer acusacions sobre els que no tenim res a veure i 
finalment ens queda manifestar i reiterar la nostra voluntat de seguir col·laborant amb 
l’Ajuntament de Caldes, amb l’equip de l’alcalde, senyor Arnó, amb la mateixa 
professionalitat que hem mostrat en tot moment des de que vàrem començar a 
treballar amb l’equip dirigit per l’alcalde senyor Rangel, primer i amb el seu successor 
l’alcalde senyor Freixas després. Barcelona, 7 d’agost del 2009, registre d’entrada 
3718 que segurament ja l’han vist, ja se la deuen haver llegit, però que em van 
demanar que fes públic. Lògicament se'ls hi farà arribar. 

Miquel: Puc demanar la paraula? 

Alcalde: Si 

Miquel: Primer de tot sembla que l’empresa Miatec el primer que ha d’explicar 
públicament és quin tipus de contractació se li ha fet, per gastar-se aquest Ajuntament 
prop de 300.000 euros en faroles i que no hi hagi cap tipus de contracte públic, ni cap 
tipus de licitació i això de factures del 2008 al 2009 i que aquesta sigui l’explicació, 
permeti’m somriure, però bé, em sembla que són altres llocs, aquesta empresa i gent 
de l’equip de govern ho haurà d’explicar. En relació a que no ha tingut audiència, de 
que no hem parlat amb ell. Li pot passar el meu nom, li pot dir al senyor Manel Roig 
que jo vaig parlar telefònicament amb ell i digui-li al senyor Manel Roig lo que em va 
explicar, que li havíem dit i que li havíem demanat per fer aquestes factures, li pot 
preguntar tranquil·lament i em pot portar un altre informe dintre de dos mesos, jo 
estaré aquí sentadet. 

Alcalde: Molt bé, que sàpiga que això d’embrutar les empreses i dir mentides sobre 
empreses que treballen a les quals tenen els seus propis contractes, ha de seguir el 
procediment establert, sembla que no és de rebut. Moltes gràcies. 

Miquel: A mi, m’agradaria només una petita puntualització. La meva companya ha 
defensat els veïns i veïnes de tot el poble i se li ha acusat de defensar a una empresa, 
l’empresa ja es defensarà allà on s’hagi de defensar, que és el jutjat. Vostè aquí ha 
defensat a una empresa privada, davant del bé comú de tots els veïns. 

Alcalde: Senyor González jo estic defensant l’actuació que hem realitzat amb aquesta i 
qualsevol altra empresa que s’ha treballat i vostè posa en dubte els tràmits 
administratius realitzats per aquest govern, val? I posa en dubte el fet de que tota una 
sèrie de subvencions atorgades intentessin que ens els traguessin i acabés perdent tot 
el municipi, d’això es tracta i d’això és del que estem parlant. 

Miquel: Una petita puntualització abans d’acabar, fa dos plens van venir aquí el senyor 
Santi Artigas i el senyor Miquel Sánchez de dos empreses vinculades amb 
contractacions de l’Ajuntament a defensar-se. Ara vostè fa lo mateix. Però no venen 
dos persones a defensar-se, sinó vostè té aquí una carta d’una empresa, una carta 
d’una empresa quan vostè representa tot    d’aquest poble    els interessos particulars 
d’una empresa a la qual li ha donat uns contractes    i a la qual vostè li ha adelantat 
factures del 2008 per justificar subvencions del 2007, això és lo que ha passat en 
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aquest poble. Però, bueno, vostè ja donarà explicacions on les hagi de donar    senyor 
Manel Roig digui-li si jo no em vaig presentar, telefònicament, amb el meu nom i amb 
el meu càrrec i li expliqui que em va comentar sobre aquestes factures, no es 
preocupi, nosaltres estarem aquí sentats, esperant que el senyor Manel Roig vingui a 
un ple a explicar-ho. I que em digui a mi a la cara que nosaltres no ens vam presentar 
a ell. 

Alcalde: Senyor González, vostè confon les coses. Aquí el que estem defensant són 
uns tràmits i uns procediments que hem seguit per una obra pública i quan defensem 
aquesta empresa, defensem el procediment seguit. 

Senyora Rosabel, ja sé que l’aburrim molt, no cal que badalli. Donem per acabat el 
Ple. 

I no havent-hi més assumptes dels quals tractar, i essent les onze hores vint minuts, 
s’aixeca la sessió i per a constància del que s’hi ha tractat i dels acords presos, estenc 
aquesta acta, que certifico com a secretari. 
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	Per tant la pregunta està molt clara: En quina data s’ha entrat aquest expedient? A mi em pot explicar missa del Consell d’Administració de l’EPEL perquè primer de tot vostè no hi era. Per tant no sap ni lo que va passar. Hi estic convençut que no
	Veu de fons
	Miquel: Escolti’m deixi’m parlar perquè jo estic en respecte escoltant-li totes les bajanades que està dient.
	En quina data han entrat aquests permisos necessaris per començar les obres?
	Alcalde: Però, senyor González
	Miquel: Aquesta és la pregunta que no ha contestat hi ho tornem a demanar al secretari que se’ns contesti per escrit
	Alcalde: Senyor González, miri qualsevol obra pública quan signen el contracte, serveix com a permís. Vostè quan van fer el Poliesportiu, li van demanar un permís d’obres? No. Perquè era una obra pública. Això té el mateix tracta que una obra pública,...
	Miquel: Que acaba de dir? Que una empresa privada no ha de fer un projecte? Que l’empresa privada no ha de demanar permís al Ministeri d’Indústria per connectar la central fotovoltaica?
	Alcalde: Senyor González, si us plau procedeixi a la següent pregunta
	Àngel: Bé, caldrà que ens digui qui ha realitzat el suposat informe que vostès mencionen. Ja que l’empresa contractada pel servei de prevenció i riscos laborals, per cert que mantenim la mateixa que vostès ja tenien, no menciona el que vostès exposen....
	I escolti’m a part. És que li aniria contestant cada una perquè no se qui ho ha escrit. Perquè quin perill de personatge. Escolti, digui’m una escola que tingués agafades a la paret o digui’m algú que té agafada a la paret una rentadora. I miri de sot...
	Miquel: Bé, jo com que el tema de l’acusació aquesta de l’incendi és una cosa que es va repetint, no he contestat mai. La veritat és que les acusacions que vostè sempre m’han anat fent de que se m’ha cremat a mi l’Escola Bressol.
	Àngel: Jo no he dit res de vostè
	Miquel: M’ha dit a mi. No he contestat mai. Jo l’únic que li vaig a dir és una cosa. Els pares de l’Escola Bressol em van demanar que no es prengués cap tipus de represàlia contra la persona responsable de l’Escola Bressol. No és que es cremés l’Escol...
	Àngel: Bueno!
	Miquel: M’entén?
	Àngel: Hi havia extintor? Per allò? Hi havia extintor?
	Miquel: Pot continuar seguint donant-li voltes
	Àngel: Hi havia extintor?
	Miquel: M’entén? Vostè pot continuar donant-li voltes a que es va cremar l’Escola Bressol. De tot això no ha contestat res. De tot això no ha contestat res
	Àngel: Jo contesto
	Miquel: Això és del 2008. Que ve l’extintor, estan manant des de fa dos anys.
	Àngel: Jo li estic contestant
	Miquel: Li han donat una subvenció de més de 200.000 euros per arreglar l’Escola i han fet aquest nyap, no m’estranya que haguessin canviat de regidor d’Educació.
	Alcalde: Senyor González, això ja sobrepassa
	Àngel: No, no val la pena
	Alcalde: el fet de que una persona es pugui dir com a tal. El fet d’evacuar les seves responsabilitats a una persona que no hi és. Que li va advertir de que “enxufar” tants radiadors elèctrics en una instal lació gens adequada, no legalitzada, perquè ...
	Transferir aquesta responsabilitat a una persona que, repeteixo, li advertia i li trucava dient: “escolta’m que això salta cada dos per tres”. Responsabilitats del fet de tindre més nens i més criatures de les que tenia autoritzades, li recordo que te...
	Això sí, a corre-cuita van baixar els extintors després de cremar-se. Transferir aquesta responsabilitat de tindre una escola malmesa, d’uns lavabos que no eren dignes ni de mencionar-se lavabos, on les professores tenien feina per entrar allà dintre,...
	Ara sigui capaç vostè de dir que l’escola se li va cremar a una altra persona? Quan vostè n’era el responsable del pla de prevenció que si que ens agradaria sapiguer on està, perquè en principi segueix en vigor el que tenien vostès fins que ara quan f...
	Per tant, si us plau, això de passar la responsabilitat seva com a regidor en el seu moment a una altra persona i que ara resulta que és la meva cunyada. Home!, això ja és anar més enllà de qualsevol dignitat personal, política o de la mena que vulgui...
	Miquel: Bé, agrair-li les seves paraules, durant dos anys vostè només ha fet que passar els problemes al grup municipal del PSC, puguin ser contenidors, pugui ser Escola Bressol o pugui ser el tema que sigui.
	I vull repetir l’última frase de l’informe que he llegit
	Aquest informe està amb registre d’entrada. Qualsevol persona. Vostè de tot lo que ha dit només tenim clar que ha dit que vostè no sabia res. És el que vostè ha dit, a part d’això pot insultar, pot parlar de l’antic, pot parlar de l’anterior, pot parl...
	Ara es canvia el regidor d’Educació sense cap explicació, em sembla que el regidor d’Educació lo que ha de fer és agafar aquest informe i començar a fer obres i no començar a repartir contractes a dit
	Alcalde: Senyor González permeti’m una cosa, miri, el que estigui en el registre d’entrada no vol dir que sigui veraç, ja li asseguro jo que el 27 d’octubre del 2008 jo no he fet cap inspecció, amb ningú, entre altres coses perquè no em pertoca i la G...
	Miquel: A mi m’agradaria que escoltés per lo menos lo que se li diu perquè diu que ha fet una visita conjunta amb la técnica de prevención, no amb vostè, amb vostè no ha fet cap visita tècnica.
	Alcalde: Em pensava que s’ho hauria inventat.
	Miquel: Informe entrat per registre d’entrada, i lo que posa és que vostè és coneixedor d’aquest informe i com a registre d’entrada, tan el regidor d’educació com vostè és coneixedor d’aquest informe
	Alcalde: Ja li dic jo que moltes coses de les que són aquí no són certes
	Miquel: Ja podria fer un informe..
	Àngel: I ben coneixedor n’és vostè
	Miquel: Si home, si
	Àngel: I ben coneixedor n’és vostè
	Alcalde: Molt bé, següent pregunta
	Miquel:
	Àngel: Bé, han canviat el sostre de P4, pel risc de caiguda que comportava amb l’autorització del Departament d’Educació, que és a qui li corresponia, però per falta de finançament s’ha fet càrrec l’Ajuntament tornem a tindre un greu problema de saber...
	Àngel: Bé, l’orquestra ha costat 14.500 euros, IVA inclòs i les actuacions estaven repartides. El primer dia va ploure si tots ho recordem, i el ball es va traslladar a la sala i la resta degut a infraestructura que comporta cada orquestra, que porta ...
	Miquel: Construir no vam construir, eh!, la devia construir una empresa.
	Àngel: en temps de que vostès...
	Miquel: encara no construïm
	Àngel:   governaven
	Alcalde: Alguna altra pregunta?
	Miquel: Si que voldríem fer una pregunta, pel que m’imagino que contestarà pel següent ple perquè són dades tècniques
	Alcalde: No, n’hi falta una
	Miquel: si “bueno”, però, fem una de vinculada a aquesta per contestar al següent Ple. Que és que voldríem saber el cost de totes les actuacions que han hagut durant aquesta Festa Major, de cada una de les orquestres i de cada una de les activitats
	Angel: És una pregunta oral, vol dir?
	Miquel: Si, pel següent Ple, ja li dic, està vinculada a aquest pregunta que demanem el cost de totes les activitats que han hagut en la Festa Major del 2009, així quan han entrat a justificar els pagaments d’aquestes activitats, les factures de pagam...
	Alcalde: Jo li diria que, a veure, o la llegeix correctament perquè després la interpretació pot ser defectuosa i si no li contestem el que vostè vol o bé, i com que serà pel proper ple, ja que la té escrita, doncs miri jo penso que és més fàcil que e...
	Miquel: Jo només desitjo que com que la faré per escrit dos mesos abans per lo menos me la contestin.
	Alcalde: Amb dos dies li estem contestant, imagini’s en dos mesos
	Miquel: No, si en dos dies no ha contestat res
	Àngel: Bé, doncs no s’ha realitzat i de moment cap millora al respecte.
	Miquel: Val
	Alcalde: Molt bé, alguna pregunta verbal?
	Miquel: Aquesta que hem deixat, ja li enviarem per escrit al secretari
	Alcalde: Doncs, a mi em permetrà que li contesti una pregunta d’una empresa, de les tantes que vostès posen entredit, que diu el següent:
	“Manel Roig i Conill amb DNI, que obviaré, domicili professional al carrer Llenguadoc, 35 – 39 de Barcelona, actuant en representació de Miatec Innova, SL i en qualitat d’administració única d’aquesta societat ubicada a la mateixa adreça. Diu que have...
	Primer que el fet que el tipus d’instal lació que s’està fent al municipi sigui la primera d’aquestes característiques (ens referim a l’enllumenat públic) la primera que es fa a Catalunya ha comportat una inversió important en temps i recursos tan per...
	Segon: Que la presentació d’una factura no significa conformitat de la mateixa i Miatec sabia perfectament que en el moment de presentar-la, que aquesta no obtindria la conformitat dels serveis tècnics municipals fins que el conjunt del material sigue...
	Tercer: Que la factura es va presentar amb l’única intenció d’agilitzar els serveis, la seva tramitació atès que el volum de material adquirit, la mà d’obra de preparació d’aquest material, el temps d’oficina tècnica i enginyeria dedicat a les proves ...
	Quart: Que la presentació de factures proforma, els pagaments a compte, l’abonament de part del treball abans de fer aquest cobert comenci quantes vegades un encàrrec comporta abonament del 50 % a l’inici dels treballs, a la resta de finalitzar-los, a...
	Des del desconeixement de les motivacions i objectius que portava el grup socialista municipal a fer les acusacions que consten en el document enviat considerem que segurament existeixi per part del formulant un desconeixement important del procés seg...
	Ens dol que els redactors no hagin tingut ni la delicadesa, ni el respecte suficient per donar-nos audiència abans d’acusar, no considerem que la informació continguda en el document hagi estat verificada ni contrastada amb la rigorositat que requerei...
	Miquel: Puc demanar la paraula?
	Alcalde: Si
	Miquel: Primer de tot sembla que l’empresa Miatec el primer que ha d’explicar públicament és quin tipus de contractació se li ha fet, per gastar-se aquest Ajuntament prop de 300.000 euros en faroles i que no hi hagi cap tipus de contracte públic, ni c...
	Alcalde: Molt bé, que sàpiga que això d’embrutar les empreses i dir mentides sobre empreses que treballen a les quals tenen els seus propis contractes, ha de seguir el procediment establert, sembla que no és de rebut. Moltes gràcies.
	Miquel: A mi, m’agradaria només una petita puntualització. La meva companya ha defensat els veïns i veïnes de tot el poble i se li ha acusat de defensar a una empresa, l’empresa ja es defensarà allà on s’hagi de defensar, que és el jutjat. Vostè aquí ...
	Alcalde: Senyor González jo estic defensant l’actuació que hem realitzat amb aquesta i qualsevol altra empresa que s’ha treballat i vostè posa en dubte els tràmits administratius realitzats per aquest govern, val? I posa en dubte el fet de que tota un...
	Miquel: Una petita puntualització abans d’acabar, fa dos plens van venir aquí el senyor Santi Artigas i el senyor Miquel Sánchez de dos empreses vinculades amb contractacions de l’Ajuntament a defensar-se. Ara vostè fa lo mateix. Però no venen dos per...
	Alcalde: Senyor González, vostè confon les coses. Aquí el que estem defensant són uns tràmits i uns procediments que hem seguit per una obra pública i quan defensem aquesta empresa, defensem el procediment seguit.
	Senyora Rosabel, ja sé que l’aburrim molt, no cal que badalli. Donem per acabat el Ple.

